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Jaarverslag Popwaarts, 2022

INLEIDING
Voor u ligt het festivalverslag van Popronde 2022, geschreven volgens het stramien 
van de BIS-aanvraag 2021 t/m 2024 en de voorwaarden voor verslaglegging uit het 
bijbehorende handboek. De verschillende activiteiten van het platform Popwaarts 
worden in dit verslag beschouwd en geëvalueerd. Hoofdactiviteit Popronde maakt daar 
een wezenlijk deel van uit. 

Afronding Popronde 2021 in 2022
In dit verslag kijken we terug op en evalueren we Popronde 2022, en - heel in het kort - 
het resterende deel van Popronde 2021 dat vanwege de pandemie verplaatst werd naar 
het voorjaar van 2022 en zodoende buiten het festivalverslag van de vorige editie viel. Dit 
‘staartje’ van editie 2021 betrof 9 steden die gepland waren in de periode 13-11 t/m 27-11 
2021, en die werden verplaatst naar 31-03 t/m 15-04 2022, zonder covid-maatregelen. Wel 
werd er nog entree gehanteerd, zoals in 2021 was afgesproken met deelnemende locaties.

Popronde Draait Door
Bijna direct aansluitend op de ‘inhaalrondes’ vond op 3 mei de selectiebekendmaking van 
Popronde 2022 plaats, en kon de organisatie starten met de voorbereidingen op het najaar. 

De werving en selectie van de acts voor de reguliere najaarseditie en de organisatie van 
de inhaalrondes liepen in het voorjaar van 2022 behoorlijk door elkaar. Naast dat het team 
nog aan het herstellen was, en zich herpakte na de pandemie. Dit leverde intern een grote 
belasting op de medewerkers, 2022 was een intens jaar met grote interne impact.

We mogen terugkijken op een zeer succesvolle Popronde 2022. We konden en mochten 
weer organiseren zonder maatregelen, en het publiek maakte hier dankbaar gebruik van. 
Zonder uitzondering werden de Poprondes in ieder van de 41 steden goed bezocht. Waar 
we van tevoren hoopten op iets meer dan 50% van de podia die in 2019 deelnam, overtrof 
het aantal podia onze verwachtingen ruimschoots. 

Popronde in de prijzen
Zo reikte presentator Michiel Veenstra het 
IJzeren Podiumdier voor Beste Festival uit, 
tijdens een diner op Eurosonic/Noorderslag. 
Popronde werd door collega-festivals en 
organisatoren uitgeroepen tot winnaar, 
en werd geprezen om het denken in 
mogelijkheden, in goede-en slechte tijden en 
de indrukwekkende vooruitgang op het gebied 
van duurzaamheid en toegankelijkheid. ‘De 
bakermat en kweekplaats van veel gesetteld 
Nederland Poptalent’, aldus de sector.

POPRONDE AMERSFOORT - LADYSHAYNAH

‘VAN KLEINE ZAAL TOT 
APRES-SKI CAFÉ, 

VAN VERGADERZAAL TOT 
VOETBALKROEG: 

HET BESTE FESTIVAL 
VAN 2022 IS 
POPRONDE!’
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Popronde heeft zich de afgelopen 27 jaar stormachtig ontwik-
keld tot een landelijk bindend platform waarbinnen partijen met 
een gemeenschappelijke doelstelling samenwerken. Popronde 
bindt partijen; 

- Jaarlijks meer dan 100 Nederlandse geselecteerde acts (meer 
dan 600 individuele artiesten), naast de circa 1000 aanmeldingen 
(ca 700 in covid-tijd).

- Ruim 800 deelnemende locaties, in 42 steden door het hele land.

- Meer dan 75 organisatoren die het festival lokaal organiseren, 
onder wie een groot aantal werkzaam zijn bij verschillende podia 
en popkoepels.

- Daarnaast maken meer dan 700 vrijwilligers en de tienduizenden 
‘fysieke’ bezoekers die kennis willen maken met de nieuwe genera-
tie Nederlands makers, deel uit van de Popronde community.

- Naast de fysieke bezoekers kent Popronde ook een grote online 
community, de nieuwsbrief die sinds 2020 is gestart heeft circa 
500 organisch gegroeide volgers, en op social media is het 
volgersaantal op de landelijke facebookpagina bijna 13.000, op in-
stagram ruim 7.700. Met alle lokale pagina’s hierbij opgeteld is het 
aantal vele malen hoger, in totaal hebben alle facebookpagina’s bij 
elkaar bijna 43.000 volgers en is dat totaal op instagram 24.045.

- De selectiecommissie, bestaande uit circa 170 sleutelfiguren uit 
de Nederlandse muzieksector: Boekers, managers, muziekjour-
nalisten, programmeurs, DJ’s en labelbazen worden in een vroeg 
stadium in aanraking gebracht met nieuwe acts die ertoe gaan 
doen, acts met wie zij later misschien gaan samenwerken, of die ze 
terugzien in de clubpodia en op festivals. 

- Ook de samenwerking met mediapartners als 3FM, OOR, 
3VOOR12, Never Mind the Hype, KINK, Pinguin Radio, The Daily 
Indie, Festivalinfo, FunX en de lokale en regionale media in de deel-
nemende steden draagt bij aan het platform dat Popronde heet!

Het platform dat Popwaarts vertegenwoordigt ontwikkelen we 
gedurende de periode 2021- 2024 door. Het gecreëerde netwerk 
zetten we nog meer in ter ondersteuning van talent en toptalent, 
ten behoeve van hun ontwikkeling en doorstroom’ (kern aanvraag 
BasisInfraStructuur (BIS) 2021-2024)  

Popwaarts is voor verschillende activiteiten in de BIS gehonoreerd, 
evaluatie vindt plaats aan de hand van deze activiteiten:

 1: POPRONDE 

 2: NETWERKDAGEN / COÖRDINATORENDAG 

 3: PRESENTATIEDAG WISSELOORD STUDIO’S 

 4: PRESENTATIE SELECTIE, OPENING VAN POPRONDE NIJMEGEN 
 EN EINDFEEST AMSTERDAM 

 5: STIMULEREN DOORSTROOM, LIVE AFTER POPRONDE 

 6: ONDERZOEK MISSING LINK DOORSTROOM 

1. POPRONDE ALS 
BINDEND PLATFORM VOOR 
DE NEDERLANDSE POP

POPRONDE NIJMEGEN - BROOKSJOURNEY
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maliseren. Daarnaast is het de bedoeling dat de commissie een 
afspiegeling van de sector is, met specialisten in ieder genre en 
vertegenwoordigers vanuit iedere regio in het land. De commissie 
bestaat uit boekers, programmeurs, journalisten, dj’s, muzikanten 
en managers. Kortom, professionals die artistiek inhoudelijk werk-
zaam zijn in de sector, en met ruim verdiende sporen. De gehele 
selectiecommissie is met foto en biografie te vinden op popronde.
nl/selectiecommissie

De selectiecommissie behoort een actueel beeld van de Ne-
derlandse muziekscene te geven, daar treden er jaarlijks nieuwe 
gezichten toe en nemen er ook leden afscheid. Nieuw in 2022 
waren bijvoorbeeld Canan Yurdakul (Ebb Music), Laurie Zantinge 
& Lieselotte Stapper (Paradiso), Edvard Jan Visser (Muzink), 
Shalouw Sophy (Topbillin) en Paul Ankersmit (Uncle P. Bookings). 
Onder andere Ruby van den Brink (Fonds Podiumkunsten), Ruud 
Peeters (Mojo), Suzanne van den Dool (Sony), Joris van Welsen 
(Radar Agency), Alfred van Luttikhuizen (Suburban Records) en 
Casper Knipscheer (Twist Agency) trokken zich terug. Vaak omdat 
ze te druk waren met hun eigen baan in de sector en hun commis-
siewerk niet konden combineren, maar ook omdat sommigen de 
sector tijdens en vanwege de pandemie hadden verlaten. 

POPRONDE SELECTIE 2022, WEDEROM 100 ACTS
De commissie selecteerde 100 acts, evenveel als in 2021. De 
verwachting was dat de podia waar Popronde plaatsvindt - de 
optredens vinden grotendeels plaats bij ondernemers als cafés, 
kappers, galeries etc. - nog niet geheel hersteld zou zijn van de 
pandemie, of hem überhaupt niet overleefd had. We gingen uit van 
ongeveer 65% van podia die we in 2019, het laatste reguliere jaar 
voor de pandemie hadden. Onze verwachting werd ruim overste-
gen, met 1354 optredens op 599 podia, waar in 2019 op 752 podia 
1625 optredens werden geprogrammeerd kwamen we dus dichter 
bij de 80% van ons recordjaar.

Gaandeweg het jaar groeide het vertrouwen dat een nieuwe coro-
nagolf met een mogelijke lockdown zou uitblijven, en dit zagen we 
terug in het enthousiasme voor deelname van de locaties.

In 2021 hebben we de selectie verkleint van 150 deelnemers naar 
100 talenten, natuurlijk vanwege de pandemie en de bijbehorende 
maatregelen, en het voortschrijdend inzicht dat acts minder zouden 
spelen dan voorgaande edities.
Omdat we in 2022 ook een lage verwachting qua aantal locaties 
hadden, hebben we het aantal van 100 deelnemers behouden. Dit 
beviel erg goed, de deelnemers houden op deze manier meer over 
aan Popronde: meer aandacht en meer optredens per act/artiest. 
Ook wordt de selectie scherper, met minder deelnemers moet de 
selectiecommissie hardere keuzes maken.  

1: LANDELIJK REIZEND SHOWCASEFESTIVAL POPRONDE 
(SEPTEMBER – NOVEMBER); POPRONDE 2022

WERVING EN SELECTIE ACTS
Talentvolle acts kunnen zich in de periode van 1 december t/m 1 
maart inschrijven. In totaal schreven zich voor de editie in 2022 
ruim 900 talentvolle bands, acts en artiesten in. Ruim een kwart 
meer dan voor de editie van 2021, en dus een stijgende lijn ten 
opzichte van de pandemie-editie. Nu moeilijk te bevatten, maar 
in maart 2022 een positief teken, er was weer vertrouwen in een 
goede afloop, in een reguliere editie zonder maatregelen!

De ruim 160-koppige selectiecommissie, bestaande uit sleutelfigu-
ren uit de Nederlandse muzieksector selecteerde 100 acts uit alle 
aanmeldingen. Eentje viel uiteindelijk vanwege tijdgebrek van zijn 
kant af, waardoor er op 3 mei 99 acts werden aangekondigd via 
een drie uur durende live uitzending op 3FM. 

GESELECTEERD VOOR POPRONDE 2022 WERDEN:
A MINOR PROBLEM, A. JOHANSON, AISHA, ALL DOGS GO 
TO HEAVEN, AMINA, BAARDVADER, BABS, BARTH. BED, 
BELLA LUNA, BEN FORTE, BLANKO, BLONDEAU, BOAZ, 
BONNA NIKKI, BOTER BIJ DE VIS, BROOKSJOURNEY, 
BUMBLE B. BOY, CAVOLO NERO, CHARLOT, CIRRUS MINOR, 
COW SHIFT Z, CYNN, DANIEL NOLET, DAYO, DE BARON, 
DE TOEGIFT, DOGMAN, DUIMALOT, EATERS OF THE SOIL, 
EMILE LAGARDE, EVA SERENA, FASKE, FENNE, FIEP, FLUT. 
FRED GOVERDE, FUZZY TEETH, GEEL, GIJS, GREAT JOY, 
HEADFIRST, HIIGO, HUGO REMMEN, HUUB PRINS, IKIGA, 
IRENE HIN, IVYVOX, JACHT, JARO, JERRY ISLAND, JET VAN 
DER STEEN, JOHNNY LOVES ME, JOLENE, JUST BIG HILLS, 
KAI NEEDIE, KATIE KOSS, KIWI CLUB, KNIFE MASSAGE, 
LADY SHAYNAH, LEWIS, LISA PLOEGER, LIZA DRIES, LUC 
PUSTJENS, MALU, MARATHON, MOOD BORED, MOUNTAIN 
EYE, MUYLIKE, MYSTIC, NÉOMÍ, OLIVER PESCH, PEN-
VRIEND, PHILINE, POODLE, Q'N, RADELOOS///ZIEDEND, 
RASS KING, RATS AND DAGGERS, REFORMIST, ROSE 
MARIN, SAMMIE SEDANO, SHAEMLESS, SHALISA, SMITTY, 
SOLOMON, SOPHIE VAN HASSELT, SVEN ROSS, SWELL, 
SYNGA, T-SHAWN, TALEE, TERENCE GOODMANN, THIERRY 
GANZ, TIIGRE, TYGO, ULTA, WASTED YOUTH CLUB, WILLEM 
'T HART, ZULU GREEN

UITGEBREIDE SELECTIECOMMISSIE
De selectiecommissie is zo breed en divers mogelijk samenge-
steld om zo groot mogelijke onafhankelijkheid te garanderen en 
mogelijk individuele belangen bij de keuze voor een act te mini-

2.  PRESTATIEVERANT- 
WOORDING ACTIVITEITEN 
POPWAARTS 2022

POPRONDE NIJMEGEN - POODLE

POPRONDE AMERSFOORT - CYNN
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STEDEN POPRONDE 2022
Popronde vindt ieder jaar plaats op een - zoveel mogelijk - vaste 
dag en vaste datum in het jaar. Dat leverde in 2022 onderstaand 
tourschema op.

ZA 10 SEPTEMBER NIJMEGEN
DO 15 SEPTEMBER LEIDEN
VR 16 SEPTEMBER APELDOORN
ZA 17 SEPTEMBER ALMELO
ZO 18 SEPTEMBER ROERMOND
DO 22 SEPTEMBER DELFT
VR 23 SEPTEMBER LEEUWARDEN
ZA 24 SEPTEMBER AMERSFOORT
ZO 25 SEPTEMBER WOERDEN
DO 29 SEPTEMBER WAGENINGEN
VR 30 SEPTEMBER EINDHOVEN
ZA 01 OKTOBER ALMERE
ZO 02 OKTOBER GOUDA
DO 06 OKTOBER ASSEN
VR 07 OKTOBER DEN BOSCH
ZA 08 OKTOBER HAARLEM
ZO 09 OKTOBER DORDRECHT
DO 13 OKTOBER GRONINGEN
VR 14 OKTOBER UDEN
ZA 15 OKTOBER VENLO
ZO 16 OKTOBER HARDERWIJK
DO 20 OKTOBER UTRECHT
VR 21 OKTOBER DOETINCHEM
ZA 22 OKTOBER HEERLEN
ZO 23 OKTOBER ZUTPHEN

zijn en gaven daarom aan af te haken als entree zou blijven staan. 
Dat zou betekenen dat veel locaties, en daarmee speelplekken 
zouden afvallen.

TERUG NAAR DE BASIS
In 2020 en 2021 - de ‘covidjaren’, nam Popwaarts de kosten voor 
optredens voor haar rekening. Om te zorgen dat er zoveel mogelijk 
wél door kon gaan (en binnen de maatregelen kon er lange tijd 
nog veel doorgaan), en om speelplekken te garanderen betaalde 
Popwaarts vanuit de geboden ‘coronasteun’ de gages van de 
spelende acts. Door entree te heffen zorgden we er enerzijds voor 
dat er geld vanuit de consument terugvloeide, anderzijds wilden we 
de consument ook bewust maken dat er voor cultuur betaald mag 
worden, ook als een act (nog) niet bekend is. In het evaluatieverslag 
van 2021 meer hierover. 

Het heffen van entree en het statement richting de bezoeker werd 
als positief ervaren. Maar, locaties gaven aan entree een te hoge 
drempel voor deelname te vinden, en de mentaliteit van de bezoe-
ker veranderde na het opheffen van de maatregelen. Wat ‘The Sum-
mer of Love’ had moeten worden werd in praktijk een ontzettend 
zware zomer voor veel festivals en instellingen. En daarbij kwamen 
ook nog de energiecrisis en stijgende kosten naar aanleiding van 
de oorlog in Oekraïne, dus na wikken en wegen van verschillende 
scenario’s werd besloten toch terug te gaan naar het beproefde 
systeem dat al zo lang zo goed werkt; Een gratis toegankelijke 
Popronde, waar acts door de podia gecontracteerd worden. Maar: 
wel met gestegen gages voor de acts, verhoogd indachtig Fair Pay. 
Vaste bodemprijzen worden gehanteerd, deze stijgen jaarlijks en 
zijn niet onderhandelbaar voor podia. 

Om de podia - die het de afgelopen jaren in veel gevallen ook niet 
makkelijk hadden - tegemoet te komen voor deze kostenstijging, 
en de opgebouwde infrastructuur van Popronde zoveel mogelijk 
intact te houden werd de organisatie-en publiciteitsbijdrage die 
ieder podium aan Popwaarts betaalt verlaagd volgens onderstaand 
systeem:

- Nam men deel met 1 act dan betaalde men de (oude) bijdrage 
van euro 100,- 
- Nam men deel met 2 of 3 acts dan betaalde men euro 75,-
- Nam men deel met meer dan 3 acts dan betaalde men euro 50,-  

RESUME:
- De inhaalsteden voorjaar 2022 waren goed voor 237 optredens 
op 85 podia.
- Tijdens de reguliere Popronde 2022 vonden in de 41 steden 1.328 
optredens plaats bij 598 podia. 

DO 27 OKTOBER TILBURG
VR 28 OKTOBER ARNHEM
ZA 29 OKTOBER SITTARD
ZO 30 OKTOBER HOORN
DO 03 NOVEMBER EMMEN
VR 04 NOVEMBER ZWOLLE
ZA 05 NOVEMBER ROTTERDAM
ZO 06 NOVEMBER VENRAY
DO 10 NOVEMBER MIDDELBURG
VR 11 NOVEMBER ALKMAAR
ZA 12 NOVEMBER DEVENTER
ZO 13 NOVEMBER HILVERSUM
DO 17 NOVEMBER BREDA
VR 18 NOVEMBER ENSCHEDE
ZA 19 NOVEMBER DEN HAAG
ZA 03 DECEMBER AMSTERDAM

Helaas kon Popronde Meppel op 20 november geen doorgang 
vinden. Er bleek te weinig belangstelling bij de locaties te zijn.   

BIJZONDERE PROGRAMMERING
Om de acts die moeilijker te programmeren zijn bij de reguliere 
locaties, maar artistiek-inhoudelijk wel een significante aanvul-
ling vormen, meer speelmogelijkheden te garanderen, adopteerde 
Popwaarts in elke stad een podium en nam daar het programma 
voor haar rekening. Op deze manier kwam Popwaarts enthousi-
aste locaties die graag wilden deelnemen, maar daar geen budget 
voor hadden, tegemoet. Eis was wel dat het locaties betrof zonder 
commercieel doel. Anderzijds, en nog belangrijker, lukte het op 
deze manier acts die voorheen misschien minder zouden spelen nu 
meer speelkansen, en daarmee aandacht en publiek, te bieden. 

Na het bekendmaken van de selectie werd een lijst samengesteld 
met acts van wie werd verwacht dat ze mogelijk minder interesse 
zouden wekken bij de locaties dan anderen. De coördinator bij-
zondere programmering ging, als de deadline van een stad in zicht 
was, in gesprek met de lokale coördinator om te kijken welk genre 
in een stad ontbrak, om daar samen een passend programma voor 
te maken. 
De focus lag hierbij op locaties die nog niet eerder met Popronde 
meegedaan hebben en doorgaans weinig tot geen livemuziek 
programmeren. Qua programmering lag de focus op de acts met 
de minste boekingen; de uiteindelijke keuzes zijn gemaakt op basis 
van wederzijds overleg en met het oog op de specifieke situaties 
die per stad verschillen. Op deze manier vonden veel acts in genres 
als avant garde, elektronica, metal en hiphop speelplekken in 
bijvoorbeeld kerken, ateliers, kledingwinkels en andere ruimtes die 
buiten de gebaande paden vallen.

Met de introductie van deze werkwijze zijn er in 2022 flinke stap-
pen gemaakt. Zo hebben de acts die onder deze werkwijze vielen 
allemaal ten minste vijf shows gespeeld, waar vergelijkbare acts 
in voorgaande jaren soms twee, één of zelfs geen enkele show 
speelden. Bovendien hebben we via deze werkwijze in bijna iedere 
stad ten minste één locatie bij het festival weten te betrekken, die 
anders niet hadden kunnen deelnemen.

In 2023 willen we deze werkwijze voortzetten voor zover het bud-
get toereikend is en tegelijkertijd ook focussen op het bereiken van 

meer én het juiste publiek voor deze acts. Dit gaan we doen door 
regionale en lokale samenwerkingen op te zetten met partijen die 
zich in de scene van een specifiek genre bevinden en daarin een 
achterban hebben. Ook gaan we in samenwerking met het marke-
ting & communicatieteam en de lokale coördinatoren meer gerichte 
promo inzetten. 

STEDEN POPRONDE 2022; INHAALEDITIES VAN 
POPRONDE 2021 IN HET VOORJAAR VAN 2022

Uit het festivalverslag 2021: 

‘DE TOUR KWAM ABRUPT TOT STILSTAND’
De Omikronvariant, een nieuwe piek en daarbij nieuwe beperkende 
maatregelen maakten Popronde 2021 niet langer mogelijk en met 
nog 8 Poprondes en het Eindfeest te gaan kwam de tour abrupt 
tot stilstand. Horeca moesten om 17.00u sluiten, er moest weer 
anderhalve meter afstand worden gehouden en alles wat door 
mocht gaan, moest zittend ondergaan worden. We besloten de 
laatste 9 steden – waarvan het programma reeds rond was - te 
verplaatsen naar voorjaar 2022’. De eerste editie van de Popronde 
in Uden werd in 2021 voor het 2e jaar op rij in overleg met lokale 
partner De Pul uitgesteld. 

Deze 9 edities vonden vervolgens tussen 31 maart en 15 april 2022 
plaats, namelijk: 

DEVENTER was gepland op ZA 13 NOVEMBER 2021, 
verplaatst naar 2 april
HILVERSUM was gepland op ZO 14 NOVEMBER, 
verplaatst naar 10 april 
BREDA was gepland op DO 18 NOVEMBER, 
verplaatst naar 7 april 
ENSCHEDE was gepland op VR 19 NOVEMBER, 
verplaatst naar 1 april 
DEN HAAG was gepland op ZA 20 NOVEMBER, 
verplaatst naar 9 april 
MEPPEL was gepland op ZO 21 NOVEMBER, 
verplaatst naar 3 april 
DELFT was gepland op DO 25 NOVEMBER, 
verplaatst naar 31 maart  
AMERSFOORT was gepland op VR 26 NOVEMBER, 
verplaatst naar 8 april 
AMSTERDAM (Eindfeest) was gepland op ZA 27 NOVEMBER, 
verplaatst naar 15 april in de Q Factory (De Melkweg was bezet)

Het doorschuiven van de edities was een gelukkige keus. De 
beperkende maatregelen waren in de voorjaarsperiode opgeheven 
en zodoende konden de edities onder ‘normale’ omstandigheden 
plaatsvinden, dus staand en zonder de 1,5 meter afstand – de 
grootste barrières voor een reguliere editie. 

Zoals eerder benoemd kon de organisatie voor de reguliere na-
jaarseditie vrijwel direct na de inhaaledities beginnen. Gaandeweg 
groeide het vertrouwen dat er geen nieuwe coronagolf zou komen, 
maar zeker in het begin stuitten de coördinatoren nog wel op scep-
sis bij de locaties. 

De inhaaledities lieten wel zien dat onder normale omstandigheden 
het heffen van entree voor de deelnemende podia geen optie is. Zij 
waren allemaal bang dat de drempel voor hun publiek te groot zou 
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De talenten die zij, als partner, kozen zijn:

3VOOR12 

OOR 

FUNX

Never Mind the Hype

LIVE!
Natuurlijk was er deze avond ook live muziek; Rats and Daggers, 
Duimalot, Babs en FIEP traden op. Rats and Daggers, Babs en 
FIEP zagen we later terug op ESNS. Duimalot won later het jaar de 
Popronde publieksprijs en sleepte aldus de Paul Smits Award in de 
wacht. Deze werd op het Eindfeest in de Melkweg uitgereikt.  

BEKENDMAKING EN UITZENDING OP 3FM

Traditiegetrouw wordt een nieuwe Popronde selectie aangekon-
digd in 3voor12 Radio op NPO 3FM. In een drie uur lange live 
uitzending werd enkel muziek van (oud)Popronde deelnemers ge-
draaid. In vier verschillende rondes werden namen bekendgemaakt 
van de nieuwe selectie. Tussen de bekendmakingen door traden 
SYNGA, Marathon en Q’n op in de 3FM livebox.

Online zien we deze dag altijd een enorme piek qua website be-
zoek; we weten dat in heel Nederland acts tezamen of alleen aan 
de radio gekluisterd zitten en regelmatig social media en Popronde.
nl checken of ze geselecteerd zijn.

POPRONDE ACADEMY

Uit het festivalverslag 2021:
‘Begin mei 2021 werd Popronde Academy gelanceerd, ontstaan uit 
een afstudeeropdracht van HKU student Fieke Kloppenburg en in 
eerste aanzet bedoeld om hiphop en Popronde dichter naar elkaar 
toe te brengen. Tijdens het afstuderen bleek vanuit de gehele 
selectie een vraag te liggen naar meer begeleiding en informatie 
in aanloop naar Popronde, tijdens het festival en ook daarna. Aan 
die roep hebben we gehoor gegeven, en daarom hebben we de 
insteek van het platform verbreed’.

Het Popronde Academy platform heeft in het afgelopen jaar 
wederom meerdere educatieve video’s geproduceerd met profes-
sionals uit de muziekindustrie, zoals boeker Gideon Karting en live-
performance coaches Melanie Esther en Vincent de Raad. Ook is 

2: DE COÖRDINATORENDAG 

(februari); ambitieuze (jonge) professionals die in hun stad 
Popronde coördineren worden bijgespijkerd op het gebied van 
organisatie, productie en marketing. Men wisselt onderling ken-
nis en kunde uit en bouwt aan een netwerk voor in hun toekom-
stige carrière.

Helaas kwam februari 2022 te vroeg om de jaarlijkse coördinato-
rendag als fysieke bijeenkomst te organiseren. Wel werd er gedu-
rende het jaar veelvuldig online vergaderd, om even in te checken 
bij de coördinatoren en te vragen hoe het ging. Om de spirit erin 
te houden en als teambuildingsactiviteit deelgenomen aan het 
muzikale voetbaltournooi - en festival - Soccerrocker. Het team 
bestaande uit medewerkers, coördinatoren en muzikanten bleek 
toch andere talenten te hebben dan voetballen, maar ondanks de 
erbarmelijke prestatie werd deelname als erg positief en gezellig 
ervaren. In 2023 kijken we uit naar meer van dit soort gezamen-
lijke activiteiten, waar men elkaar op een andere manier ontmoet 
en leert kennen, en op laagdrempelige en informele manier kan 
netwerken.

3: DE ‘POPRONDE PRE-PARTY’ 

(juni); In de Wisseloord Studio’s in Hilversum vindt de jaarlijkse 
Pre-Party plaats, een netwerkdag waar de nieuwe selectie 
kennismaakt met de stadscoördinatoren, en waar de mediapart-
ners de acts presenteren die zij gedurende de Popronde extra 
volgen.

Coördinatoren, selectiecommissieleden en geselecteerde acts 
kwamen op 13 juni 2022 voor het eerst weer samen in de legen-
darische Wisseloord Studio’s in Hilversum. Tijdens de Pre-Party, 
de officieuze aftrap van het Popronde seizoen ontmoetten de acts, 
coördinatoren, crew en commissie elkaar vaak voor het eerst, en 
kunnen zij elkaar in een informele setting leren kennen. Daarnaast 
biedt Popwaarts hier verschillende panels, zo gaven Buma en Sena 
een clinic over je rechten als muzikant, zowel als componist als 
uitvoerende. Met hun “Music Rights on Tour’’ programma tonen ze 
beginnende muzikanten op welke gelden je recht hebt, naast de 
gage van je optredens. Ook gaf hiphop-organisatie ‘Nederhop’ een 
panel over branding, over hoe je opvalt als muzikant en hoe je jezelf 
in de markt zet. KINK was aanwezig om live een radiouitzending op 
te nemen die later als podcast is verschenen.

Een van de belangrijkste pijlers van de Pre-Party is het presente-
ren van de talenten die met extra aandacht gevolgd worden door 
de mediapartners. VPRO’s 3voor12, OOR, Never Mind The Hype 
en FunX presenteerden allen een lijst met namen van acts die zij, 
vanuit hun niche, interessant vonden om in de gaten te houden en 
te promoten tijdens de Popronde.
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een samenwerking opgezet met Gluren bij de Buren en Kunstben-
de, waaruit drie leerzame video’s voor opkomende muzikanten (de 
gedeelde doelgroep) zijn voortgekomen. Deze video’s zijn gedeeld 
op de online platforms van zowel Popronde Academy, Gluren bij 
de Buren en Kunstbende, om elkaars netwerk en bereik optimaal te 
benutten. 

Naast online content zijn er vanuit Popronde Academy in 2022 
ook fysieke bijeenkomsten georganiseerd in de vorm van master-
classes en Q&A’s. Zo hebben Nederhop, Sena en Buma/Stemra 
masterclasses en Q&A’s gegeven aan de nieuwe selectie tijdens de 
Popronde Pre-Party in de Wisseloord Studio’s. 
Voor aanvang van de tour werd in samenwerking met The Live 
Coaches en poppodium EKKO een interactieve masterclass op het 
gebied van live-performance georganiseerd. In een diepgaande 
sessie zijn acts klaargestoomd voor de tour en hebben ze veel 
bruikbare informatie gekregen voor het overbrengen van je per-
soonlijke verhaal met een liveshow. 

Met veel van deze professionals zijn het afgelopen jaar mooie 
samenwerkingen ontstaan die in de toekomst kunnen worden 
uitgediept, omdat ze nog veel meer kennis in huis hebben dan in 
de video’s aan bod kwam. Ook wordt komende jaren ingezet op 
een andere doelgroep, naast de muzikanten, middels het realiseren 
van video’s en masterclasses voor opkomende professionals in de 
muziekindustrie die hoofdzakelijk geen (uitvoerend) muzikant zijn. 
Veel van onze coördinatoren hebben bijvoorbeeld de ambitie om 
verder te groeien in de sector en hebben zodoende baat bij leer-
zame video’s en fysieke bijeenkomsten over relevante onderwerpen 
uit het werkveld.

4: PRESENTATIE SELECTIE TALENTEN - POPRONDE 
ALS FESTIVAL

POPRONDE NIJMEGEN - DE AFTRAP!

Traditiegetrouw trapt Popronde haar tour jaarlijks af in thuis-
stad Nijmegen, in het tweede weekend van september. Bij zo’n 
50 locaties verspreid over de hele stad treden alle (beschikbare) 
geselecteerde acts op, gedurende de hele dag en tot diep in de 
nacht. De opening is uitgegroeid tot een evenement van nationale 
allure, waar naast lokale en regionale bezoekers ook een groot 
deel van de landelijke muziekindustrie aanwezig is, en waarvoor 
ook wethouders en cultuurambtenaren van de stedelijke regio’s 
worden uitgenodigd.

Alsof het nooit anders was geweest startte op zaterdagmiddag 10 
september een nieuwe editie Popronde, in thuisstad Nijmegen, waar 
het festival ruim 25 jaar geleden haar oorsprong vond. Oud-deelne-
mer WIES gaf de voorzet, met een woordje en een paar mooie anek-
dotes gaven zij het startsein, waarna local heroes Shaemless het 
eerste optreden van Popronde 2022 gaven. Na Shaemless volgden 
nog 12 acts in het middagprogramma, de ‘previews’ op het Honigter-
rein, verdeeld over 4 podia in podium Brebl en Brouwerij Oersoep. 
Vanwege de slechte weersomstandigheden duurde het even voor de 
publieke opkomst op gang kwam.

Om 19.30u werd het avondprogramma geopend, als vanouds in 
Museum Het Valkhof. Zoals ieder jaar bij het eerste optreden van 
de avond stond het museum vol, en later zou blijken dat dat ook 
bij de andere deelnemende locaties het geval zou zijn. Kortom, 
Popronde Nijmegen was een succesvolle aftrap van Popronde’23. 
Voor het volledige programma van de opening, en alle andere 
steden, verwijzen we naar www.popronde.nl. Een meer uitgebreid 
verslag van Popronde Nijmegen is te vinden aan het eind van dit 
verslag.

POPRONDE AMSTERDAM - HET EINDFEEST! 
Op het eindfeest in de Melkweg in Amsterdam (eind november) 
vieren we het einde van een Poprondeseizoen. Een dertigtal acts 
die zijn opgevallen gedurende de tour presenteren zich een laatste 
keer onder de Poprondevlag voor publiek en professionals. Van 
elektronica tot singer/songwriter, de hele breedte van de selectie 
wordt gerepresenteerd.

Op zaterdag drie december stond de hele Melkweg, Amsterdam 
in het teken van het Popronde Eindfeest. In alle vier de zalen ston-
den gedurende de avond een dertigtal acts uit de selectie van 
2023 om hun laatste Poprondeshow te spelen. In een uitverkocht 
huis, ook nog, want ‘s middags om 16.00 uur werd het bordje 
‘uitverkocht’ op de deur gehangen omdat alle beschikbare tickets 
weg waren. Het Popronde Eindfeest wordt ook wel ‘klein Noor-
derslag’ genoemd, en niet zonder reden: in de Melkweg verzame-
len publiek, pers en professionals om dé aanstormende talenten 
voor het komende jaar te bekijken, de acts die het jaar erop te zien 
zijn op de festivals. Het is een goede plek om te netwerken voor 
muzikanten en jonge professionals, en voor degenen die elkaar 
al langer kennen een gezellige afsluiting van het jaar, zo vlak voor 
de feestdagen. Daarnaast speelt een groot deel van de acts die 
op het Eindfeest staan geprogrammeerd in januari op het grote 
showcasefestival in Groningen.
In de verschillende zalen van de Melkweg maakten de volgende 
acts hun opwachting: NÉOMÍ, BABS, MARATHON, KATIE 
KOSS, FRED GOVERDE, MOOD BORED, FUZZY TEETH, 
FIEP, RATS AND DAGGERS, SHAEMLESS, COW SHIFT Z, 
MALU, FASKE, CAVALO NERO, CHARLOT, HUGO REM-
MEN, Q’N, DUIMALOT, BARTH, A.JOHANSON, JET VAN 
DER STEEN, OLIVER PESCH, BOAZ, DE TOEGIFT, JARO EN 
BUMBLE B. BOY. 

PAUL SMITS AWARD
De Paul Smits Award, de publieksprijs voor ‘Favoriete Performer 
tijdens de Popronde’ werd tijdens het Eindfeest uitgereikt aan 
DUIMALOT. Met de stembiljetten in de programmaboekjes kon 
het publiek tijdens de Poprondes in alle steden stemmen, en 
de energieke, rauwe en positieve hiphop van DUIMALOT won 
overtuigend. Een rapper die niet alleen muzikant is, maar ook poëet, 
danser en een rasentertainer, een verdiende winnaar.

Barbera Wolfensberger, directeur-generaal Cultuur en Media van 
het Ministerie van OCW reikte de award uit. De prijs werd dit jaar 
ontworpen door kunstenaar Justin R. Croes. Hij werd voorgedragen 
door Willem Twee Kunstruimtes in Den Bosch, waarmee sinds en-
kele jaren een samenwerking is voor het ontwerp van de award. 
De Paul Smits Award is in het leven geroepen na het overlijden van 
Paul Smits, de voorzitter van het toenmalige bestuur van Stichting 
Popwaarts. Paul heeft in al zijn jaren van betrokkenheid veel voor 
Popronde en de ontwikkeling van Nederlands talent betekend, deze 
prijs is ontworpen om zijn naam en nalatenschap in ere te houden.

VOORBEELDEN LOKALE SAMENWERKINGEN

KUNSTNACHT NIJMEGEN
Dit jaar deed Popronde mee aan de Kunstnacht. Een multidisci-
plinair cultureel evenement in de binnenstad van Nijmegen, het 
weekend na de opening. Kunstnacht grepen we aan om meer 
aansluiting te vinden bij hiphop. Door samenwerking met lokale 
partij Beatwise konden we een directe aansluiting vinden bij een 
grote groep hiphop artiesten en liefhebbers. Met een aanspre-
kend programma dat bestond uit een interactieve jamsessie ge-
naamd “The Gravelpit” afgewisseld met Popronde acts Duimalot 
en Jadi-D, een street-art expositie, hip-hop clothing, een dance 
battle & een opname studio waar men een track kon opnemen 
wisten Popronde, Beatwise bij het podium - Bibliotheek Gelder-
land Zuid – 1.750 bezoekers te trekken.

STUKAFEST UTRECHT
Landelijk festival Stukafest vindt plaats in studentenkamers in 
verschillende studentensteden in het land. Een bezoeker koopt 
een passe-partout en kan in drie rondes langs verschillende huizen 
om cabaret, theater en vooral veel muziek bij te wonen. De raak-
vlakken met Popronde zijn overduidelijk, en in een aantal steden 
zijn Popronde coördinatoren betrokken bij de organisatie van het 

studentenkamerfestival. In Utrecht ontstond een samenwerking: 
Popronde droeg bij aan het samenstellen van het festival door de 
programmakosten voor alumnus A. Johanson voor haar rekening te 
nemen en om de gage van Duimalot op de afterparty te betalen. In 
ruil hiervoor mocht Popronde beide shows ‘hosten’ - de festival-
naam kwam op alle publiciteitsuitingen terug, er hing promomate-
riaal in de betreffende plekken om de zichtbaarheid te vergroten en 
de afspraak werd gemaakt dat Stukafest de Popronde in Utrecht 
gaat promoten als deze haar programma heeft aangekondigd.

5: LIVE AFTER POPRONDE 

Live after Popronde is een online agenda, in samenwerking 
met mediapartner Festivalinfo, waarin alle shows van (oud-)
Popronde deelnemers zijn opgenomen. Deze agenda wordt in 
de komende jaren ingezet om de shows buiten Popronde meer 
te promoten, om meer publiek te genereren voor de alumni.
 
Popronde trekt jaarlijks zo’n 150.000 bezoekers, verdeeld over 
42 steden circa drie maanden tijd. Dat houdt, ons inziens, in dat 
er zeker genoeg publiek op de been te krijgen is voor Popronde 
alumni, als zij een show in een poppodium spelen. Popronde 
heeft ervaring met het promoten van shows van (nog) onbekend 
talent en zet zich komend jaar in om marketeers van poppodia te 
helpen deze shows uit te verkopen.
Op deze manier zet Popwaarts zich nog meer in om de door-
stroom te verbeteren. Ondertussen doen we ook onderzoek naar 
die doorstroom en de lacunes daarin. Hierover verderop in dit 
verslag meer.

DIRECTE DOORSTROOM
Het stappenplan Popronde-Noorderslag-Festivals is een be-
proefd gegeven de afgelopen jaren. Veel acts zetten Popronde in 
om door te stoten en de volgende zomer een mooie festivaltour 
neer te zetten. Hieronder een greep van acts uit de selectie van 
2022 die op het moment van schrijven voor toonaangevende 
festivals zijn aangekondigd.
Grasnapolsky: KATIE KOSS, BUMBLE B. BOY
Best Kept Secret: BUMBLE B. BOY, MARATHON, DE TOEGIFT
Zwarte Cross: DE BARON, CAVOLO NERO
Paaspop: BABS, FIEP
Manana Manana: BUMBLE B. BOY
Dauwpop: MARATHON, BUMBLE B. BOY

MARKETING EN COMMUNICATIE
Popronde zet een brede mix aan communicatiemiddelen in. Dit 
om aandacht te genereren voor de acts, voor de deelnemers en 
om publiek te enthousiasmeren. 
Een deel van de selectie wordt jaarlijks opgepakt door de markt, 
de blik van boekers, programmeurs, managers, radio en tv is al 
tijdens de bekendmaking op de deelnemers gericht. Om die 
aandacht vast te houden, en ervoor te zorgen dat meer acts nog 
sneller worden opgepikt en niet in ‘het gat na Popronde’ vallen 
wordt al tijdens het festival ingezet op promotie, het creëren en 
delen van content, netwerken en begeleiding. Alles is gericht om 
‘het gat te dichten’: zorgen dat een act op eigen naam kaartjes 
kan verkopen, oftewel haar publiek bereikt.
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t/m december is een flinke daling te zien in de activiteit op de blog 
tot december (in december is deze redelijk gelijk aan vorig jaar). 
Tijdens de Popronde-dagen (do - zo) ligt de activiteit het hoogste, 
maar ten opzichte van vorig jaar is er een daling waargenomen in 
het bereik/activiteit van de blog. 

WEBSITE
In 2022 is een flinke stijging te zien in het bereik van de website 
in de periode van januari t/m september. Bijna een verdubbeling 
ten opzichte van het jaar ervoor. Dit heeft te maken met de inhaal 
Poprondes die toen plaatsvonden, het inhaal Eindfeest en dat 
bezoekers een ticket konden kopen via de website. 

INSTAGRAM EN FACEBOOK
Er kan met tevredenheid naar het bereik van Instagram gekeken 
worden. Hierin zien we een stijging ten opzichte van afgelopen 
jaar en de jaren daarvoor. Er heeft meer interactie plaatsgevonden 
(meer deelacties en likes) en het bereik is flink gestegen. Door de 
aanstelling van de content creator dit jaar is er een grote verbe-
tering te zien van de visuele uitstraling van de feed. Ook is er een 
duidelijke doorvertaling geweest van de content in de stijl van de 
algemene vormgeving. 

In Facebook zien we het tegenovergestelde gebeuren qua bereik: 
daar neemt het bereik de laatste jaren af. Ook dit jaar zien we weer 
een flinke daling in het bereik. 
Er kan gekozen worden om hier hard tegenin te gaan door mee te 
gaan in het algoritme, dagelijks te gaan posten, en alleen speci-
fieke content te maken die het goed doen op Facebook. Echter is 
de vraag in hoeverre dit echt effect zou hebben met een deel van 
de doelgroep die zich verschuift naar andere platformen, zoals 
Instagram. In 2023 zal de contentstrategie aangepast worden voor 
Facebook om op de veranderingen in te spelen.

TWITTER
Alhoewel er dit jaar heel regelmatig informatie en content is ge-
deeld via Twitter is er op dit kanaal een daling te zien in het bereik. 
Zowel in het afgelopen jaar als het jaar ervoor zien we een afname. 
Dit heeft te maken met het dalende aantal gebruikers van het plat-
form en de manier waarop we het gebruik inzetten; meer zenden 
en informeren dan interactief.

6: ONDERZOEK MISSING LINK DOORSTROOM:

Gedurende de periode 2021 – 2024 gaan we zowel met onze 
partners binnen het Convenant Talentontwikkeling in de Pop-
muziek als met artiesten, professionals en sleutelfiguren uit 
de sector in gesprek en inventariseren we wat de lacunes in de 
doorstroom van talent.We willen onderzoeken of er behoefte is 
aan meer ondersteuning van (top)talent naar het professionele 
circuit en of en op welke manier we dit in de toekomst handen 
en voeten kunnen geven. 

De afgelopen twee jaren waren niet bepaald gunstig om een on-
derzoek op te starten naar de doorstroom van talent. Met een club-
circuit dat op slot zat, festivals die niet doorgingen en muzikanten 
die thuis zaten in plaats van op het podium stonden had eenieder 
wel iets anders aan het hoofd. Nu is de tijd gunstiger en daarom 
zijn verkennende gesprekken gevoerd met Martijn Mulder, docent 
en onderzoeker verbonden aan de Erasmus Universiteit in Rotter-
dam. Samen met collega Rick Everts heeft Mulder in het kader van 
POPLIVE tussen 2008 en 2019 de Nederlandse muzieksector ge-
monitord, en een analyse gemaakt van twaalf jaar popmuziek, ruim 
300.000 optredens en 30.000 artiesten. De perfecte onderzoeker 
voor dit onderwerp dus!

KRACHT VAN CREATIVITEIT & WEERBARE POPSECTOR
Met grote interesse volgen we de onderzoeken en aanbevelingen 
die verschijnen, vaak ingegeven door de gevolgen en inzichten van 
de pandemie.  

Eind 2022 verscheen ‘De Kracht van Creativiteit’, een meerjaren-
brief 2023-2025 van de hand van de staatssecretaris van Onder-
wijs, Cultuur en Wetenschap, Gunay Uslu. De positie en het belang 
van cultuur in de samenleving wordt versterkt vanuit het besef dat 
cultuur maken en beleven verbindt en bijdraagt aan het welzijn van 
mensen. Het kabinet heeft daarvoor in de betreffende periode extra 
middelen vrijgemaakt. Topics in het beleid – van toepassing op 
onze activiteiten - zijn een gezonde arbeidsmarkt en eerlijke belo-
ning, toegankelijkheid voor iedereen en het benutten van digitalise-
ring om een groter en nieuw publiek te bereiken.    

EEN WEERBARE POPSECTOR – ADVIES AAN GEMEENTEN 
Tijdens Eurosonic/Noorderslag werd tevens stilgestaan bij het in op-
dracht van de Vereniging Poppodia en Festivals gedane onderzoek 
naar ‘Een Weerbare Popsector’. Tijdens de pandemie werd duidelijk 
dat vooral artiesten en ondersteunende medewerkers (productie, 
audio-en lichttechnici) het kind van de rekening werden en zonder 
inkomsten kwamen te zitten. En nu de sector weer op (misschien wel 
meer dan) volle kracht draait is de constatering dat juist de onder-
kant, de talentprogrammering bij podia nog niet op peil is. Onder 
andere vanwege de concerten die nog ingehaald moeten worden, 
maar ook omdat men kiest voor een veilige programmering; men 
speelt op safe om de financiën weer op orde te krijgen. 

Het onderzoek resulteerde in het advies te investeren in de pop-
muziek. 
Gemeenten kregen aanbevelingen over hoe de lokale popketen te 
versterken en bij te dragen aan talentontwikkeling en arbeidsmoge-
lijkheden in de culturele sector.

PUBLICITEIT & PR 
Het landelijke communicatieteam is verantwoordelijk voor de 
algehele communicatie van Popwaarts, over Popronde. Zij zijn 
eerste contactpersoon voor vormgever en webbouwer, coördina-
toren en acts, en zorgen als spin in dit web voor relevante content 
in de juiste stijl. Het communicatieteam benadert landelijke me-
dia, beheert en coördineert sociale media en zet gerichte acties 
op met mediapartners, vaak door acts uit te lichten. Mediapart-
ners leveren een belangrijke bijdrage aan uitstraling en bereik 
van Popronde. Lokale coördinatoren verzorgen de contacten met 
regionale media. Hun campagnes zijn meer gericht op publieks-
bereik en promotie van het lokale programma. 

MEDIAPARTNERS 
Bijna 30 jaar Popronde heeft een wijdvertakt en divers publici-
teitsnetwerk opgeleverd. Popronde werkt intensief samen met 
mediapartners die door hun betrokkenheid bij het werving- en 
selectieproces precies weten hoe ze acts gericht onder de 
aandacht van een breed publiek moeten brengen. Hun vaak 
doelgroep-specifieke media-aandacht maakt Popronde-acts be-
kend én bemind, wat helpt om na Popronde op te blijven treden 
buiten de eigen regio. 
Mediapartners zijn: FunX, OOR, KINK, 3FM Talent, Festivalinfo, 
3voor12, Pinguin Radio, Never Mind The Hype en Music Maker. 
Wat deze samenwerking inhoudt is te vinden op popronde.nl/
mediapartners-2022

ONLINE
Op de Popronde-website vind je de biografie, foto-en video-
materiaal, muziektracks en het tourschema en alle deelnemers. 
Het volledige programma van iedere stad is ook te vinden in de 
TimeSquare app, een digitaal blokkenschema waar festivals
 en podia zich bij kunnen aansluiten. In 2022 werd deze sa-
menwerking geïntensiveerd, toen TimeSquare voor Artists werd 
gelanceerd, en aan de Poprondesite werd gekoppeld. Dit houdt in 
dat artiesten een eigen profiel in de app krijgen, waar alle shows 
die ze spelen worden bijgehouden (wat handig is voor de Buma 
en Sena afrekening), maar waar ze ook bijvoorbeeld een eigen 
webshop kunnen inrichten. Bezoekers kunnen deze profielen 
direct via de app bezoeken. 

Op de in coronatijd opgerichte blog Popronde Daily (in eerste 
instantie i.s.m. The Daily Indie) worden artikelen, podcasts, anek-
dotes, interviews en vooral heel veel nieuwe releases van (oud-) 
Popronde acts geplaatst. Deze blog werd opgericht als vervan-
ging van de papieren Festival Guide maar is uitgegroeid tot een 
omvangrijk platform met de meest actuele en relevante informatie 
over (oud-) Popronde deelnemers, de steden en al het andere dat 
iets met Popronde te maken heeft.

LOKALE PROMOTIE 
Lokale coördinatoren zijn (redelijk) vrij om Popronde te promoten 
op een manier die bij hun stad en publiek past. Elke coördinator 
kan gebruikmaken van het social media handboek dat gemaakt 
is, verder houdt het communicatieteam toezicht op de lokale 
kanalen. Er is altijd een verschil te zien tussen de lokale pagina’s. 
Dat heeft er mee te maken dat de ene coördinator wel actief inzet 

op de promotie via social media en anderen daar minder de tijd 
voor nemen. Dat was dit jaar niet anders. We concludeerden dat 
coördinatoren hun mail niet altijd even goed bijhouden. Informatie 
over waar de content te vinden was werd zo bijvoorbeeld regelma-
tig over het hoofd gezien. We hebben vervolgens kritisch gekeken 
naar de structuur van de mappen in de GoogleDrive en hebben 
deze verbeterd. We merkten hierna een kleine verbetering. 
In 2022 was het streven om meer uniformiteit te creëren in de 
vormgeving op de lokale pagina’s (net name Instagram). Iedere stad 
had voorafgaand aan hun Popronde de volgende middelen: pro-
movideo voor hun Popronde, posters van de locaties met daarop 
de spelende acts, poster van hun Popronde en persfoto’s van de 
acts. Veel coördinatoren kiezen ervoor om de acts voor te stellen, 
sommigen gaven daar visueel hun eigen draai aan. Om daar meer 
uniformiteit in te creëren leverden we een template aan. Helaas niet 
met het gewenste succes. Dit nemen we mee in onze voorberei-
ding op volgend jaar. Het plan is om dan eerder te beginnen met 
het aanmaken van contentmappen per stad waarin voldoende 
content staat die makkelijk aan te passen is aan de stad, of kant-
en klaar is en dus meteen kan worden gepost. Allemaal binnen 
dezelfde stijl, passend in de campagne. Met de content creator die 
het team gedurende het jaar is komen versterken is het doel dit jaar 
eerder te starten met het maken van content. 
In de evaluatie van de coördinatoren wordt er overigens met 
verschillende ogen naar de inhoud van de contentmappen gekeken 
- de een vindt het voldoende content om te delen, de ander heeft 
het ervaren als te weinig of vond bijvoorbeeld dat deze te laat 
beschikbaar was. De conclusie is in ieder geval dat er ruimte voor 
verbetering is en dat we die verbetering dit jaar gaan doorvoeren.

RESULTATEN SOCIAL MEDIA

NIEUWSBRIEF
In 2022 zijn er 9 nieuwsbrieven verstuurd. Het aantal inschrijvin-
gen op de nieuwsbrief is ten opzichte van vorig jaar gestegen. De 
eerste nieuwsbrief werd ontvangen door 387 personen, de laatste 
door 604. De ontwikkeling van het bereik en de interacties van de 
nieuwsbrief zijn over het algemeen positief. Het percentage van 
het aantal clicks is gestegen en het aantal keer dat de nieuwsbrief 
geopend is is bijna verdubbeld. 

Het doel is om de stijgende lijn voort te zetten in 2023. Graag zien 
we dan voornamelijk een stijgend percentage van het aantal opens 
en een hoger percentage van het aantal kliks, omdat dit de engage-
ment en binding van de lezers laat zien. 

WEBSITE EN POPRONDE DAILY

POPRONDE DAILY
in de periode voorafgaand aan de Popronde is het aantal gebrui-
kers, nieuwe gebruikers en het aantal sessies op de blog gestegen. 
Met pieken rond het (inhaal) Eindfeest en de bekendmaking. Deze 
zijn ongeveer gelijk aan de piek van vorig jaar. De sessieduur op de 
blog ligt nog steeds erg laag. Er gaat aankomend jaar gekeken wor-
den hoe erop ingezet kan worden om deze te verhogen. Weliswaar 
zijn er al ontwikkelingen doorgevoerd op de blog om de aantrek-
kelijkheid van artikelen te bevorderen. In de periode van september 
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DUURZAAMHEID
Een van de grootste vraagstukken van deze generatie is hoe we 
de aarde achterlaten voor volgende generaties. Popwaarts ziet 
het als haar maatschappelijke plicht om de kleine stappen die 
de afgelopen jaren zijn gezet op het gebied van verduurzaming 
te vergroten, en anderen te inspireren dit ook te doen. 

In 2022 stond duurzaamheid centraal als thema in de bedrijfsvoe-
ring. Deze stap heeft al veel opgeleverd én de fundatie gelegd om 
de komende jaren echt impact te gaan maken. Via de Herman Brood 
Academie zijn we in contact gekomen met de Nederlandse afdeling 
van Music Declares Emergency (MDE); een initiatief vanuit artiesten, 
professionals en organisaties uit de muziekindustrie die samen een 
ecologische noodsituatie afkondigen en oproepen tot een onmiddel-
lijke reactie van de mondiale machtsorganen om het leven op aarde 
te beschermen. Samen met MDE zijn we gaan kijken hoe Popronde 
haar organisatie kan verduurzamen en haar bereik kan benutten om 
de boodschap ten behoeve van het klimaat te verspreiden. 

Omdat Popronde samenwerkt met veel verschillende externe 
partijen, willen we hen ook inspireren duurzamer te leven en dit uit te 
dragen. In het kader van de samenwerking met MDE hebben we het 
Eindfeest van Popronde 2022 in het teken van duurzaamheid gezet, 
met als slogan “NO POPRONDE ON A DEAD PLANET”. Popronde 
heeft MDE tijdens het Eindfeest de ruimte gegeven om de bood-
schap te verspreiden en leden te werven, wat met ruim 70 nieuwe 
aanmeldingen als een groot succes werd ervaren. Bovendien heeft 
Popronde zich op deze avond officieel aangesloten bij het initiatief 
en de boodschap verspreid via de sociale media outlets. 

Tijdens de voorbereidingen op het Eindfeest zijn we via MDE in 
contact gekomen met Rob van Wegen, duurzaamheidsmanager 
van Eurosonic Noorderslag (ESNS). Rob begeleidt ons in het 
proces van verduurzaming. Zo leidde hij een brainstormsessie met 
het kernteam en vervult hij een adviserende rol in het opstellen 
van een realistisch meerjarenplan. Popronde heeft als festival veel 
gelijkenissen met ESNS en aangezien ESNS verder is in de ontwik-
kelingen op het gebied van duurzaamheid, is deze samenwerking 
ontzettend waardevol voor ons. 

In 2023 staat duurzaamheid wederom bovenaan de prioriteiten-
lijst. Eén van de focuspunten is het compenseren van de CO2 die 
Popronde met de jaarlijkse tour onvermijdelijk uitstoot. Dit pakken 
we op verschillende manieren aan. Zo gaan we bomen planten in 
samenwerking met Stichting Buitenfonds, ons publiek motiveren 
duurzaam te reizen en onze acts ondersteunen op het gebied van 

‘green touring’. Daarnaast gaan we komend jaar aan de slag met 
het meerjarenplan om de gehele organisatie te verduurzamen en 
blijven we samenwerken met MDE en ESNS, zodat we ons bereik 
kunnen inzetten om meer mensen te inspireren zich uit te spreken 
voor een betere wereld. Tenslotte worden er gesprekken gevoerd 
voor nieuwe samenwerkingen met duurzame organisaties als 
Choo-Choo en Innofest.

NEW FACES 
De samenwerking met het initiatief New Faces is ook in 2022 vol 
goede moed voortgezet, met de bedoeling nieuwkomers in Ne-
derland bij het festival te betrekken. Afgelopen jaar was de invloed 
van de pandemie met bijbehorende lockdowns duidelijk merkbaar 
op de resultaten van deze samenwerking. Door het gebrek aan 
fysiek onderwijs en contact tussen de inburgeringscholen en 
nieuwkomers, kwamen wij via de werkwijze van New Faces moeilijk 
in contact met de doelgroep. Er werd matig gereageerd op onze 
uitnodigingen naar nieuwkomers om een avond met onze vrijwil-
ligers mee te lopen. Tenslotte bleken nieuwkomers die zich wel 
aangemeld hadden moeilijk bereikbaar en zijn ze vaak, ondanks 
pogingen vanuit ons hen te bereiken, zonder iets te laten weten 
niet op komen dagen. We gaan de samenwerking met en werkwijze 
van New Faces evalueren en kijken wat Popronde nog meer kan 
doen om nieuwkomers bij het festival te betrekken. Verschillende 
scenario’s over de aanpak in 2023 liggen klaar. 

MUSIC MOVES
Na een positieve start in het begin van 2021 en een goede evalu-
atie inclusief hoopgevende vooruitblik op 2022, merkten zowel 
Popronde als Music Moves andere prioriteiten te hebben en niet 
meer in te zien hoe zij elkaar wederzijds zouden kunnen versterken. 
De projecten en werkwijzen liggen enerzijds te veel in hetzelfde 
vaarwater en verschillen anderzijds te veel van elkaar om een 
relevante samenwerking op te zetten. Zodoende is besloten het 
contact slechts te onderhouden voor eventuele momenten waarop 
wij elkaar laagdrempelig kunnen ondersteunen, bijvoorbeeld in het 
delen van kennis, expertise, netwerk en platform.

STICHTING POSSIBILIZE
Popronde werkt in Den Haag samen met Superkracht, een initiatief 
van stichting Possibilize dat streeft naar de inclusie van jongeren 
met een licht verstandelijke beperking in de culturele sector door 
hun talenten te tonen. Deze jongeren worden als vrijwilliger ingezet 
bij de Popronde locaties of bij de infostand. In 2022 heeft een deel 
van het kernteam van Popronde een masterclass van Superkracht 
op het gebied van creatieve toegankelijkheid gevolgd. Hier hebben 
zij inzichten opgedaan over het belang van toegankelijkheid in de 
evenementensector en tips gekregen om de toegankelijkheid van 
Popronde te verhogen. Deze masterclass heeft ons geïnspireerd om 
actief aan de slag te gaan met de toegankelijkheid van Popronde en 
de samenwerking met Stichting Possibilize breder in te zetten. 

3. MAATSCHAPPELIJKE 
PROJECTEN
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Stichting Possibilize is geholpen met het vinden van de juiste acts 
voor het nieuwe project van hun toegankelijkheidsplatform (Revel-
land) genaamd ‘Immersion Playground’. Eind 2022 hebben we vanuit 
Popronde Academy met afgevaardigden vanuit Revelland een video 
opgenomen over creatieve toegankelijkheid. Deze is gericht tot de 
Popronde acts en vertelt hoe ze liveshows toegankelijker kunnen 
maken voor personen met een auditieve en/of visuele beperking. 
We streven er vanuit Popronde naar om in 2023 nog actiever 
bezig te gaan met het toegankelijker maken van Popronde, 
waarbij we blijven samenwerken met Stichting Possibilize. Zo zal 
Superkracht betrokken worden bij meerdere Popronde-steden en 
willen we tijdens Popronde Nijmegen en het Eindfeest signdan-
cers inzetten. Tot slot wordt onze communicatie naar buiten toe 
onder de loep genomen en herzien met behulp van organisaties 
als BlicVR en Handicap NL. 

HERMAN BROOD ACADEMIE
In 2022 zijn we net als voorgaande jaren voortdurend in contact 
geweest met de HBA (Herman Brood Academie) voor samenwer-
kingen en projecten met studenten. Ook in 2022 is Popronde weer 
opdrachtgever geweest voor de studenten van de HBA en zijn er, 
zowel bij de inhaal-Poprondes in het voorjaar als tijdens de regu-
liere Popronde-edities in het najaar, studenten langsgekomen voor 
veldonderzoek. De focus van dit onderzoek lag op duurzaamheid, 
waarbij de studenten hebben gekeken naar het besparen van mate-
riaal, alternatieve energiebronnen en duurzame pop-up podia. Het 
samenwerken met studenten achten wij van groot belang, omdat 
Popronde op deze manier ook buiten de eigen organisatie bijdraagt 
aan talentontwikkeling in de muziekindustrie. In 2023 zullen we 
daarom blijven samenwerken met de HBA en we kijken momenteel 
naar mogelijke samenwerkingen met andere educatieve instellin-
gen, zoals conservatoria en (creatieve) managementopleidingen.

MUSIC RIGHTS ON TOUR
Voor de Popronde Pre-Party in juni 2022 zijn we een samen-
werking aangegaan met Music Rights On Tour, een initiatief van 
Sena en Buma/Stemra om kennis over auteursrecht en naburig 
recht te delen. Met Music Rights On Tour delen we de ambitie om 
opkomende muzikanten zo vroeg mogelijk wegwijs te maken in de 
muziekindustrie en ook de ingewikkelde zaken die daar soms bij 
komen kijken. Music Rights On Tour heeft tijdens de Popronde Pre-
Party een masterclass gegeven over muziekrechten met aanslui-
tend een Q&A. De masterclass is goed bezocht en er werden veel 
vragen vanuit het publiek gesteld. Vlak na deze masterclass heeft 
Sena 40 nieuwe aanmeldingen ontvangen, wat een piek in hun 
aanmeldingen van dat jaar was. 

Na dit succes en wederzijds enthousiasme over de samenwer-
king, hebben we Music Rights On Tour gevraagd om een video 
voor de Popronde Academy met ons op te nemen. Zodoende 
hebben we de belangrijkste basiskennis omtrent muziekrechten 
en de werking van rechtenorganisaties als Sena, Buma/Stemra 
en Norma vastgelegd in een educatieve en interactieve video, 
speciaal voor toekomstige en oud-Popronde deelnemers. Deze 
video is begin 2023 opgenomen en zal in het voorjaar van 2023 
online gaan. Tegen die tijd betrekken we Music Rights On Tour 
graag weer bij de Popronde Pre-Party. Welke vorm dit jaar het 
beste past, gaan we samen nog uitzoeken.

Omdat Popronde sinds 2022 samenwerkt met TimeSquare, een 
app waarin het programma van alle Poprondes te zien zijn, willen 
we in 2023 de koppeling tussen TimeSquare en Buma/Stemra tot 
stand brengen, zodat Popronde acts heel gemakkelijk via TimeS-
quare hun optredens bij Buma/Stemra kunnen aanmelden en 
hiervoor hun vergoeding kunnen ontvangen.

MEDIAPARTNER FUNX – STIMULEREN HIPHOP 
In 2021 is Popronde voor het eerst de samenwerking aangegaan 
met FunX in de vorm van een mediapartnerschap. Dit houdt in dat 
zij, net als bijv. mediapartner 3voor12, een aantal acts uit de jaar-
lijkse selectie kiest om hen extra in de spotlight te zetten. Hierbij 
draait het specifiek om acts die zich in de eerste plaats identifice-
ren met het genre hiphop. Dit is van oorsprong het genre dat de 
minste aansluiting vond bij Popronde, maar sinds de samenwer-
king met FunX is het gemiddelde aantal shows van hiphop acts 
sterk gestegen: van gemiddeld 4,5 shows per act in 2019, naar 
gemiddeld 7,33 shows per act in 2021 en gemiddeld 9,6 shows 
per act in 2022! 

Ook heeft FunX alle door hen geselecteerde acts uitgenodigd 
langs te komen in de studio, om een interview te geven tijdens de 
radiouitzending. We zouden graag zien dat FunX nog wat extra 
aandacht aan de acts kon geven hun sociale media platforms, maar 
hier hebben zij geen ruimte voor in de contentplanning. 

De samenwerking met het maatschappelijke platform van FunX 
‘EMPWR’ is uiteindelijk niet voortgezet. Beide partijen hadden na 
2 succesvolle sessies de goede intentie om in 2022 wederom trai-
ningen voor (hiphop)artiesten en creatieve ondernemers binnen het 
netwerk van Popronde en FunX te organiseren. Tussentijds hebben 
we vanuit het Academy-platform met partijen als Sena en Nederhop 
het gat wat hierdoor ontstond opgevangen, waardoor we genre-
breed relevante masterclasses hebben verzorgd voor de acts.

NEDERHOP
Sinds eind 2021 hebben we contact met Erik Bruil, oprichter van 
Nederhop en de Rap Money Training. Omdat hiphop in 2022 voor 
het tweede jaar op rij een focuspunt was voor Popronde in de bij-
zondere programmering, hebben we hem gevraagd om zijn bereik 
in te zetten om Popronde te promoten onder hiphop artiesten. Via 
zijn Rap Money Training bereikt hij namelijk veel opkomende hip-
hop acts, voor wie Popronde mogelijk een interessante stap is. 

Deze promotie heeft veel gedaan voor de aanmeldingen bij 
Popronde binnen het hiphop genre. Er waren nog nooit zo veel hip-
hop acts die zich aanmelden voor Popronde als in 2022. We telden 
ruim 110 aanmeldingen! 

Dit geeft aan dat Popronde wordt gezien door opkomend hiphop 
talent en dat we dus bezig moeten blijven om hiphop een waardige 
plek te bieden in het festival.
Tijdens de Popronde Pre-Party in Wisseloord op 13 juni 2022 
heeft Erik een Rap Money Training gegeven. Dit is een master-
class over hoe serieuze stappen te zetten met je muziek, specifiek 
gericht op hiphop artiesten. De oud-Popronde deelnemers van 
GIAN waren hierbij aanwezig om vragen van de kersverse selectie 
te beantwoorden.

NEW 
Naast metal en hiphop was het voor Popronde van oudsher ook 
lastig om elektronische acts aan zich te binden en genoeg shows 
en publiek voor hen te faciliteren. Begin vorig jaar contact hebben 
we contact gezocht met verschillende partijen met kennis op het 
gebied van elektronische en ambient muziek. We hebben gespard 
met oud-Popronde deelnemer Sietse van Erve, die een eigen 
label heeft opgezet dat zich focust op releases van dergelijke 
acts. Aan de hand daarvan spraken we met de Nieuwe Electro-
nische Waar (NEW), een tak van BRUT (voorheen de Nieuwe 
Oost) en Poppunt Gelderland, die zich focussen op elektronische 
muziek uit Oost-Nederland. NEW was bereid ons te helpen podia 
te adopteren en te cureren. Het contact is gebleven, maar een 
serieuze samenwerking bleef in 2022 uit, omdat het programme-
ren van acts uit de elektronische genres vanzelf heel goed ging. 
De mogelijkheid om samen te werken met NEW is er nog steeds, 
mocht dat in 2023 nodig zijn. 

METAL FACTORY
Een ander genre dat volgens Popronde extra aandacht verdiende 
in 2022, is metal. Via Marije van Bommel van de HBA kwamen we 
in contact met de Metal Factory, een mbo-opleiding in Eindhoven 
die zich richt op het hardere segment van de muziekindustrie. Via 
ons contactpersoon bij de Metal Factory zijn de studenten uit het 
vierde jaar gevraagd om met ons mee te denken over het opzetten 
van speciale metal-gefocuste podia in selecte Popronde steden. 
Uiteindelijk hebben 3 studenten meegewerkt aan dit talentontwik-
kelingsproject, waarbij ze werden gekoppeld aan de coördinator uit 
hun stad naar keuze en onder diens vleugels een metal podium in 
de stad mochten aanwijzen, programmeren en hosten. 

Dit project was waardevol voor de studenten omdat ze een kijkje 
kregen in het werkveld. Tegelijkertijd hielp het onze coördinatoren 
met het programmeren van metal acts, zonder dat het hen extra 
werk opleverde. Een van de coördinatoren was op voorhand scep-
tisch en dacht dat metal ‘nu eenmaal niet zou werken’ in zijn stad, 
maar toch bleek er interesse te zijn vanuit locaties en bezoekers. 
Deze verandering is veelbelovend voor de komende jaren en ook 
deze samenwerking hopen we in 2023 verder uit te bouwen.
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4. BESTUURSVERSLAG 
POPWAARTS 2022
A: TOELICHTING EXPLOITATIERESULTAAT EN VERANT-
WOORDING VERKREGEN CORONA STEUN.

INLEIDING
Stichting Popwaarts volgt het ‘Raad van Toezicht model’ vol-
gens Good Cultural Governance. Er wordt door de dagelijkse 
leiding, de twee bestuursleden met de vijf toezichthouders 
driemaal per jaar volgens agenda vergaderd. De vergaderingen 
worden genotuleerd en verslag gedaan. Afgelopen jaar namen 
2 leden van de RvT afscheid, voor opvolging staat een vaca-
ture uit. Met het ministerie van OCW vond op 27 oktober het 
monitorgesprek aangaande Popronde 2021 plaats in Nijmegen 
bij Popwaarts. Naast de bestuursleden schoven Chris Moorman 
en João de Groot namens Popwaarts aan. Contactpersonen 
Denise Woordes-Derksen en Aram Haagsma waren namens 
OCW vertegenwoordigd. Het was de eerste bijeenkomst sinds 
lange tijd en het was een prettig gesprek aan de hand van een 
volle agenda. Van het gesprek is verslag gedaan. 

TOELICHTING EXPLOITATIERESULTAAT 
Separaat is de financiële afrekening van Stichting Popwaarts over 
het jaar 2022 aangereikt. In 2021 was een reservering opgenomen 
voor de ‘inhaalrondes’ in voorjaar 2022. Hiervan wordt in het boek-
jaar 2022 financieel eindverslag gedaan.
 
De verkregen coronagelden zijn in het voorjaar van 2022 aange-
wend waarvoor ze bedoeld zijn; opvangen gederfde inkomsten - 
programmering - en organisatie van de voorjaarseditie. 
De coronagelden werden deels aangewend voor het mogelijk 
maken van de inhaaleditie 2021 in het voorjaar van 2022 en deels 
voor uitgaves die plaats vonden verspreid door 2022 en (deels) een 
gevolg waren van corona zoals de begeleiding van staf en mede-
werkers, de vergoeding werkzame personen voor de extra inzet in 
het hectische jaar 2022 en de bijzondere programmering in steden 
om de kwaliteit van de programmering en podia infrastructuur te 
versterken. Naast dat we ook aankomend jaar een vervolg willen 
geven aan ‘bijzondere programmering’, willen we met de resteren-
de coronagelden in 2023 en 2024 een pilot starten met oprichting 
van een beurs ten behoeve van ondersteuning van de geselec-
teerde artiesten; ‘de coronaknip’. In de paragraaf over fair pay voor 
de artiesten wordt nader ingegaan op de verdere implementatie. In 
het RAOCCC-beleidsinformatiemodel wordt verslag gedaan over 
de aanwending van de Corona steunpakket gelden.

DE JAARREKENING 2022
Aan de batenkant leverde de voorjaarseditie nog een kleine 10k 
aan inkomsten op, Popwaarts nam de programmeringskosten 
voor haar rekening. De reguliere editie was als vanouds weer 
gratis en in deze constructie droegen de locaties bij in program-
mering en organisatiekosten.
 

Afgelopen editie hebben we wederom op de support van de meeste 
gemeentes kunnen rekenen. Gezamenlijk zien zij nut en noodzaak 
in van het jaarlijkse showcase event voor hun stad in en dragen ge-
zamenlijk tamelijk stabiel bij. Bemoedigend! Ook de onderliggende 
talentontwikkelingsactiviteiten zoals de academy, de centrale ope-
ning en het eindfeest - deze maken ook deel uit van de lokale aan-
vraag - worden meermaals benoemd in de beschikkingen, positief 
beoordeeld en onderschreven. Met gemeentes die niet bijdroegen is 
in gesprek gegaan, nut en noodzaak werd toegelicht, en reeds voor 
2023 hebben de betreffende gemeentes support toegezegd.
 
Aangezien de Popronde meer succesvol is geweest dan verwacht 
– ook in omvang – en er zodoende meer podia hebben deelge-
nomen zijn de bijdrages van podia meegevallen. De verwachting 
is dat de bijdrage van podia in organisatie en publiciteit in 2023 
verder toeneemt. Wel geven de coördinatoren in hun evaluatie 
aan, dat deelnemende podia ‘Popronde wel duur vinden worden’, 
daarom ook vaak niet meer meedoen of een jaartje overslaan. Het 
is – met de doorgevoerde prijzen voor de acts in het kader van fair 
pay - balanceren over een evenwichtsbalk.
 
Het positieve resultaat in 2022 is deels ten bate van voorzienin-
gen en reserves aangewend, ook ter versterking van het eigen 
vermogen en ‘de weerbaarheid’. Ook verwachten wij nog extra 
uitgaves die samenhangen met de secundaire arbeidsvoorwaarden 
voor de medewerkers zoals effectuering fietsplan, tegemoetkoming 
sportabonnement en bijdrage in opleiding of cursus. Tevens is 
geld gereserveerd voor een grondige actualisatie van de website. 
Deze moet geherstructureerd worden, ruimte moet vrijgemaakt en 
gecreëerd worden.

De beheerlasten en activiteitenlasten personeel, personeel 
techniek, reis en verblijfkosten, catering en publiciteitskosten zijn 
afgelopen jaar fors gestegen ten opzichte van voorgaande edities. 
Uiteraard heeft dat voornamelijk te maken omdat er weer ‘een 
echte Popronde’ heeft plaatsgevonden. Er is tevens in ondersteu-
nend personeel - online marketeer, content creator en videoredac-
teur social media - ten behoeve van de publiciteit, marketing en 
de academy geïnvesteerd met als doel acts nog meer exposure te 
geven gedurende het jaar.

FAIR PAY
Stichting Popwaarts voelt uiteraard de verantwoordelijkheid voor 
eerlijke beloning - zoals die intern al is doorgevoerd; sinds toe-
treding tot de BIS wordt vanaf 1 januari 2021 voortaan de CAO Pop-
podia en Festivals gevolgd, voor zowel werknemers als zzp’ers. 

Maar, we zijn voorzichtig met het abrupt verhogen van belonin-
gen voor deelnemende acts, in relatie tot de plek, de positie, die 
Popronde deelnemers innemen binnen de keten. Dit heeft voor-
namelijk te maken met het model dat we hanteren, acts worden 
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betaald door de deelnemende locaties, een plotselinge verhoging 
van prijzen betekent massaal afhaken van deelnemers en daarmee 
schieten wij ons doel voorbij. De waarde van Popronde is voor veel 
artiesten juist die presentatiemogelijkheid, veel spelen en nieuw 
publiek aanboren. De behoefte aan podia in het stadium waarin zij 
zich bevinden is groot.

Het invoeren van gages die als ‘fair pay’ worden gezien gaat niet over 
één nacht ijs. En daarbij moet eerst bepaald worden wat fair pay 
inhoudt in welk stadium van de carrière van een muzikant. Om dat 
te bepalen heeft Popwaarts zich aangesloten bij de Ketentafel Pop-
muziek, een werkgroep in het leven geroepen door Platform ACCT, 
daarover hieronder meer. Om alvast voor te sorteren en de gages van 
artiesten te verhogen zijn de afgelopen jaren minimum bodemprijzen 
ingesteld. Deze bodemprijzen stijgen jaarlijks met 20%, tenzij nieuwe 
inzichten om verandering van systeem vragen. Hierover later meer.

Wij streven een toekomstbestendig, weerbaar model waarbij zoveel 
mogelijk acts het podium kunnen betreden en waarin de doelen 
van Popronde en Popwaarts kunnen worden behaald.

DE ‘CORONAKNIP’ (WERKTITEL), 
TOURBEURS VOOR GESELECTEERDE ACTS 
In 2023 willen we een pilot starten door oprichting van een beurs 
waar acts na afloop van Popronde een beroep op kunnen doen, om 
acts meer tegemoet te komen in hun gemaakte kosten die komen 
kijken bij touren. Naast het geleidelijk verhogen van hun directe 
gage voor een optreden, is het een streven verder te bewegen 
richting fair pay. Het moet bijdragen aan het in stand houden van 
we de huidige Popronde podia structuur voor talentontwikkeling 
waarbij we 100 acts jaarlijks de mogelijkheid geven te touren en 
veel te spelen. We willen hier de gereserveerde coronagelden voor 
aanwenden voor de looptijd van de huidige BIS periode. In deze 
periode gaan we ook actief op zoek naar stakeholders die ‘de knip’ 
mee willen supporten. Tevens zullen we acts via bijv. de academy 
zoveel mogelijk wijzen op de verschillende ondersteunende fond-
sen waar zij aanspraak op kunnen maken. Dit pallet aan incentives 
moet bijdragen aan een meer reële beloning voor de Popronde 
artiest.

PLATFORM ACCT
Medewerkers van Popwaarts sloten afgelopen jaar aan bij de 
Ketentafel Popmuziek, een werkgroep van Platform Arbeidsmarkt 
Culturele en Creatieve Toekomst (PACCT), die honorering in de 
culturele sector onderzoekt. Samen met andere deelnemers BAM! 
Popauteurs, Kunstenbond/NTB, Friendly Fire, Paard, Paradiso, 
Patronaat, VNPF, Bureau Berenschot, Mojo en Motel Management 
werd in een achttal sessies gekeken naar wat er nodig was om 
richting fair pay voor muzikanten te gaan. De huidige situatie werd 
onderzocht, er werd onderzoek gedaan naar wat nodig zou zijn 
om als muzikant een minimum jaarinkomen te verdienen en een 
afsplitsing van de groep ontwikkelde een tool voor muzikanten om 
zichzelf in een bepaalde carrierefase in te schalen, en ze zo een 
onderbouwing voor hun gage per optreden te bieden.
Tijdens Eurosonic Noorderslag in januari 2023 is het door Be-
renschot gemaakte rapport op basis van de bevindingen door de 
werkgroep gepresenteerd en aangeboden aan Staatssecretaris 
Uslu van Cultuur en Media.

FASE 1 UPCOMING VERGOEDING VERGELIJKBAAR MET 
MINIMUMLOON INVESTERINGSVERGOEDING
‘Upcoming betekent dat de act net boven het maaiveld uitkomt. De 
act wordt geselecteerd voor bijvoorbeeld de popronde en/of speelt 
een aantal keer live op landelijke (of voor bepaalde genres juist 
internationale) radio. Er wordt gebouwd aan een fanbase op socials 
en streaming. De naam van de act begint bekendheid te vergaren 
in de industrie.’ 

De carrièrefases kunnen worden gekoppeld aan verschillende 
beloningsperspectieven (op pagina 25 worden hier bedragen aan 
gekoppeld): Door de leden van de Ketentafel Popmusici is bij elke 
carrièrefase stilgestaan bij de vragen: wat is het sociaal minimum 
(de sociaal nog aanvaardbare ondergrens) en wat is fair pay (eerlijk 
en redelijk)?

Het begin van een carrière in de popmuziek zal in het teken staan 
van investeren. Een startende act mag (minimaal) rekenen op een 
onkostenvergoeding. Als het iets beter gaat en de act als ‘upco-
ming' wordt gekenmerkt, dan is een investeringsvergoeding mini-
maal gewenst (zodat ze een geluidstechnicus kunnen inhuren of 
een plaat kunnen opnemen) maar zou een vergoeding vergelijkbaar 
met minimumloon fair pay zijn. 

De acts die zich in fase 3 en fase 4 bevinden hebben zoals ook 
eerder genoemd genoeg aan marktwerking: zij verkopen voldoende 
tickets (en merchandise) om zichzelf een hoog genoeg bedrag aan 
inkomsten uit te kunnen keren. De beloningsperspectieven voor 
deze fases zijn dan ook niet verder uitgewerkt. In het volgende 
hoofdstuk laten we echter zien dat voor een act in fase 2 zelfs het 
minimumloon – wat dus onder fair pay ligt - bij lange na niet wordt 
gehaald in de praktijk.

We verwijzen graag door naar het hele rapport via: www.platfor-
macct.nl/nl/programmas/fairpacct/ketentafel-popmusici

Dagblad NRC wijdde er een artikel aan:
www.nrc.nl/nieuws/2023/01/20/veel-popmuzikanten-op-neder-
landse-podia-treden-op-voor-een-habbekrats-a4154848

FAIR PAY – ADVIES – POPRONDE 
De meeste acts nemen geen deel aan Popronde om er rijk van te 
worden, het showcase element is het belangrijkst en de gages 
zijn daarmee in lijn. Locaties en organisaties delen hetzelfde 
doel: een podium bieden voor aanstormend talent, en ze hier-
mee een duwtje in de rug geven om een volgende stap in hun 
carrière te maken. 

We staan dan ook een geleidelijke verhoging van gages voor, ten 
koste van de eigen inkomsten van Popwaarts. Geleidelijk worden 
de gages voor de acts, en daarmee de honoraria voor individuele 
artiesten verhoogd, echter wel zodanig dat het haalbaar blijft voor 
locaties om deel te nemen aan Popronde. De omvang en diversiteit 
van het podiumcircuit is van het grootste belang, en daarom komt 
Popwaarts hen tegemoet - hoe meer acts zij boeken, hoe lager de 
bijdrage aan het festival.
Aankomende jaren willen we de vaste bodemprijzen met 20% 
verhogen. Daarnaast worden gages meer dan voorheen gekoppeld 
aan bezetting, aan het aantal personen waaruit een act bestaat.  

SAMENVATTING PERSBERICHT: 
STAATSSECRETARIS USLU NEEMT RAPPORT IN 
ONTVANGST OP EUROSONIC NOORDERSLAG
FairPACCT is een programma van Platform ACCT, gefinancierd 
door het ministerie van OCW. Het programma FairPACCT orga-
niseert voor beroepsgroepen in de culturele sector overleg om te 
komen tot heldere afspraken over gepaste en eerlijke beloning. De 
eerste van deze overleggen, de zogenaamde ketentafels, startte vo-
rig jaar voor popmusici tijdens ESNS 2022. De ketentafel popmu-
sici presenteert, na een jaar onderling overleg een analyse van de 
inkomenskloof tussen de actuele gages en een passend en eerlijk 
honorarium (fair pay). De analyse en de rapportage is gedaan door 
adviesbureau Berenschot.  

FairPACCT wil betere arbeidsvoorwaarden en collectieve afspraken 
stimuleren door de Fair Practice Code te vertalen naar concrete 
hulpmiddelen voor toepassing in de praktijk.

CONCLUSIE VAN DE ANALYSE: € 7,8 MILJOEN 
PER JAAR MÉÉR NODIG VOOR FAIR PAY
- De uitkomst van deze analyse is dat de daadwerkelijke inkomsten 
van popmuzikanten uit liveoptredens met een redelijke staat van 
dienst maar één derde zijn van het sociaal minimum en maar één 
vierde van een zogenaamde fair pay beloning (zie onder). 
- Er zijn jaarlijks 8.000 optredens in kleine zalen en voorprogram-
ma’s van grote zalen. Als bandleden voor dergelijke optredens in 
carrière fase 1 en 2 een fair pay beloning zouden krijgen, is daar-
voor € 7,8 miljoen per jaar méér nodig. 
- Dit geld is niet op te brengen binnen de popsector zelf of uit 
hogere publieksinkomsten. Zonder extra inkomensondersteuning 
of financiële impulsen voor de popsector is fair pay voor de meeste 
popmuzikanten onhaalbaar. 

TOELICHTING
Nederlandse popmuzikanten die actief zijn in Nederland kennen 
een werkweek van gemiddeld bijna 50 uur. Zij geven gemiddeld 80 
liveoptredens per jaar. De gemiddelde inzet voor één liveoptreden 
is 15,4 uur, voor zowel individuele als gezamenlijke voorbereiding 
en het optreden zelf. 
Inkomsten voor popmuzikanten uit liveoptredens wisselen sterk en 
zijn op dit moment vooral afhankelijk van marktwerking. De keten-
tafel popmusici streeft naar meer samenhang tussen de inkomsten 
en de carrière fase van een act. Met behulp van een nieuw ontwik-
keld instrument (testfase) kan op basis van 11 objectieve criteria 
deze fase (0 t/m 4) worden bepaald. 
- Fase 0 (starting up) en fase 1 (upcoming) zijn opbouwfases in 
reputatie. 
- In fase 2 (developing) speelt de act in de kleine zalen van de 
VNPF-podia en werkt deze met een klein professioneel team.
- Fase 3 (Mid-career) en 4 (Arrived) betreft de acts met een stevige 
fanbase, marktwerking zorgt bij hen voor passende beloning. 

Berenschot heeft in opdracht van de ketentafel popmusici een 
vergelijking gemaakt tussen een fair pay beloning, een beloning op 
het sociaal minimum en een beloning in de huidige praktijk. 

Acts die deelnemen aan Popronde vallen grotendeels in Fase 1 - 
Upcoming. 

De vraagprijs van acts zal gemiddeld 30% boven de bodemprijs 
liggen en hierbinnen moet act en podium tot overeenstemming 
komen. Hiermee denken we de bestaande podia infrastructuur voor 
Popronde grotendeels intact te kunnen houden.

VASTE BODEMPRIJZEN & MAXIMALE VRAAGPRIJS, 
AFGESTEMD OP BEZETTING ACTS:
Bezetting Vaste bodemprijs
1 persoon 100,-
2 persoon 150,-
3 persoon 150,-
4 persoon 175,-
5 persoon 200,-
6 persoon of meer 225,-
 
Om deze verhoging ten behoeve van de acts mogelijk te maken 
verlagen wij geleidelijk de bijdrages van de podia aan de organisa-
tie. Streven is om de omvang aan deelnemende podia ten behoeve 
van talentontwikkeling te behouden of uit te bouwen. 
Naar gelang men meer acts boekt zal de bijdrage aan ‘ons’ verlaagd 
worden, de minimale bijdrage aan de organisatie is 50,-, de maxi-
male 100,- (Voor een uitgebreidere motivatie van het ‘Popronde 
systeem’ zie het evaluatieverslag 2021).

UIT HET EVALUATIEVERSLAG 2021:
‘Het mooiste zou zijn als de gages die de acts krijgen ook echt de 
vergoeding voor het optreden is, en dat de onkosten op een andere 
manier gedekt worden. Om dat te laten werken zou er een fonds 
opgericht kunnen worden, dat acts kunnen aanwenden om de 
gemaakte (tour)kosten te declareren’. 

Uit het gepresenteerde PACCT rapport van de ketentafel Popmu-
ziek wordt geconcludeerd dat er jaarlijks 7,8 miljoen nodig is om 
acts - op VNPF podia - tegemoet te komen richting het sociaal 
minimum. Het is nu (ook) aan de politiek om hier invulling aan te 
gaan geven. 

Voor acts zijn er diverse fondsen om aanspraak te maken op extra 
inkomsten. Sinds 2023 is er bij het Fonds voor de Podiumkunsten 
de ‘Tournee en Promotieregeling’, is er de Nieuwe Makers Rege-
ling, en hebben lokale popkoepels de afgelopen jaren verschillende 
subsidies gecreëerd voor lokaal en regionaal talent. In een later 
stadium, na Popronde is er de Upstream regeling, etc. 

In 2023 zullen we de geselecteerde acts tijdens de netwerkdag op 
de mogelijkheden wijzen, zo staat er onder andere een presentatie 
van Buma/Sena’s Music Rights on Tour gepland.

FONDENWERVING 2022:
De meeste gemeenten onderschreven ook in 2022 het belang van 
‘hun’ lokale Popronde en kenden een bijdrage toe. Met ambtenaren 
en/of wethouders in Almelo, Gouda en Hoorn werd in gesprek ge-
gaan naar aanleiding van hun afwijzing in 2022. Dit heeft effect ge-
had, door deze gemeentes zijn voor 2023 al toekenningen gedaan. 

Voor de adviescommissie van de gemeente Amersfoort werd een 
pitch gehouden over het belang van Popronde en ook daar is al 
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positief beschikt voor 2023. De gemeente Nijmegen, Almere en 
Venray supporten structureel gedurende de periode 2021/2022 – 
2024/2025.

Van het Amsterdams Fonds voor de Kunst ontvingen we een afwij-
zing voor het Eindfeest. Ondanks dat uitgebreid werd ingegaan op 
eerdere punten van kritiek.
Erg jammer, temeer het Eindfeest een relevant onderdeel van de 
Popronde uitmaakt, welke alle deelnemende gemeenten onder-
schrijven. 

STICHTING POPWAARTS EN DE 3 CODES 
- PUBLIEK, PROGRAMMA, PERSONEEL, PARTNERS
De Governance Code Cultuur is samen met de Fair Practice 
Code en de Code Diversiteit & Inclusie bedoeld voor een ge-
zonde en veerkrachtige cultuursector. Elk van deze codes heeft 
een eigen focus: de Governance Code Cultuur richt zich op fats-
oenlijk bestuur en toezicht, de Fair Practice Code op een ste-
vigere arbeidsmarktpositie van mensen werkzaam in de sector 
en de Code Diversiteit & Inclusie op een structurele verankering 
van diversiteit en inclusie binnen de organisatie.

1: GOVERNANCE CODE CULTUUR
‘De governance code is een instrument voor goed bestuur en 
toezicht. De code omvat het gehele besturingsproces: beleid, 
uitvoering, toezicht en verantwoording. De code helpt bestu-
urders en toezichthouders bewust te reflecteren op de vraag: 
‘Hoe doen we het eigenlijk?’ en ‘Waarom doen we het zo?’. Het 
gaat er niet om of we alle regels kunnen afvinken, maar of er 
sprake is van bewust handelen.’

OVER POPWAARTS
- Popwaarts is klein en flexibel, lokale medewerkers hebben - bin-
nen de doelstellingen - zelf de regie over hun werk. Er is vertrou-
wen in elkaars (zelf)werkzaamheid. 
- Popwaarts is een open - platte - organisatie, durft fouten te 
maken en is zelfkritisch. Men bejegent elkaar vanuit een positieve 
grondhouding.
- Popwaarts werkt samen op basis van gelijkwaardigheid en res-
pect voor elkaar.
 
De principes van de Governance Code Cultuur nog even op een rij, 
Stichting Popwaarts onderschrijft deze:
De organisatie realiseert haar maatschappelijke doelstelling door 
culturele waarde te creëren, over te dragen en/of te bewaren.
De organisatie past de principes van de Governance Code Cultuur 
toe en licht toe hoe zij dat heeft gedaan of waarom ze daarvan 
heeft afgeweken (‘pas toe én leg uit’). 
Bestuurders en toezichthouders zijn onafhankelijk en handelen 
integer. Zij zijn alert op belangenverstrengeling.
Bestuurders en toezichthouders zijn zich bewust van hun eigen rol 
en de onderlinge verdeling van taken, verantwoordelijkheden en 
bevoegdheden en handelen daarnaar.
Het bestuur is verantwoordelijk voor de algemene en dagelijkse 
leiding, het functioneren en de resultaten van de organisatie.
Het bestuur gaat zorgvuldig en verantwoord om met de mensen en 
de middelen van de organisatie.

De raad van toezicht voert zijn toezichthoudende, adviserende en 
werkgeversrol op een professionele en onafhankelijke wijze uit.
De raad van toezicht is verantwoordelijk voor zijn samenstelling en 
waarborgt daarbij deskundigheid, diversiteit en onafhankelijkheid.
 
Popwaarts hanteert het Raad Van Toezicht model, volgens een 
rooster van aan en aftreden van de 5 onbezoldigde leden (zie 
https://www.popronde.nl/raad-van-toezicht). Het streven is een 
zo divers mogelijke samenstelling van de raad. De dagelijkse 
directie wordt gevormd door twee bestuurders, zij informeren 
de raad van toezicht maandelijks. De raad en het bestuur komen 
driemaal per jaar fysiek samen en vergaderen volgens een door 
de voorzitter geaccordeerde agenda. Een belangrijk moment is 
jaarlijks de vaststelling van jaarplanning en de begroting en het 
accorderen van de concept jaarrekening, alvorens deze naar de 
accountant gaat ter controle. In het jaarverslag doet zowel het 
bestuur als de raad verslag. 
 
De afgelopen jaren is hard gewerkt aan borging en verankering 
van de Popronde organisatie. Er liggen nu documenten met 
procedures rondom werving en selectie en is een handleiding 
‘lokale organisatie’ gemaakt. Hierin afspraken over de onderlinge 
taakverdeling, verantwoordelijkheden en verplichtingen tussen 
Popwaarts en de lokale producenten. Tevens is de beloningsstaf-
fel voor lokale producenten geactualiseerd en deze wordt hen 
gecommuniceerd samen met de verantwoordelijkheden en on-
derlinge taakverdeling tussen de landelijke en lokale organisatie. 
Verder is met de komst van een directiestatuut en functieprofiel 
van de medewerkers de interne organisatie verder geprofes-
sionaliseerd. Er zijn scenario’s geformuleerd over wat te doen bij 
calamiteiten en tegenvallende inkomsten. Een reglement voor 
raad van toezicht en bestuur is in voorbereiding.
 
Met de medewerkers vinden jaarlijks voorafgaand en na de fes-
tivalperiode voortgangsgesprekken plaats aan de hand van een 
vast format waarbij ook ieders ambities aan de orde komen. Naar 
aanleiding van de gesprekken in 2022 is de functie van producent 
productie gesplitst in twee functies, enerzijds omdat de werkdruk 
te hoog lag en anderzijds om jaarrond meer aandacht te kunnen 
geven aan de lokale coördinatoren en in de festivalperiode aan de 
uitvoerende productie. Dit moet uiteindelijk ‘de output’; de omvang 
en kwaliteit van de lokale Poprondes ten goede komen. 
 
Naar aanleiding van de voortgangsgesprekken met medewerkers 
zijn meer uren en budget vrijgemaakt om de werkdruk te verlagen 
en hun ambities meer te faciliteren. Naast de huidige coördinator 
technische productie zal aankomende editie een tweede technische 
producent gelijkwaardig meedraaien, zowel in voorbereiding als in 
uitvoering van Popronde. Enerzijds om de lokale producenten meer 
te ondersteunen, anderzijds om de huidige coördinator techniek 
meer te ontlasten en het risico door uitval en/of ziekte te verkleinen.
 
De medewerkers kunnen terecht bij twee externe vertrouwensper-
sonen, de samenstelling hiervan maakt zaken bespreekbaar. Arties-
ten en coördinatoren kunnen terecht bij één van de drie Popronde 
medewerkers. Betrokkenen worden hierover actief geïnformeerd.
 
Popwaarts volgt - en draagt gevraagd en ongevraagd bij - aan de 
ontwikkelingen in de sector en is lid van de Vereniging Nederland-
se Poppodia (VNPF) en Kunsten ’92.
 

2: CODE DIVERSITEIT EN INCLUSIE
“De Code Diversiteit & Inclusie is een gedragscode van, voor 
en door de Nederlandse culturele en creatieve sector over 
diversiteit en inclusie. De code is een instrument van zelfreg-
ulering. Het doel van de code is dat de culturele en creatieve 
sector de brede diversiteit van de Nederlandse samenleving 
representeert. Een basisvereiste is dat de sector gelijkwaar-
dig toegankelijk is voor iedereen: als maker, producent, werk-
ende en publiek. Zo wordt de sector van iedereen. Iedereen 
draagt er op eigen wijze aan bij. Iedereen wordt gewaardeerd 
om wie hij of zij is, wordt gerespecteerd en gehoord en voelt 
zich er thuis.”
 
Wie Popronde zegt, zegt diversiteit. Popronde kan niet bestaan 
zonder deelnemers uit alle lagen van de bevolking en (dus) de 
meeste uiteenlopende stijlen. Zonder grote, middelgrote en kleine 
provinciesteden. Zonder divers en breed publiek. Zonder selec-
tiecommissieleden met de meest uiteenlopende muzieksmaken. 
Anders dan in het reguliere livecircuit is de man-vrouw verhouding 
op de podia redelijk in balans. ‘Divers’ is ook de manier waarop 
deelnemers hun muziek vaak verbinden met mode, theater of grap-
hics, om maatschappelijke thema’s aan de kaak te stellen. 
De evenwichtige man-vrouw verhouding van onze lokale coördina-
toren in de verschillende steden is organisch tot stand gekomen, 
en ook in de selectie is de genderverhouding redelijk in balans. We 
verbinden hieraan geen regels, maar streven er naar een zo divers 
mogelijke selectiecommissie samen te stellen. Onze theorie daar-
achter is: als de commissie divers is, wordt de selectie het ook. Het 
spreekt voor zich dat ook onze mediapartners een (af)wisselende 
muzieksmaak hebben, om mainstream en niche - artiesten én 
publiek - aan te spreken. 

Lokale coördinatoren dragen ‘hun Popronde’ doorgaans na organi-
satie van enkele edities over aan iemand die zij capabel achten en 
tenminste één editie meegelopen heeft. We geven graag ambiti-
euze mensen een kans en hopen ook dat voor hen de Popronde 
een opstap is binnen de culturele sector; veel oud coördinatoren 
stromen na Popronde door binnen de sector naar een functie bij 
een podium, label of boekingsbureau. 
 
We zien erop toe dat de ruim 150 professionals - de leden van de 
Popronde selectiecommissie - de verschillende muziekgenres 
vertegenwoordigen en uit verschillende branches - industrie, 
festivals, podia, media - afkomstig zijn. Dit komt ook weer samen 
in de kerncommissie van 12 personen die op basis van de input 
van de selectiecommissie de definitieve selectie maken. Deze 
commissie die sinds 2022 de selectie maakt is verbreed met het 
oog op inclusie en diversiteit. De leden vertegenwoordigen alle 
Nederlandse regio’s.
 
Zowel de samenstelling van ‘onze’ coördinatoren als van de leden 
van de selectiecommissie bezien en toetsen we regelmatig en 
sturen zonodig bij mocht diversiteit in het geding zijn. Het streven 
is en blijft een evenredige verdeling man – vrouw en van verschil-
lende etniciteit.
 
We streven een afspiegeling van de Nederlandse samenleving af. 
Dit zetten we extra effect bij door de keuze voor onze mediapart-
ners. Van mainstream (3FM) tot meer indie / alternative (KinK/Pin-
quin Radio), hiphop (FunX), stevigere rock (Never Mind The Hype). 

We zijn er zowel voor de oudere muziekliefhebbers (samenwerking 
met OOR, de nieuwsbrief) als voor de jongere, early adopter (social 
media team/ instagram / blog). 
 
Op alle mogelijke manieren willen we geïnteresseerd publiek berei-
ken en binden. Dit vertaalt zich ook naar de acts, ook hen willen we 
via de kanalen bereiken, met Popronde op de radar blijven, en hen 
motiveren in te schrijven voor Popronde.
 
Direct gelinkt aan de thema’s diversiteit en inclusie is de actieve 
bijdrage van Popronde aan verschillende maatschappelijke cam-
pagnes. In 2017 werkten we samen met METS! om jongeren te 
stimuleren om te gaan stemmen. In 2018 trokken we met kennis-
centrum Rutgers op in de campagne ‘Ben Je Oke?’ om ongewenst 
seksueel gedrag in horeca- en uitgaansgelegenheden tegen te 
gaan. Samen met New Faces zorgen we er sinds 2019 voor dat 
nieuwkomers met een vluchtelingen achtergrond in verschillende 
steden meedoen als festivalvrijwilliger. In 2021 organiseerden we 
een veiling waarvoor artiesten spullen ter beschikking stelden, de 
inkomsten werden gedoneerd aan hulporganisatie Dutch Civilian 
Action ten behoeve van Oekraïne. 

3: FAIR PRACTICE CODE
“De Fair Practice Code is een gedragscode voor ondernemen 
en werken in kunst, cultuur en creatieve industrie op basis 
van vijf kernwaarden: solidariteit, diversiteit, duurzaamheid, 
vertrouwen en transparantie.”

Jarenlang organiseerde Popronde met minimale middelen een vol-
waardig festival en bleef het tot op het laatste moment spannend of 
het ook echt doorging. Dankzij de support in de periode 2017-2020 
door het Fonds voor Cultuurparticipatie en de huidige steun van 
OCW gedurende 2021-2024 mogen we na al die (spannende) 
jaren aan lange termijnplanning denken. Zodat we extra kunnen 
investeren in talent. Nu kunnen we marketing en andere ondersteu-
nende diensten eerder en frequenter inzetten. Deze en andere best 
practices bouwen we verder uit.

Structurele inkomsten maken het mogelijk om medewerkers - zoals 
fotografen, technisch- en ondersteunend personeel - meer volgens 
de geldende cao-normen te belonen. Lokale coördinatoren krijgen 
een vergoeding, waarbij de hoogte van hun fee samenhangt met 
het aantal optredens en deelnemende podia.

Deelnemende locaties verzorgen de beloning van acts en artiesten. 
De artiesten bepalen zelf hun gage en vraagprijs, Popronde geeft 
daarin advies en ziet erop toe dat het voorgestelde bedrag reëel is. 
Sinds 2021 wordt een vaste bodemprijs gehanteerd en deze wordt 
jaarlijks procentueel verhoogd en aangepast. We zetten ons ervoor in 
dat acts onder de aandacht komen van media, labels, programmeurs 
en scouts en zijn met de diverse activiteiten en Popronde een cruci-
ale schakel naar uitbreiding van hun netwerk. Als organisatie komen 
we deelnemers zoveel mogelijk tegemoet via verschillende extra-
tjes, zoals gratis tijdschrift- abonnementen en speciale Popronde 
goodiebags. Ook de komende jaren blijven we samenwerking in en 
met de ‘scene’ zoeken en initiëren om artiesten verder te helpen. 

Acts worden voortaan weer ‘pré-corona’ vergoed door de podia. 
Popwaarts maakt met elke act de afspraken. Met alle acts wordt 
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een bodem en vraagprijs afgesproken, aankomende jaren verhogen 
we de bodemprijs geleidelijk, zodat de uiteindelijke gages meer 
richting een bedrag gaan dat als eerlijk wordt bestempeld. Het 
vertrekpunt is de bezetting van de act, oftewel de bodemprijs 
wordt vastgesteld op basis van het aantal artiesten waaruit de 
act bestaat. De stijging van de programmakosten ten laste van de 
podia komen we als Popwaarts tegemoet met de bijdrage van de 
deelnemende podia in de organisatie en publiciteit. We stimu-
leren een omvangrijk en divers programma door deelnemende 
locaties te motiveren meerdere acts te programmeren. Naarmate 
deelnemers meer acts programmeren is hun bijdrage aan Pop-
waarts lager. 

Het instellen van de beurs ‘Coronaknip’ waar acts na hun 
Popronde uit kunnen putten om te kunnen investeren in ‘live after 
Popronde’ is eveneens een middel om acts meer volgens fair pay 
te kunnen vergoeden. In 2023 start de pilot met de ‘Coronaknip’ 
en we hopen deze ook na afloop van de BIS periode samen met 
partners en stakeholders te kunnen faciliteren. Daarnaast wijzen 
we met de Academy, de nieuwsbrief en het blog acts en artiesten 
op relevante subsidies en fondsen waar zij aanspraak op kunnen 
maken. 

Intern binnen Popwaarts is - gezien de groei van de organisatie 
- personeelsbeleid een belangrijk aandachtspunt. Met externe 
regie wordt gewerkt aan een betere taakverdeling en structuur 
door o.a. protocollen te formuleren. De cao-poppodia en festivals 
wordt gevolgd, stagiairs krijgen een vergoeding en ook bij ver-
goeding van zzp’ers worden de richtlijnen uit de cao aangehou-
den. Of het nu (technisch) producenten betreft, fotografen of de 
freelancemedewerkers die speciale projecten uitvoeren.
 
Popwaarts volgt het RvT model en heeft voor zowel acts als voor 
lokale coördinatoren, als voor haar werknemers verschillende 
vertrouwenspersonen bij wie men terecht kan.     
 
Popwaarts had in 2022 drie medewerkers in vaste dienst en 
1 medewerker part time. Per 1 januari 2023 is 1 zzp’er doorge-
stroomd naar een vaste interne betrekking (project coördinatie/
officemanagement). Jaarrond maakt Popwaarts - op verschillende 
momenten en periodes naar gelang de werkzaamheden - gebruik 
van freelancers. Wekelijks vindt op een vast moment teamoverleg 
tussen bestuur en medewerkers volgens vaste agenda plaats. Met 
medewerkers vinden elk half jaar voortgangsgesprekken plaats.
 
Popwaarts ziet het streven naar een eerlijke beloning als haar ver-
antwoordelijkheid en zoekt vanuit die hoedanigheid naar aanvul-
lende mogelijkheden om artiesten ook financieel meer tegemoet 
te komen. Popwaarts neemt samen met o.a. de NTB, BAM! en 
een afspiegeling van het clubcircuit deel aan de ketentafel van 
het Platform ACCT welk het Ministerie van OCW adviseert met 
betrekking tot eerlijke beloning van artiesten in de verschillende 
stadia van hun carrière. Vanuit de praktijk van de Popronde levert 
Popwaarts een bijdrage ten behoeve van het overeind houden van 
een landelijke infrastructuur die artiesten helpt intensieve tour en 
speelervaring op te doen.

B: POPWAARTS, FINANCIËLE POSITIE 
Met de groei van Popronde en uitbreiding van onderliggende 
activiteiten, het volgen van de cao en richtlijnen fair pay, stijgen ook 
de productionele, personele, organisatorische, promotionele en be-
geleidingskosten. Een bijdrage van alle deelnemende gemeenten 
en provincies is onmisbaar om groeiende ambities waar te kunnen 
blijven maken en daarmee de Nederlandse popmuziek duurzaam te 
versterken en promoten.

FINANCIËLE POSITIE STICHTING POPWAARTS
Aan de batenkant valt te zien dat de fondsenwerving voor 
Popronde 2022 positief is verlopen voor wat betreft de support 
van gemeenten en provincies. De provincies Utrecht, Limburg en 
Drenthe droegen bij. Met gemeenten die om uiteenlopende niet 
bijdroegen werd zoals gezegd in gesprek gegaan. 

De inhaaleditie 2021 in maart/april 2022 is redelijk zoals begroot 
– volgens plan en een reservering op de jaarrekening in 2021 - ver-
lopen. In deze negen steden verliep de contractering van de acts 
nog via Popwaarts en waren er wat inkomsten uit entree. Dankzij 
coronasupport van OCW konden deze edities in deze vorm nog 
plaatsvinden. Na afloop van deze edities was er nog een gere-
serveerde corona reserve van iets meer dan euro 200.000, - die 
wellicht nog hard nodig zou zijn in het najaar.

In de loop van de zomer werden de vooruitzichten steeds positiever 
wat betreft het ‘verdwijnen’ van covid en werden de beperkende 
maatregelen geleidelijk afgeschaald. Ook De Nijmeegse Vier-
daagse en festivals als Down The Rabbit Hole (in juli) en Lowlands 
(augustus) gingen weer ‘gewoon’ door en uitbraken bleven uit. We 
zagen dat terug in het vertrouwen van locaties in weer een normale 
Popronde en de meesten durfden deelname weer aan. Uiteindelijk 
deden 598 locaties mee aan editie 2022, meer dan verwacht. 

Bij de coördinatoren werd in 2022 geen druk op de omvang van 
‘hun’ stad, hun Popronde gelegd. Veel coördinatoren hadden twee 
zware jaren achter de rug en eisen stellen was niet gepast. Natuur-
lijk speelde mee dat tijdens organisatie in zomer 2022 het nog best 
onzeker was hoe de vlag erbij zou hangen in najaar 2022. Er kon 
ook niet anders dan het volle begrip zijn voor podia die deelname 
uitstelden of gewoon – om financiële redenen – aangaven een 
jaartje af te wachten en besloten deelname in 2022 over te slaan. 

Alle coördinatoren werkten naar beste kunnen en iedereen werd 
vrijgelaten in het behalen van een zekere omvang qua locaties, 
uiteraard werd lokale organisatie wel gevolgd en eventueel en 
desgevraagd bijgestaan vanuit Popwaarts.

TERUGBLIK BIS ADDENDUM
Halverwege 2021 werd door OCW een addendum verlangd waarin 
we ons gewijzigde plan van aanpak als gevolg van Covid en de 
onderliggende financiering kenbaar moesten maken voor de editie 
2021 (en helaas was deze ook nog van toepassing voor 2022). Pop-
waarts diende eind mei 2021 twee scenario’s in, te weten;
Scenario 1: De 1,5 meter is nog steeds van kracht, concerten zijn 
beperkt en onder restricties toegestaan: 
Scenario 2: ‘normale situatie’; iedereen is gevaccineerd, maatrege-
len zijn verruimd, evenementen zijn weer mogelijk. 

BEGROTING EN DEKKINGSPLAN POPWAARTS 2021 
(EN NAJAAR 2022)
Scenario 2, ‘normale situatie’; iedereen is gevaccineerd, maatrege-
len zijn verruimd, evenementen zijn weer mogelijk. Het leven van 
voor corona is geleidelijk weer op gang gekomen. Er is weer meer 
mogelijk, het publiek is meer vrij. Een Popronde volgens oude situ-
atie is weer mogelijk, de podia contracteren de acts. De bijdrage 
van podia aan de organisatie van euro 100,- is kwijtgescholden. De 
verkregen coronasteun wenden we aan ter dekking van derving 
van o.a. deze inkomsten. De economie is nog aan het opkrabbelen, 
naar verwachting nemen er circa 35% minder podia deel dan voor 
de crisis (t.o.v. laatste ‘normale’ editie in 2019) Overige activiteiten 
vinden doorgang zoals gepland en begroot. 
Voor beide scenario’s werd conform de ingediende begroting een 
begroting ingediend.
Scenario 2 kon gevolgd worden in najaar 2022. Wel werd weer 
een bijdrage gevraagd aan podia, afhankelijk van hoeveel acts ze 
contracteerden. 

REFLECTIE OP MODEL, BEGROTING EN RESULTATEN 
KWANTITATIEF: 
Reflecterend op de jaarcijfers; 
- Er hebben in de inhaaleditie in voorjaar 2022 237 Optredens 
plaatsgevonden bij 85 podia.
- Er hebben gedurende de Popronde periode van 10 september tot 
3 december 1.354 (gratis toegankelijke) optredens plaatsgevonden 
bij 599 podia in 41 steden.
- De verwachting was dat als gevolg van de pandemie tenminste 
35% minder podia zouden deelnemen en optredens zouden zijn 
ten opzichte van de laatste normale editie in 2019. Dit is redelijk 
uitgekomen, maar meegevallen! In 2019 namen in 41 steden 752 
locaties deel en waren er 1.625 optredens. Oftewel in 2022 was er 
qua podia een terugval met 153 locaties (20%) en qua optredens 
met 271 oftewel 16,7%.
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WERKZAME PERSONEN:

OVERSTAP NAAR CAO POPPODIA EN FESTIVALS
De cao Poppodia en Festivals wordt vanaf januari 2021 door Pop-
waarts gevolgd. In het geval van de lokale coördinatoren en zzp’ers 
zijn hun werkzaamheden zoveel mogelijk conform functie en/of 
werkzaamheden uit de cao vertaald naar hun vergoeding. De lokale 
coördinatoren/producenten hebben afgelopen editie dezelfde fee 
ontvangen als in 2021, er is geen druk gelegd op ‘volume’ of groei 
van hun editie. Aankomende editie zal hun fee weer meer gerela-
teerd worden aan ‘het resultaat’, het aantal deelnemende podia en/
of het aantal optredens.  

Tevens wordt de fee voor de lokale coördinatoren ‘geïndexeerd’ 
en verhoogd met 15%. Onkosten zoals bezoek aan de netwerkbij-
eenkomst en de dag in de Wisseloord Studio’s worden separaat 
vergoed. Tevens stimuleren we bezoek van coördinatoren aan 
andere Poprondes en aan de opening en het Eindfeest. Daarmee 
samenhangende onkosten worden vergoed en slaapplekken wor-
den aangeboden.

PRODUCENTEN / COÖRDINATOREN POPRONDE IN DE 
DEELNEMENDE STEDEN
De vergoeding voor de lokale producenten/coördinatoren van 
Popronde is met 25% verhoogd vanaf 1-01-2021 en op deze wijze 
zoveel mogelijk in lijn gebracht met de werkzaamheden van de 
cao-poppodia en festivals die wordt gevolgd. In 2023 volgt een 
nieuwe ‘inflatiecorrectie’. 

De vergoeding per stad is afhankelijk van de grootte/ deel-
name van het aantal locaties en het aantal acts dat optreedt. 
Grotendeels worden coördinatoren als zzp-er vergoed, deels 
middels een vrijwilligersvergoeding. Steeds meer coördinatoren 
factureren als zzp’er, in plaats van als vrijwilliger de Popronde 
te organiseren. Deze tendens laat zien dat Popronde niet alleen 
voor ambitieuze muzikanten de volgende stap in hun carrière 
is, maar ook voor organisatoren. De voorbeelden van mensen 
die na Popronde zijn doorgegroeid in de sector zijn legio, zo 
zijn verschillende programmeurs bij festivals en poppodia ooit 
begonnen als coördinator, lopen er oud-coördinatoren bij boe-
kingskantoren, management agencies en labels rond, en zien we 
ze terug in de media. In 2022 werden coördinatoren hetzelfde 
vergoed als voorgaande edities, ongeacht of er sprake was van 
krimp in hun stad.

SCHEMA WERKZAME PERSONEN / ONDERSTEUNING

PERSONEELSBELEID
Iedere dinsdag vindt op een vast tijdstip werkoverleg met het 
Popwaarts kernteam plaats. Praktische zaken en voortgang van de 
projecten en activiteiten worden besproken. De meeste werk-
nemers hebben ervoor gekozen grotendeels thuis te werken, de 
kantoorbezetting was ook afgelopen jaar minimaal. Begin 2022 
hield ieders zich als gevolg van de maatregelen met name met 
zijn specifieke taak of functie bezig en spontane interactie was er 
nauwelijks anders dan functioneel. Afgelopen 2 jaar heeft duidelijk 
zijn weerslag gehad op het gevoel ‘het samen te doen’. Al met al 
kan geconcludeerd worden dat corona intern grote impact heeft 
(gehad) op de sfeer en ‘het groepsgevoel’. Daarbij is Popwaarts 
sinds toetreding tot de BIS gegroeid en de medewerkers hebben 
aangegeven dat zij behoefte hebben aan meer structuur, duidelijk-
heid en sturing. 

Het bestuur is hierover intern in gesprek gegaan met de 
werknemers, hierin begeleid en gecoacht door ‘Kom Maar Op 
Coaching’. Uiteindelijk is er eind 2022 aan het Bestuur en RvT 
een advies uitgebracht van de bevindingen welke moet leiden 
tot een betere onderlinge samenwerking en personeelsbeleid. 
Ook werd de werkdruk afgelopen jaar als hoog ervaren, functies 
zijn als gevolg daarvan tegen de lat gelegd en functies of uren 
zijn per 1-01-2023 meer aangepast. Voortaan zijn jaarlijkse 
momenten ingebouwd dat individueel met medewerkers mid-
dels voortgangsgesprekken aan de hand van een vaste agenda 
vooruit en wordt teruggekeken, wordt gereflecteerd, waarbij oog 
is voor ambities. Het doel is ook dat eventuele fricties of irritaties 
(eerder) worden gedetecteerd en uitgesproken. Van elk gesprek 
wordt verslag gedaan.

PRODUCTIETEAM. 
Het productieteam wordt vanaf januari 2023 anders ingericht. De 
functie van productie coördinator wordt een freelance functie voor 
vijf maanden - twee voorafgaand aan het festival en dan de drie 
tourmaanden. Officemanagement en projectcoördinatie is een 
vaste functie geworden om jaarrond meer aandacht aan coördina-
toren te kunnen geven en ze beter te kunnen ondersteunen tijdens 
het organiseren van hun editie, en begeleiden in hun ambities 
verder de muzieksector in. Om de groei in podia en optredens pro-
ductioneel beter te kunnen behappen wordt een extra technisch 
producent aangetrokken. Technologie ontwikkelt zich snel, en een 
jonge producent die op de hoogte is van de laatste trends is een 
noodzaak om de artiesten hierin tegemoet te komen. 

Om de showcases zo goed mogelijk tot hun recht te laten komen, 
en voor zowel act, publiek als organisator zo soepel mogelijk te 
laten verlopen is het nodig jaarlijks stevig te evalueren, en indien 
nodig - zoals nu is gebleken - functies tegen het licht te houden 
en aanpassingen aan te brengen. Niet in de laatste plaats om het 
gevaar voor te hoge werkdruk met burn-outs als eindpunt tegen 
te gaan. 

Activiteiten Popwaarts

1. Netwerkdagen/expertisebevordering
Bijeenkomst coordinatoren februari
Netwerkdag wisseloord studios juni

Samenwerking /expertisebevordering

2. Presentatie Potentials
Presentatie selectie Nijmegen sept.
Presentatie potentials / Eindfeest nov.

3. Popronde

4. Ondersteuning projecten

5. Stimuleren Doorstroom

6. Onderzoek doorstroom en advies

Realisatie
2021

Live niet mogelijk (agv covid)
Live niet mogelijk (agv covid)

Academy, oprichting en pilots
Samenwerking Herman Brood Academy
Project Music Moves
Metal Factory samenwerking
Sena Music Rights on Tour
Stimuleren New Faces project
Climate Live NL onderzoeken duurzaamheid

81 optredens bij 15 podia (geplaceerd)
Live was in nov 2021 niet mogelijk agv covid
uitgesteld naar 15 april 2022
Verwachting 35 optredens A’dam (Q factory)

857 optredens/ 297 podia /32 steden
11.904 betalende bezoekers 
Ruim 700 acts ingeschreven
agv maatregelen tour afgebroken
Nog in 8 steden half-eind maart 2022
Verwachting circa 200 optredens bij 100 podia

coördinator ondersteuning netwerk
coördinator en social media team

Popronde Daily Blog, actueel
Nieuwsbrief, 6x per jaar 
Concertagenda/Live After, actueel
Kink Radio, wekelijkse live uitzending

Inventariserende gesprekken netwerk en 
partners

Realisatie
editie 2022 (‘najaar’)

live niet mogelijk (agv covid)
ja, presentatie acts, clinics/Q&A’s

Academy, doorontwikkeling, 5 educatieve video’s
Wederom samenwerking HBA
Missen aansluiting, enkel ondersteunend
Wederom, in meer steden programma
Wederom clinic Sena, nuttig
Matige output New Faces, nieuwe vorm vinden
Samenwerking platform Music Declares Emergency
Initiatie samenwerking Stichting Possibilize
Samenwerking met Music Rights on Tour
Samenwerking met Nederhop/Rap Money Training

Opening, previews & ruim 80 optredens bij 40 podia
3 Dec. Melkweg, ruim 30 optredens in 4 zalen
37 optredens bij de Q factory op 15-04
Deelname Kunstnacht met hiphop podium

1.328 optredens bij 598 podia in 41 steden
nvt weer gratis, 150.000 bezoekers
907 acts ingeschreven/100 acts geselecteerd
Inhaalronde in voorjaar 2022
in 9 steden, half maart - begin april
237 optredens bij 85 podia
Bijzondere Programmering, podium in elke stad
FunX nieuwe mediapartner
Samenwerking met NEW (electronica)

Coördinator ondersteuning netwerk
Coördinator en social media team
Deelname ketentafel pop Platform ACCT

Popronde Daily Blog, actueel
Nieuwsbrief, 9x per jaar
Concertagenda/Live After, actueel
Kink Radio, wekelijkse live uitzending

In gesprek met onderzoekers over vervolg

Realisatie
2018

√ Nijmegen, Brebl
√ tweede editie

X

Circa 100 optredens bij 50 
podia
Circa 35 optredens A’dam 
(Melkweg)

1508 optredens /734 podia/41 
steden
Gratis, 155.000 bezoekers
Ruim 1200 acts ingeschreven

X

X

X

C: KWALITATIEVE TOELICHTING OP VOORGENOMEN EN 
REALISATIE ACTIVITEITEN

DIGITALISERING
Zoals eerder uitgebreid beschreven werd Popronde Academy 
verder uitgerold, en kreeg ook blog Popronde Daily een make over 
in 2022 om nog meer verhalen uit de wereld van Popronde op een 
nog mooiere manier te delen. 

Beide spelen een grote rol in het binden van de community tijdens 
de tour, door Popronde Academy komen we de wensen van arties-
ten tegemoet door ze beter voor te bereiden op hun deelname en 
het leven na Popronde. Popronde Daily biedt een extra platform 
voor het promoten van hun shows, nieuwe muziek en andere 

REALISATIE 2022

relevante informatie. In een tijd waar de onafhankelijke muziekblogs 
bijna zijn uitgestorven is dit extra waardevol. Ook komen we door 
deze twee platformen meer in contact met de acts, we spreken ze 
nog meer dan voorheen en kunnen daardoor beter inspringen op 
hun noden en wensen.

Op het moment dat live concertbezoek weer toegestaan werd, 
stierven de streamingconcerten een stille dood. Wat ten tijde van 
de pandemie een van de weinige mogelijkheden was om muziek 
op een podium voor een (digitaal) publiek ten gehore te brengen 
was, toen alles weer mocht, snel voorbij. De kosten ten koste van 
de baten liepen mank, en voor zowel publiek als artiest gaat er niets 
boven de live-ervaring. 

BELEIDSINFORMATIEMODEL - WERKZAME PERSONEN
Verantwoordingsjaar   2022

Statutaire naam van de organisatie  Stichting Popwaarts

KvK-nummer organisatie   10044945

Werkzame personen Aantal pers Aantal fte/uren Bedrag
Uren werkweek fte in uur  38 

Werknemers in vaste dienst 3 3 242.600,00

(onbepaalde tijd) in fte

Werknemers in tijdelijke dienst 1 0,63 28.600,00

(bepaalde tijd) in fte 

Ingehuurde zelfstandigen/ 18 4 189.500,00

freelancers in uur

Overige werkzame personen in fte 62 3,2 58.500,00

Stagiair(e)s in fte 4 4 3.700,00

Vrijwilligers in fte 630
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VERTROUWENSPERSONEN 
Tim Hofman’s BOOS - over de schandalen bij The Voice – maakte 
het instellen van vertrouwenspersonen voor alle medewerkers en 
betrokkenen nog eens extra duidelijk. Er moest iemand zijn om 
zaken met betrekking tot ongewenst gedrag (intimidatie van welke 
aard ook, discriminatie, agressie, pestgedrag) te melden. Vanuit 
het kernteam stonden Elise Bos, Rico Neeter en Chris Moorman 
op als vertrouwenspersoon voor coördinatoren en artiesten. Voor 
medewerkers van Popwaarts werden Michelle Boumans en Otto 
Kokke benaderd als vertrouwenspersoon, zij werden na de tour 
geïnstalleerd. 

MENTAL HEALTH EN HET SOCIALE ASPECT
De pandemie heeft ons zeker aan het inzicht geholpen over het 
belang van de sociale functie die Popronde heeft. Uit gesprekken 
bleek dat (jonge) coördinatoren en muzikanten het de afgelopen 
twee jaar zwaarder hadden dan wij in eerste instantie inzagen. Veel 
mensen werkten waar de hardste klappen vielen, als uitvoerend 
muzikant, evenementenorganisator of in productie. Hun werkzaam-
heden vielen stil, en daarmee in veel gevallen ook hun inkomsten, 
maar misschien nog wel erger, een groot deel van hun sociale 
leven. Elkaar niet meer kunnen ontmoeten, en geen perspectief op 
wanneer het weer wel zou kunnen trok een zware wissel op het 
gemoed.

Dit werd bevestigd op het ESNS congres waar de sociale kant van 
concerten en festivals één van de meest besproken onderwerpen 
was. Ook werd geconstateerd dat de popsector het sociale cement 
van concerten en festivals voor publiek - ontmoeten, beleven, delen 
- meer mag benadrukken en daar meer nadruk op mag leggen 
richting overheden. 

We hebben kunnen zien wat het doet met (vooral) jonge mensen 
als dit wegvalt…
Naast intern bewustzijn zullen we hier in onze aanvragen richting 
overheden dan ook zeker aan refereren. 

OVERKOEPELENDE SAMENWERKINGEN EN NETWERKEN
Om de keten van talentontwikkeling duurzaam en inclusief te 
stimuleren, is het Convenant Talentontwikkeling in de Popmuziek 
2020-2024 opgesteld. Initiatiefnemers (waaronder Popronde) 
vormen samen een netwerk met regionale wortels en een landelijke 
dekkingsgraad. Activiteiten van het ‘pop-ecosysteem’ zijn gericht 
op het stimuleren, verbinden en inspireren van jonge popmuzikan-
ten om hun talent te ontdekken en te ontwikkelen. 

Met Kunstbende en Popsport/Popnl vindt intensivering van de 
samenwerking plaats voor verbetering van doorstroom van de on-
derkant richting Popronde. Dit naast de bestaande samenwerking 
met Popronde Academy en Kunstbende. Verder heeft afgelopen 
jaar meer regionale afstemming plaatsgevonden; Popsport en 
Kunstbende hanteren dezelfde regio's en werken per regio samen, 
wij sluiten met lokale Popronde vertegenwoordiging aan. 

Popwaarts is lid van de branchevereniging Nederlandse Podia en 
Festivals (VNPF) en van Kunsten ’92, de Vereniging voor Kunst, 
Cultuur en Erfgoed.

 OVERZICHT SUPPORT EDITIE 2022 



POPRONDE NIJMEGEN - DUIMALOT

POPRONDE NIJMEGEN - DE TOEGIFT

POPRONDE EINDHOVEN - MARATHON
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5. VERSLAG RAAD VAN 
TOEZICHT

Het verslag van de RvT in 2021 eindigde met de opmerking dat we 
hoopten dat de coronatijd snel zou eindigen, zodat de inzet van 
Popwaarts zich weer kon richten op wat een groot feest zou moe-
ten zijn. Dat is in 2022 gelukkig weer gelukt, en ondanks dat we 
ons beseffen dat het virus niet verdwenen is, zien we de toekomst 
met vertrouwen tegemoet. De Raad van Toezicht wil wederom zijn 
grote waardering uitspreken voor de enorme prestatie die de vaste 
medewerkers, tijdelijke medewerkers, vrijwilligers, deelnemende 
acts en overige betrokkenen hebben geleverd. Tezamen zijn zij het 
licht aan het einde van de tunnel.

Namens de RvT.

Jasper van Vugt, Niels Duffhues, Pien Feith, Rik Bleize

(het RvT verslag is geschreven door Niels Duffhues)

Ondanks dat 2022 met een harde lockdown begon, zou het jaar 
voor Popwaarts, en zijn voornaamste activiteit Popronde, heel 
anders verlopen dan de twee voorafgaande jaren. In de eerste 
weken van het jaar werd de deltavariant verdrongen door de 
mildere omikronvariant, waardoor eind februari de meeste maa-
tregelen vervielen. Hierdoor konden in maart en april Poprondes 
worden ingehaald die in de laatste maanden van 2021 door de 
lockdown niet doorgingen. Hardop vroeg men zich af of het 
einde van de tunnel in zicht was en de coronatijd eindelijk ten 
einde liep.

Door deze positieve ontwikkeling kon de organisatie van Popwaarts 
met een andere, lang gekoesterde blik naar de toekomst kijken. 
In het achterhoofd hield men logischerwijs nog steeds rekening 
met een mogelijke opleving van het virus, maar men keek bovenal 
hoopvol uit naar een reeks ouderwetse Poprondes, en dat is waar 
men zich ook op focuste.

Voor de 2022 editie van Popronde schreven zich 907 acts in, 
waarvan er 100 geselecteerd werden. Het circus ging als vanouds, 
in september in Nijmegen, van start en hield als zodanig stand 
tot het eindfeest, in december in Amsterdam. Uiteindelijk zouden 
er 1328 optredens plaatsvinden, verdeeld over 598 locaties in 41 
steden verspreid over het land. Het belang van Popronde, in het 
presenteren van Nederlands poptalent, werd wederom genade-
loos zichtbaar en vooral ook weer voelbaar in de steden waar de 
optredens plaatsvonden.

Het organiseren van Popronde, en de daaraan verbonden activi-
teiten, was niet het enige dat Popwaarts in 2022 bezighield. De 
coronacrisis had erg veel van de organisatie gevraagd, zo bleek. 
Ook was in die tijd Popwaarts tot de BIS toegetreden, wat weer 
andere dingen vroeg betreffende het reilen en zeilen. Het was tijd 
om te reflecteren en te evalueren, om allerlei zaken te bespreken en 
bij te stellen, om in de veranderde realiteit, en met de blik gericht 
op de toekomst, de visie en missie te continueren. Dat proces is 
gaande en wij verwachten dat het Popwaarts en haar activiteiten 
veel goeds zal brengen.

In 2022 heeft de RvT afscheid genomen van twee leden: voorzit-
ter Edwin Niemantsverdriet, die zich ruim twaalf jaar, eerst als 
bestuurslid en daarna als lid van de RvT, voor Stichting Popwaarts 
heeft ingezet, en Sharid Alles, die haar RvT werkzaamheden we-
gens tijdgebrek helaas moest stopzetten. De RvT wil beiden danken 
voor de geweldige inzet en prettige samenwerking.
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POPRONDE UTRECHT - KNIVE MASSAGE
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6. EVALUATIES LOKALE 
COÖRDINATOREN

- Wie ben je?

- Welke stad coördineer je?

- Hoe was de opkomst tijdens het festival? En zijn de deelnemende 
podia tevreden? Hoeveel bezoekers waren er, schat je?

- Heb je ‘s middags ook al een programma georganiseerd? 
Hoe verliep dit? Hoe was de opkomst? Is het van toegevoegde 
waarde voor het programma van de avond?

- Heb je een beeld van de tevredenheid bij de podia?  Besteden de 
podia ook aandacht aan Popronde op hun website/ social media? 

- Ben je tevreden over het programma in je stad? en is het je gelukt 
dit jaar een spannend en divers program neer te zetten?.

- Is het je gelukt moeilijkere genres zoals bijvoorbeeld Hip Hop en/of 
Metal te boeken? 

- Is er binnen de huidige selectie genoeg keuze qua stijlen of mis je 
genres?

- Hoeveel acts uit jouw stad / directe regio zijn geselecteerd voor 
Popronde? 

- Welke culturele samenwerkingen zijn er gelegd? (denk aan: podia/
culturele instellingen / poppodia / scholen / gemeente / vvv / 
citymarketing).

- Was er een officiële opening? Zo ja door wie?

- Heeft de (lokale) media aandacht besteedt aan Popronde? en is er 
actief met ze samengewerkt? 

 - Wat is de meest memorabele show dit jaar? Op welke boeking en/ 
of deelnemende locatie ben je het meest trots?

- Hoe vond je de samenwerking met Popwaarts? 

- Hoe was de samenwerking met het technische team?

- Hoe was de samenwerking met het communicatieteam?

- Wil je volgend jaar weer Popronde organiseren? 

- Wat zijn de ambities met Popronde in jouw stad?

- Heb je nog op of/en aanmerkingen? Suggesties? Tips en tricks? 

Natuurlijk worden de edities in de steden geëvalueerd, wordt 
er gekeken naar behoeftes van de coördinatoren, en kijken we 
naar de toekomst, naar komende edities en de toekomst van 
Popronde en de coördinator in kwestie. 

Naast de persoonlijke gesprekken krijgen de coördinatoren ook een 
formulier opgestuurd daags na hun Popronde, om daarin de editie 
specifieke evaluatie in te vullen. Die formulieren bestaan uit onder-
staande vragen. Hieronder vindt u een samenvatting van de lokale 
evaluaties. Mocht u geïnteresseerd zijn in de volledige versie dan 
sturen we u die natuurlijk graag toe.  



Alle podia waren zeer tevreden. De meeste zaken hebben wat pro-
motie gedaan via social media. Op de sites die ik heb bezocht heb ik 
vrijwel niets van Popronde langs zien komen. 
In principe heeft er op Metal na, van ieder aangeboden genre wel 
een artiest gestaan. Voor zover ik weet zijn er maar 2 uit de regio. 
FIEP heeft bandleden die uit Amersfoort zelf komen en Mountain 
Eye komt deels uit de regio.

Het optreden van Ben Forte was een groot succes. Heel Vyssotski 
en het halve Lieve Vrouwekerkhof stond vol. Ook A Minor Problem 
heeft een groot feest neergezet bij Van Zanten. Ze hebben het pand 
verbouwd met hun feestje.

Ik wil het volgend jaar zeker opnieuw organiseren en ook ervaren hoe 
het is als er de normale tijd vooraf is aan het organiseren en zonder 
ernstige tijdsdruk vooraf. Er is veel misgegaan op het gebied van 
communicatie en afstemming. 

Ambitie: Het zou geweldig zijn als minimaal tweederde van de gese-
lecteerde artiesten een podiumplek krijgen in Amersfoort en dat het 
Amersfoorts record van 20 podia verbroken wordt. 

POPRONDE APELDOORN 
Coördinator Robin van Westerlaak en Wessel van Maanen:

De opkomst was goed. Alle podia in de stad waren druk. Meerdere 
hebben aangegeven volgend jaar meer artiesten te willen boeken. 
De tevredenheid bij deelnemers is groot, al varieert deze natuurlijk 
per locatie. Meerdere podia besteden aandacht aan Popronde op 
hun socials/website, maar er zijn ook wat deelnemende café's met 
oudere eigenaars die hier niet actief in zijn.

Het is gelukt om een divers programma neer te zetten, wij vonden 
het alleen jammer dat er toch veel acts waren die zich hadden 
afgemeld voor Apeldoorn. Harde muziek zoals garage/punk doet 
het goed, en we hadden graag wat meer van die artiesten willen 
boeken.

Met Stadhuis en Raadhuis, Orpheus, GIGANT, ACEC is samenge-
werkt. Memorabel waren Wasted Youth Club en Shaemless die we 
lastminute na afzeggingen toch nog hebben weten te programme-
ren. De samenwerking met Popwaarts en het tech team liep goed.

De ambitie is verder uitbreiden met 2 a 3 podia en op de huidige 
podia meer acts programmeren. Ook kijken of een dagprogramme-
ring mogelijk is.

POPRONDE ARNHEM 
Coördinator Romy van Hal:

De opkomst was goed! Natuurlijk moet het in het begin van de avond 
even opwarmen maar ik kreeg gedurende avond van mijn vrijwilligers 
meerdere foto's met bomvolle venues. 

Ik heb bij 2 venues een middagprogramma gehad namelijk bij Stati-
onshuiskamer en Waaghals Records. Dit verliep soepel. Ik kreeg van 
de acts te horen dat ze verrast waren door de opkomst. Het avond-

programma blijft de meeste bezoekers trekken maar de previews 
zijn een goede opwarmer. Over het algemeen zijn de locaties zeer 
tevreden; nieuwe locaties waren allemaal erg blij met hun deelname 
en blij verrast door de opkomst.

Ik merkte dat ik met sommige genres wat meer moeite had om weg 
te zetten dan andere genres. Hiphop en metal blijft een uitdaging 
maar is wel gelukt. Ook had ik erg veel moeite om de Nederlands-
talige pop te programmeren. Ik heb mijn best gedaan om zoveel 
mogelijk verschillende genres te boeken, ik ben dan ook doorgegaan 
tot ik van elk genre iets had geprogrammeerd.

Er waren dit jaar 14 Gelderse acts geselecteerd. Er zijn veel samen-
werking geweest, natuurlijk met Luxor Live en Willemeen. Maar ook 
was PLANK Arnhem dit jaar van de partij die samenwerkte met de 
Eigenwijze Makers. Andere coöperaties: Nieuwe Types ism Theater 
aan de Rijn, Durs ism Rembrandt Theater en het Rijnijssel College en 
helaas de mislukte samenwerking met de Hiphop Hub. Er was aan-
dacht door 3voor12 Gelderland en Jong in Arnhem. De organisatie, 
een aantal acts en venues zijn ge-interviewt door de Gelderlander en 
RTV Arnhem. 

Memorabel was het optreden bij Café Kroon die ramvol zat bij het 
optreden van Bumble B Boy, dan sta je buiten toch wel even trots 
te wezen. Ik heb van beide artiesten die dit jaar bij Gaudi aan de 
Rijn speelde gehoord dat dit hun leukste optreden was van heel de 
Popronde.

Gelukkig heeft het Popronde team mij goed opgevangen, naar mij 
geluisterd en bijgestaan. Daar kan ik alleen maar heel dankbaar voor 
zijn. Als ik belde of appte dan was er ook altijd iemand en dat voelt 
heel fijn. 

Zonder het Popronde techniek team had ik het dit jaar echt weer niet 
gered. Martijn had echt alles ingezet en de avond zelf verliep goed 
zodoende. De communicatie ging goed, het team is er voor je en dat 
is ontzettend fijn. Het zoveelste appje met iets wat weer in de soep 
loopt, het maakt niet uit, je krijgt altijd steun.

Ik zou volgend jaar alleen wel graag weer Popronde met z'n 2en 
organiseren, de ambitie is deze grootte aanhouden. Zorgen dat alles 
in de voorbereiding nog beter is geregeld, dat de promotie volgend 
jaar beter en soepeler verloopt. Ik wil Popronde Arnhem nog meer 
aandacht en bezoekers laten trekken, groeien, ontwikkelen. Het doel: 
volgend jaar weer 30 locaties…

POPRONDE ASSEN 
Coördinator Levi Vandenberg

Podia allemaal tevreden over de opkomst, de meesten hadden een 
volle kroeg/zaal. ‘s Middags is er geen programma georganiseerd. 
Boaz heeft op eigen gelegenheid een optreden gegeven bij Waren-
huis Vanderveen. 

Alle podia waren tevreden over de communicatie. Sommige heb-
ben meer aandacht aan de Popronde besteed dan anderen. Voor 
genres als Metal of Hiphop was geen interesse bij de huidige 
deelnemers. Uit Groningen waren wat acts geselecteerd, uit Assen 
geen deelnemers.

Ambitie; meer publiek dat speciaal voor de Popronde richting de 
stad komt, compacter programma (niet minder optredens) en beter 
gebruik maken van lokale samenwerkingen (ROC, AP etc).

POPRONDE ALMERE 
Coördinator Bryan van Veenschoten:

Het aantal geïnteresseerde locaties viel tegen helaas, hierdoor was 
wel weer iedere locatie 's avonds goed vol. 's Middags deden drie 
locaties mee: twee in het centrum, één in een ander stadsdeel. 
In de Cultuurdome buiten het centrum hebben twee acts in een 
expositiehal opgetreden. Ondanks dat het rustig was, waren ze heel 
enthousiast en de curator van de exposities wil volgend jaar graag 
weer meedoen.

Niet iedere locatie steekt evenveel tijd en energie in het festival. 
Café op 2, Kunst Is Leuk en De Meester doen dit zeker wel. Endzjin 
(studentenvereniging/cafe) heeft voor haar leden verschillende 
routes uitgewerkt wat tof is. Vanaf 2023 wil ik graag een tweede per-
soon erbij hebben die zich focust op de social media en marketing 
rondom Popronde Almere.

Over het programma was ik heel tevreden! Dit was ontzettend leuk, 
veel positieve reacties ontvangen van bandleden en bezoekers. Ook 
heel erg fijn dat er een locatie is zoals Kunst Is Leuk die expliciet de 
experimentele acts in het programma erbij wil hebben. Studenten-
café Endzjin heeft een FunX stage gehad, De Meester heeft metal en 
hardcore geprogrammeerd.

Mystic uit Almere tourde landelijk mee wat mij persoonlijk heel 
goed heeft gedaan. Ik ben momenteel een werving lijst aan het 
samenstellen met lokale acts uit Almere en ga in januari kijken met 
de organisaties zoals Poppodium Corneel, Kunstbende Flevoland 
en Flavourland welke acts buiten eigen stad interessant genoeg 
zijn om persoonlijk te benaderen voor de Popronde, het is wel 
belangrijk dat Flevoland ook vertegenwoordigd wordt komende 
Poprondes.

Coöperatie was erg fijn, ik kan niet wachten tot er een standbeeld 
van Rico in Nijmegen zal komen te staan! Wetende dat ik bijna altijd 
terecht kan bij Rico of Chris voor mijn vragen, er een social media 
squad stand by staat en Joao voor de experimentele programmering 
is fantastisch. En met Martijns tech team natuurlijk ook! Ook op de 
avond zelf vind ik het heel knap hoe zij het iedere keer laten lukken. 
1000x dank hiervoor!

Ambitie is doorgroeien naar overdag in andere stadsdelen binnen 
Almere, meer lokaal talent in de selectie terug te zien en een groter 
feest door heel Almere in het najaar.

POPRONDE AMERSFOORT 
Coördinator Nicole van Es:

Opkomst tijdens Popronde was goed. Deelnemende podia waren te-
vreden. Het is lastig in te schatten hoeveel personen er zijn geweest. 
Als ik een schatting zou moeten maken zou het +-2000 zijn. Vanaf 
15:00 startte het programma in Amersfoort. Dit verliep zeer goed. 
Ook de opkomst was ondanks de regen zeer goed. 

POPRONDE ALKMAAR 
Coördinator: Timo Ranzijn

De opkomst was onwijs goed! Bij veel van de kroegen kon je zelfs 
niet meer naar binnen. Zo was de bibliotheek om 19:00 al gezellig en 
redelijk vol. Locaties waren onwijs tevreden. 

Een deel van de locaties besteden aandacht op social media, maar 
dit kan veel beter. Ik was erg tevreden met het programma. Blij dat ik 
naast 3voor12 ook een OOR en FunX podium heb kunnen regelen. 
Vooral FunX was een hele mooie toevoeging. Daarnaast ook weer 
een hele bijzondere programmering bij Hal25 en over het algemeen 
een erg diverse programmering door de hele stad. 

Ook moeilijkere genres hebben een podium gekregen! Van Hiphop 
tot Metal. Enkele geselecteerde acts komen uit de regio. Wij hebben 
zoals altijd nauw contact met Podium Victorie en sinds deze editie is 
de communicatie met de gemeente een stuk beter. Daarnaast heeft 
de bibliotheek dit jaar met veel enthousiasme meegedaan. Voor 
volgend jaar hoop ik ook Artiance, theater de Vest en het Stedelijk 
Museum erbij te betrekken. Ik ben trots dat ik Coffeeshop Anytime 
heb kunnen overhalen om dit jaar mee te doen. 

De samenwerking met Popwaarts was heel erg goed. Rico krijgt 
van mij een standbeeld voor alle hulp die ik van heb gekregen de 
afgelopen twee weken toen het niet zo goed met me ging. Trots dat 
ik voor zo'n mooie organisatie mag werken. Het techteam; Martijn en 
zijn mannen hebben fantastisch werk geleverd. 
Ambitie is samenwerking aangaan met de culturele instanties en 
volgend jaar van 20 naar 25 locaties.

POPRONDE ALMELO 
Coördinator: Yvo van Ravenswaaij

De opkomst was voldoende maar er valt nog te winnen. Popronde 
in Almelo was dit jaar voor het eerst op de zaterdag in plaats van de 
zondag. Dit biedt meer garantie voor publiek, was het idee. Deel-
nemende podia, met name de nieuwe, vonden het leuk om deel te 
mogen nemen maar kostentechnisch was het een lastige. 

Het bleek dat een middagprogramma onvoldoende werkt voor de 
zaterdagmiddag. Podia besteden weinig aandacht aan de Popronde, 
een aandachtspunt, meer promomateriaal was gewenst. Er is een 
heel divers programma neergezet, maar vooral in de avond nog wat 
voorzichtig. Diversiteit vooral door de bijdrage vanuit Popwaarts 
voor bijzondere programmering. 4 acts uit de regio tourden mee met 
Popronde.

Met Almelo Promotie is een samenwerking aangegaan. Legenda-
risch was het optreden van Muylike in 't Hookhoes. Goede interactie 
met het publiek, talentvol en een zaal die meedanste. De Broodbode 
was een leuke verrassing; nieuwe locatie, passende muziek bij pas-
send publiek. 

De samenwerking met landelijk was goed, denken goed mee. Met 
name met Rico een fijn contact gehad en die heeft mij geholpen op 
een aantal lastige punten. Chris was de dag zelf erg betrokken. Op 
de dag zelf was het technisch team top en zij hebben goed onder-
steund in alles, ze wisten wat ze deden. 
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Met het Ondernemersfonds Assen en Podium Zuidhaege is sa-
mengewerkt. RTV Drenthe en DvhN hebben aandacht besteed aan 
Popronde Assen. De samenwerking met Popwaarts, het tech team 
en communicatieteam is goed verlopen.

De ambities met Popronde Assen zijn Groeien, Groeien en Groeien!!! 

POPRONDE BREDA
Coördinator Herman Sibon

De opkomst was goed, bij veel locaties was het goed druk tot ramvol. 
Aantal bezoekers is altijd moeilijk in te schatten, maar als je uitgaat 
van 39 optredens met gemiddeld 50 bezoekers per optreden dan 
kom je toch al snel aan een aantal van zo’n 2000 bezoekers.

Er beginnen meer podia door te krijgen dat ze zelf ook actief op 
social media moeten zijn, maar het zou altijd beter kunnen. Over het 
programma zeer tevreden, mooi en divers. Helaas waren niet alle 
acts die we graag wilde programmeren beschikbaar, of moesten 
toch het optreden afzeggen wegens ziekte of verplichtingen elders. 
Er was wel een specifiek metal podium, mogelijk gemaakt door de 
impuls speciale programmering, maar voor hiphop helaas niet. Uit de 
regio tourde de De Toegift mee.

Met poppodium Mezz, poppodium Phoenix, Breda Barst muziek-
festival werd samengewerkt. Marike de Nobel (Wethouder Werk en 
Inkomen, Armoedebeleid, Cultuur, Diversiteit en Inclusie) ging voor 
het eerste optreden kort in gesprek met twee muzikanten van De 
Toegift en opende daarna Popronde Breda! Legendarisch waren de 
optredens van Mood Bored en Fiep bij Bank15, twee keer een schot 
in de roos; juiste bands voor die locaties met publiek wat helemaal 
erin op ging.

De samenwerking met Popwaarts en het tech team waren goed. 
Uit het communicatieteam zou wel meer uit te halen zijn, zeker 
ook omdat dit team precies weet hoe bijvoorbeeld de adverten-
ties op Facebook en Instagram het beste in te zetten zijn, terwijl 
dat voor ons als organisatoren toch altijd weer een hoop gestoei 
en gedoe is. 

Ambities: locaties die deze editie zijn afgehaakt omdat de kosten niet 
opwegen tegen de baten weer aan boord krijgen, of andere locaties 
aantrekken om toch weer wat te groeien. Een beter promotieplan 
opzetten en uitwerken, daar valt nog (veel) winst te behalen.

Suggesties: In het boekingssysteem ook zorgen dat er meteen 
info over het geluid en de geluidsman wordt opgenomen; dus niet 
alleen wie – act of locatie - het geluid regelt. Dit ook zodat team 
Martijn al op voorhand eventueel met locaties of geluidsmen-
sen contact op kan nemen, in plaats van op de avond zelf voor 
problemen te komen staan. Bands voor start Popronde hun rider 
naar team Martijn laten sturen, waarna hij alle onzin eruit kan halen 
zodat er alleen een café rider overblijft, en deze in het boekings-
systeem zetten. Dus geen riders vol met hospitality eisen/wensen 
of set-ups voor festivals.

POPRONDE DELFT 
Coordinator Anna Bernard

Meeste locaties waren goed bezocht! Ook de locaties gaven op de 
avond zelf aan blij te zijn met de opkomst. Bij de meesten was het 
gezellig bezocht tot propvol en de afterparty moest een 1-uit-1 in 
beleid voeren.

De podia waren over het algemeen tevreden. De ene besteedt 
enthousiaster aandacht aan de Popronde op hun website /social dan 
anderen. Zo is de Kromstraat daar erg actief in maar cafés die  zelf 
nauwelijks aan social media doen, doen dat niet opeens wel met 
de Popronde. Vaak maken die wel reclame in hun café bij de vaste 
gasten.

Was dit jaar erg blij met het programma en diversiteit daarvan. 
Helaas is de zwaardere hiphop altijd lastig in Delft. Maar wel Babs op 
de afterparty kunnen plaatsen. Bij de Koornbeurs een gave bijzon-
dere programmering - Dogman, Baardvader, Radeloos//Ziedend - 
kunnen regelen met diverse genres.

Twee acts uit de regio waren geselecteerd voor editie 2023. Qua 
samenwerkingen wil ik die met het Rietveld theater weer oppakken. 
Er is altijd het enthousiasme van de Kromstraat (Steck, Bebop, de 
Kurk). Citymarketing neem het event jaarlijks op in de agenda. In De 
Buurt Delft, Delft op Zondag en Muziscene hebben aandacht aan 
Popronde besteed.

Meest memorabel; De bebop had een sterke line-up. Ook Poodle in 
de Rondvaartboot was een succes. Ik vind het heel vet dat ik zoiets 
als Dogman aan een groter publiek heb kunnen laten zien. Maar 
het allerleukste vond ik uiteindelijk de overvolle afterparty met Babs 
waar iedereen losging. De samenwerking met Popwaarts was op alle 
vlakken goed. 

Ambities; Ik wil kijken of ik de TU-wijk kan betrekken door daar een 
paar locaties toe te voegen.

POPRONDE DEN BOSCH 
Coordinator Arlet Langewender, Aya Dupont, Joris Branderhorst

Het stond op alle locaties continue vol. Behalve Grass Company 
waar ongeveer 20 personen waren. Deze aantallen hebben we door-
gekregen van een paar locaties:
Willem Twee poppodium & toonzaal 656, Knillespoort 150, Art center 
120, Brouwers 500-600, Hello my friend 60. 

Podia waren over het algemeen tevreden en willen graag weer 
meedoen. Veel vonden de fee's te hoog in combinatie met techniek 
en deelname kosten. Sommige baalden van het te laat komen van 
de locaties posters. Beter om de programma deadline naar voren 
te schuiven. Veel locaties hadden iets op hun eigen social media 
gepost en wij hebben ook info gedeeld. Kinki kappers had er echt 
werk van gemaakt met speciaal gemaakte Popronde labels voor op 
hun biertjes.

Het programma was zeer divers. Metal werd goed bezocht, hip hop 
iets minder. Maar dat kan ook aan het deurbeleid van de grass com-
pany liggen… Hip-hop act Hugo Remmen, was een feestje. Mood 
bored was geselecteerd en afkomstig uit Den Bosch. Nieuwe loca-
ties waren grass company en hello my friend. Financieel is Popronde 
Den Bosch gered door coöperatie van de gemeente samen met w2 
en Theater aan de Parade.

Samenwerking met Popwaarts kwam voor ons wat laat op gang. 
Goed bereikbaar en snel reactie. Het was fijn geweest als er een 
goede gezamenlijke start is waar alles goed wordt uitgelegd en 
waar het mogelijk is om vragen te stellen. Dat zorgt ook voor 
meer betrokkenheid. Vooral voor nieuwe coördinatoren is dit erg 
wenselijk!

Het koste veel moeite om erachter te komen hoe het format van het 
tech team werkte. Was ingewikkeld op het begin. We dachten dat 
het chaos ging worden (levert stress op), maar op de dag zelf bleek 
het allemaal gefixt en waren er genoeg mensen, wat natuurlijk fan-
tastisch was, maar dit had van tevoren duidelijker mogen zijn.

Als we vragen hadden via de mail over de communicatie kregen 
we snel reactie en hulp. Miste wel sommige content tijdig. Posts en 
promo materiaal mag eerder. Bijvoorbeeld content voor vrijwilligers 
werving. Communicatie over bijzondere programmering was chill.

Ambities: volgend jaar is het 25-jarig jubileum van Popronde Den 
Bosch, dus daar willen we iets extra's voor doen. Dus sowieso 25 
locaties? 

POPRONDE DEN HAAG 
Coördinator Lucy Zuiderwijk & Romy Paap

De opkomst was super goed! We schatten dat er tussen de 5000 en 
6000 mensen zijn geweest op alle locaties. Conclusie: het was het 
overal lekker vol, en er stond als vanouds een rij voor de September 
en bij Paardcafé.

Dit jaar hadden wij een uitgebreid middagprogramma (vier locaties). 
Dit verliep erg soepel en de opkomst was goed! Haley's Comet 
Breakfast en de Kade zaten helemaal vol en er werd aandachtig 
geluisterd. Dit was zeker een goede toevoeging op het avondpro-
gramma. Op deze manier hebben we een andere doelgroep kennis 
laten maken met de Popronde. 

We hebben veel reacties gekregen van tevreden locatie houders. Ze 
waren blij met de opkomst. Ook wij zijn erg tevreden, we hebben een 
divers programma kunnen neerzett en waar onze favorieten allemaal 
in zaten. We vonden dit jaar dat er meer dan genoeg indiebandjes 
waren. Wat wij misten was wat meer acts richting Jazz en Klassiek. 

We hebben zowel een Metal en een FunX podium kunnen neerzet-
ten! Vijf acts uit Den Haag waren geselecteerd.

Samengewerkt werd met Koorenhuis ism Hummingbird Music, er was 
een samenwerking qua apparatuur met Popradar, Laaktheater, Paard-
café en Superkracht. We stonden in de winter folder van Den Haag:  
Have A Royal Winter. Er was een interview met Radio Capelle. 3voor12 
Den Haag heeft aandacht besteed. We hebben foto's gestuurd naar 
The Hague Marketing en zijn vermeld op alle platforms in het centrum.

De communicatie met Popwaarts verliep erg vlot en er werd door 
Chris en Rico geluisterd naar onze vragen en wensen. De samen-
werking met het tech team is niet goed verlopen, dat is intern bij 
Popwaarts geëvalueerd. Complimenten naar iedereen van het com-
municatieteam. Jullie hebben ons enorm geholpen waar nodig.

Ambities; helaas is het dit jaar niet gelukt om elektronische acts te 
programmeren. Dit komt onder andere doordat de Grey Space en de 
Pip al een verhuur hadden. We hebben alvast de data gestuurd van 
volgend jaar en ze hebben beloofd deze vrij te houden.

POPRONDE DEVENTER
Coördinator Richard Wevers 

De opkomst was goed, meeste locaties waren erg mooi gevuld. De 
opkomst ‘s middags was ook prima, natuurlijk nog wel wat rustiger 
dan in de avond. Ik vond zelf de vodcast in Locatie Punt erg leuk om 
te doen, volgend jaar is het plan om die met RTV Oost op te zetten. 
Verder vraag ik me af in hoeverre het programma overdag écht een 
toevoeging is. Er is een groep die er vanaf het begin al bij is, maar ik 
merk dat het qua organisatie wel extra voeten in de aarde is, vooral 
met het regelen van vrijwilligers.

Ik heb het idee dat de podia erg tevreden zijn en graag meedoen. Ze 
nemen graag het risico omdat ze het een mooi concept vinden en 
ook wel doorhebben dat er echt goede artiesten komen optreden. 
Als ze maar het idee hebben dat we er alles aan doen om er een suc-
ces van te maken en flexibel zijn waar nodig zijn ze erg welwillend.

Ik heb een mooi programma kunnen maken. Helaas niet alle bands 
die ik wilde programmeren, maar uiteindelijk erg tevreden. Ook qua 
alternatieve acts heb ik genoeg kunnen neerzetten, Brut x Perifeer, 
Walhalla en de Bisschop zijn hierin de way to go. Een stuk of vijf acts 
uit Overijssel tourden met Popronde.

Veel samenwerkingen waren er, Burgerweeshuis deed dit jaar het 
eindfeest, was erg geslaagd, hopelijk volgend jaar weer! Mimik en de 
Schouwburg zitten er sinds de inhaalronde bij en zijn fijne partners. 
Citymarketing plaatste Popronde op de billboards. Een idee is om 
volgend jaar iets met Saxion op te zetten. 

Memorabel waren de shows van Cavolo Nero, Marathon, COW Shift 
Z en Lady Shaynah en flut!

De coöperatie met landelijk was goed! Paar redenen waarom het 
goed is:
-er is een technisch team die helpt waar nodig
-ik kan altijd bellen met Rico
-jullie reageren snel

POPRONDE ROTTERDAM - BOAZ
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-ik heb veel flexibiliteit ervaren, wat mij als coördinator erg veel 
ruimte gaf.
& Sorry dat het eten niet vega was. Volgend jaar!

Ambities: meer locaties op het Havenkwartier, meer locaties op de 
Brink, uitzending op RTV Oost, samenwerking met Saxion/ meer 
studenten erbij betrekken. Hoewel erg geslaagd, was het af en toe 
ook wat aan de brave kant. Ik zoek nog naar meer unieke concerten 
of dingen waar mensen echt over gaan praten. Een concert op de 
kerktoren of een dak bijvoorbeeld.

POPRONDE DORDRECHT 
Coördinator Sander Brugman

Het was een hele goede opkomst. Locaties erg goed gevuld (overal 
50+ bezoekers). Blije gezichten van bezoekers, locaties en de 
artiesten. Het programma begon om 13.15 uur en het was direct 
gezellig druk. 

Alle locaties hebben het event en vooral ook hun 'eigen' artiesten 
goed gepromoot op de socials zoals Facebook en Instagram. Ook 
de meeste acts hebben hun deelname in Dordrecht onder de 
aandacht gebracht.

Zeer tevreden over het programma. De bibliotheek is al jaren ons 
vaste hiphop podium en nu ontdekken ook andere locaties dat of 
een aanverwant genre. Leuk om te merken.
Ook hadden wij in de Kunstkerk de speciale programmering, dit 
vanuit het concept Opwaarts van Poppodium Bibelot, wat een 
enorme aanvulling op het programma was. Helaas lukte het dit jaar 
niet een Metal act neer te zetten. Elk jaar vindt er samenwerking 
plaats met Poppodium Bibelot, Popcentrale, Culturele Stichting 
DOOR en Bibliotheek aan Zet.

Meest memorabel waren de twee acts in de Kunstkerk. Locatie, 
acts en visuals pasten perfect bij elkaar. Een ware aanvulling op het 
programma. Ook was ik zelf erg onder de indruk van CYNN in Re-
bel Rebel en vond Bumble B. Boy een meer dan waardige afsluiter. 
Verder waren eigenlijk alle acts top! Samenwerking met alles en 
iedereen is prima verlopen. 

Ik ga het stokje doorgeven en laat ambities aan mijn opvolger. Na 
acht edities wil ik iedereen binnen Popwaarts enorm bedanken 
voor de samenwerking, steun en vertrouwen en ga ik op zoek naar 
een waardige opvolger.

POPRONDE DOETINCHEM 
Coördinator Nienke Zonsveld

Iedereen was enthousiast en heel tevreden. Er is eigenlijk geen 
enkele locatie geweest waar vrijwel geen bezoekers waren. Alle 
artiesten waren goed bezocht en van hoge kwaliteit! Van heel veel 
bezoekers ook complimenten gehad!

Gebruik van social media is voor veel zaken toch 'iets erbij' en 
geen prio. Heb geprobeerd in de laatste 2 weken alle zaken zoveel 
mogelijk te taggen en mee te nemen maar toch valt me dat iedere 
keer weer tegen.   

Helaas niet gelukt hiphop of metal te programmeren, zelfs een 
muziekcafé durfde niet harder dan a Minor Problem en Baardvader. 
Eerste jaar pakte de jongerenorganisatie het hiphop deel maar er 
waren dit jaar geen jongeren die dit op wilden dit jaar.

Coöperatie; Doetinchem is helaas niet heel rijk aan meewerkende 
partners. Zelfs het city management wilde/kon ons dit jaar niet on-
dersteunen. Amphion deed gelukkig mee, mede namens de jonge-
renorganisatie. De VVV heeft de Popronde wel goed gepromoot en 
veel gedeeld! De Gelderlander heeft 2 artikelen geschreven, 3voor12 
is langs geweest en de lokale pagina LKKR Doetinchem heeft veel 
berichten gedeeld.

Meest memorabele show absoluut van Solomon. Wat een band! Ze 
kunnen en moeten qua podiumpresentatie en show nog erg groeien 
maar daar is deze Popronde ook perfect voor. Deelnemende locatie 
de opticien. In behoudend en afwachtend Doetinchem vind ik het 
heel tof dat zij deelnamen!

De coöperatie met Popwaarts liep dit jaar niet zo lekker. Vooraf 
helemaal prima maar op de dag zelf vrij belerend en een enorm 
eiland op zich, miste het 'wij flikken dit met ‘zn allen'. Iedereen voelde 
zich behandeld als een kleuter. De toon van de communicatie kan en 
moet beter!

Ambities; we kunnen nog veel meer en groter maar we moeten een 
keer die knop om zien te krijgen bij de horeca. Dat ze eens minder 
denken aan zichzelf en meer aan het belang van de stad! Hopelijk 
volgend jaar ook later door, wel met veel minder locaties want je ziet 
vanaf 23u ook wel heel veel mensen afhaken. Het publiek is wel echt 
wat ouder…

POPRONDE EINDHOVEN
Coördinator Marisa, Miranda en Siem

Alle reacties van de podia zijn tot dusver super positief. We hebben 
geen enkele zaal minder dan halfvol gezien. Vanaf een uur of 20:00 
begon de drukte te komen. We waren dik tevreden over het pro-
gramma. We hebben mooie acts op mooie plekken weg weten te 
zetten. Bij Dynamo een hiphop programma in 2 zalen! Ook the Jack 
en Burgers zorgde ervoor dat de wat hardere muziek kon worden 
geprogrammeerd. Qua diversiteit zou het misschien wat beter kun-
nen. Maar dat is een punt voor volgend jaar. We hebben preview-
shows georganiseerd in boekhandel van Piere. De opkomst was vrij 
tammetjes.

Er is zeker promotie gedaan vanuit de verschillende podia/zaken. De 
een pikte dit natuurlijk enthousiaster op dan de andere. Meer social 
media templates voor bijvoorbeeld stories zou goed werken.

Er is een samenwerking geweest tussen LAB-1 bioscoop en de Ef-
fenaar. Hierin hebben we moeten waken voor onderlinge communi-
catie en afspraken. We zijn opgepikt door een paar lokale sites.

Memorabel was de show van Duimalot, zij zorgden voor een hoop 
samenhang in de zaal. De energie spatte ervan af. Ook de afterparty 
in een te volle ''De Burger'' is iets wat lang in het geheugen van de 
aanwezigen zal ronddwalen.

De algehele samenwerking verliep prima. Venues zijn waar nodig 
ondersteund met techniek en dit werd zeer gewaardeerd, de lokale 
techs mogen voortaan wel beter gebriefd worden. 
De communicatie deden we voornamelijk zelf. Siem heeft even met 
Chris overlegd, en is daarna mooie promo gaan pompen. Het werkte.

Ambities: nog gekkere locaties. Plekken die bijvoorbeeld in eerste 
instantie niks met muziek te maken hebben (als bijvoorbeeld: Piet 
Hein Eek of een Snackbar). Dat zou zorgen voor een nog groter 
contrast. Daarnaast zou een afterparty op een nog grotere locatie 
mogen worden gehouden. Suggesties: meer aangeleverde social 
media content

POPRONDE EMMEN
Coördinator Milan Bos

Erg goede opkomst, bijna elke locatie had een goede aanloop. Lo-
catie in CBK is erg mooi qua akoestiek en aankleding met alle kunst, 
zorgt voor mooie beelden en betrekt kunsthal ook bij programma. 

Dit jaar waren de meeste podia erg tevreden. Veel podia besteden 
er promotioneel wel aandacht aan, maar relatief weinig en vaak ook 
op eigen houtje (gebruiken weinig promotiemateriaal dat door ons 
wordt aangeleverd of taggen/noemen onze sociale media weinig).

Uiteindelijk wel tevreden met het programma, maar vond het per-
soonlijk niet heel spannend. Het podium voor bijzondere program-
mering is hierin wel een grote redder geweest, wat heeft gezorgd dat 
een culturele instelling toch mee kon doen, en dat er toch nog wat 
spannender geprogrammeerd kon worden.

Theaterschool Loods13 is er dit jaar bij betrokken voor podium 
speciale programmering. Verder met Atlas en The Bake Shop, met 
de gemeente is altijd goed contact qua vergunningen en ook is de 
stadsmanager betrokken. Aandacht was er door ZO34, de Emmer 
Courant, een interview met DvhN over het vinden vrijwilligers in Em-
men in omstreken, met foto van de avond erbij.

Qua memorabele momenten erg blij met de locatie bij Loods13, 
Blondeau deed het daar erg goed. Verder was Malu in Thijs&Co erg 
goed en was Bumble B Boy in Apres Ski kroeg ‘De Fuif’ een bijzon-
dere ervaring.

Samenwerking is op alle vlakken goed verlopen. Denk dat het goed 
is om in Emmen geen al te grote ambities te hebben. Voortzetten 
wat er nu is, is al heel wat. Rond de 20/22 locaties is precies goed, 
met overal voldoende publiek. Als er dan ambities moeten zijn zou ik 
zeggen een meer divers programma, en iets leukers bedenken voor 
in de middag en evt. wat langer door in de avond.

POPRONDE ENSCHEDE
Coördinator Dion Tiktak, Bob Mali, Nanne Hatzman

De opkomst was boven verwachting, wat ons betreft. De locaties 
waren allemaal tevreden, waarvan de meesten ook in zijn om volgend 
jaar weer mee te doen. Het middagprogramma verliep moeiteloos. 
De opkomst hiervan was iets minder. Verder voegde het wel toe aan 
het avondprogramma.

De podia waren enthousiast, de opkomst was zeer goed, en ze waren 
ook zeker involved in het delen van het evenement. We waren zeer 
tevreden met het programma dat we neer hebben gezet. Ondanks alle 
tegenslagen hebben we er toch een mooie avond van weten te ma-
ken. Veel venue's haakten namelijk af doordat ze het te duur vonden. 

Naast alle kroegen hadden we contact gelegd met Metropool, Uit in 
Enschede/ gemeente Enschede. ArtEZ is geprobeerd te betrekken 
bij Popronde. Dit jaar waren er 2 Enschede acts geselecteerd voor 
de tour. We waren het meest blij met de shows in Metropool. Bij 
Hiigo was het hier volle bak. 

De samenwerking met landelijk was zeer fijn. Het was ons eerste 
jaar, en we kregen hulp bij alles waar we tegenaan liepen. Het was 
ook een mooi leerproces om zoiets op ''eigen benen'' te kunnen 
draaien. De samenwerking met het technische team had wat beter 
gekund. We zijn ze ontzettend dankbaar voor het bijspringen waar 
nodig. Maar voor de volgende keer moeten we betere afspraken 
maken over geluid.

Volgend jaar zijn de ambities een slag groter, met meer artiesten en 
meer locaties.

POPRONDE GOUDA
Coördinator Gerben Roskam

Goede opkomst, vanaf 15:00 uur was het al direct druk. Overdag 
waren ze erg tevreden. Naarmate de avond vorderde was het op 
sommige locaties (Gouda Studio's, Cultuurhuis en So What!) erg rus-
tig. Burgerhal is een mooie toevoeging en Tapperij en Barbier waren 
de hele dag en avond bomvol.

Deelnemende podia hadden bijna geen promotie gemaakt. Over het 
algemeen is iedereen enthousiast over de Popronde, echter begin-
nen ze wel pas laat aan de promotie en hebben ze hiervoor wel een 
push nodig.  Zeker wel tevreden over het programma. Volgend jaar 
hoop ik minder 'safe' te programmeren. Door de bijdrage uit 'bijzon-
dere programmering' toch nog wat spannends neer kunnen zetten. 
Hiphop werkt nog (steeds) niet in Gouda.

VVV deed mee als locatie, verder deden alle culturele locaties ook 
weer mee. Het museum doet volgend jaar graag weer mee. Studio-
Gonz wilde dit jaar niet meedoen, maar ik verwacht dat deze locatie 
volgend jaar ook weer meedoet.

POPRONDE HAARLEM - FASKE



Memorabel als locatie: Burgerhal Stadhuis. Super centraal en een 
echte toevoeging.
Boeking: Wasted Youth Club in de Tapperij. Het hoogtepunt qua 
sfeer en vibe.

De samenwerking was goed! Fijn om Rico te spreken rondom de 
verschillende keuzemomenten. Zo ook met het tech team; duidelijke 
voorbereiding en directe feedback.
Samenwerking met het communicatieteam is ook goed! Fijn dat de 
Drive zo gevuld is.

Ambities: terug naar het oude niveau met rond de 18 locaties en 50 
optredens.
Suggesties: eerder beginnen met de organisatie en tot uiterlijk 23:30 
uur op zondag programmeren inclusief afterparty. Algemene poster 
als vooraankondiging 3 maanden van tevoren in de stad bij de loca-
ties en alvast voor hun socials kunnen gebruiken. Locaties missen de 
bierviltjes.

POPRONDE GRONINGEN
Coördinator Richte Westerman, Iris Lenderink & Daan 
Noordhoek

Opkomst was erg goed, zaken als VERA en Klup de Dag stonden 
helemaal vol. Simplon was helaas nagenoeg leeg. De opkomst bij 
de twee previews was voor een donderdagmiddag best wel aardig, 
maar niet bijzonder druk. We hebben een evaluatiemoment gehad 
met alle podia, deze waren over het algemeen zeer te spreken over 
Popronde. We hebben een 5tal acts kunnen wegzetten onder de 
noemer 'bijzondere programmering' en hebben verder erg breed 
kunnen programmeren.

Uit het Noorden tourden een goede 10 acts mee met Popronde af-
gelopen jaar. Naast het boeken van bands zijn er weinig samenwer-
kingen tot stand gekomen dit jaar, dit vooral omdat het al lastig was 
de podia te vergaren laat staan dat er tijd was voor extra producties.
Er was de nodige media-aandacht namelijk van; DVHN, OOG, Sik-
kom. 

Het optreden van Cavolo Nero in een stampvolle Klup De Dag was 
onvergetelijk! Vooral de samenwerking met het communicatieteam 
was erg goed, we hebben meerdere malen om 'custom' marketing 
uitingen gevraagd en deze kregen wij vaak snel en heel tof!  

Ambities: 30 podia natuurlijk! En qua suggesties minder vasthouden 
aan oude tradities, er zijn wat rafelrandjes die ontstaan vanuit oude 
gewoontes.

POPRONDE HARDERWIJK
Coördinator Ralf Leemeijer

Opkomst was goed behalve in de avond. Voor de volgende keer: een 
after liefst in het centrum houden en misschien nog eerder beginnen. 
Horeca was zeer tevreden, we hadden het weer ook erg meezitten.

Podia waren tevreden. We hebben goed geluisterd naar de wensen 
van het podium en daar een match bij gemaakt. Locaties besteden 

Ambitie is een meer migrerend publiek creëren doormiddel van een 
gevarieerd programma. Veel mensen blijven op hun vaste plekken 
hangen.

POPRONDE HILVERSUM
Coördinator Eline Vaarzon Morel

De opkomst was in de café's erg goed, ze stonden goed vol en de 
deelnemende podia waren tevreden. Ook tijdens de eerste act in 
Wisseloord was de opkomst goed, dit was vorig jaar veel minder.

Popronde Hilversum begon om 13.00 en ging door tot 21.30. Dit 
was eerder dan voorgaande jaren, maar werkte goed. Vooral in the 
Skiff en Karroesel was er gedurende de dag een grote opkomst. Alle 
podia waren tevreden over hoe het is gelopen en over de opkomst. 
Alleen het Filmtheater had een veel mindere opkomst, maar mogelijk 
kwam dit door de speciale programmering. Alle locaties hebben 
goed aandacht besteedt aan Popronde op websites en sociale 
media.

Het programma zelf was erg divers en ook in bijvoorbeeld de Vorstin 
waren er verschillende genres waar het publiek toch goed op rea-
geerde. Er zaten een paar hiphop acts in de programmering dit jaar, 
maar hier kwam minder publiek naartoe. Wellicht handig om hier met 
de social media meer aandacht aan te besteden volgend jaar.

Er zijn culturele samenwerkingen gelegd tussen het poppodium in 
de stad (de Vorstin). Ook het Grafisch Atelier heeft zich dit jaar weer 
opengesteld, wel op een andere locatie: een culturele hangout die 
ook als atelier wordt gebruikt. Ook het Filmtheater en de Wisseloord 
studio's deden weer mee.

Een aantal instagram accounts over Hilversum hebben het event 
opgepikt. Daarnaast hebben een aantal sites zoals LiveHilversum 
en GooischeHotspots een post geplaatst. Ook is een fotoverslag 
verschenen op 3voor12 Noord-Holland.

Ik vond dat CHARLOT een memorabele show neerzette. Daarnaast 
waren de acts die in The Skiff en Karroesel speelden heel goed 
bezocht, hier was ik trots op. De samenwerking met alle teams is 
goed verlopen. 

Ambities: Ik zou graag nog een aantal culturele connecties willen 
leggen. Deze editie deed Beeld en Geluid bijvoorbeeld bijna mee, 

over het algemeen wel weinig (online) aandacht aan Popronde of 
pas op het laatste moment. We hadden het liefst nog een of twee 
locaties erbij gehad die we een ander aanbod konden geven qua 
acts. Maar dit hebben we in het verleden wel eens geprobeerd en 
eigenlijk waren we toen tot de conclusie gekomen dat bijvoorbeeld 
hiphop of snoeiharde metal lastig werkt op een zondag in het Chris-
telijke Harderwijk.

Qua diversiteit stijlen is het tof er nu live techno aan is toegevoegd. 
Dat werkt enorm en willen locaties ook programmeren. Goed dat 
er bij Popronde wel geselecteerd is op techno acts die livemuziek 
maken ipv alleen maar ‘draaien’. Uit de regio tourden 3 acts met 
Popronde.

Samenwerkingen waren er met Estrado voor een after party, Pop-
school die geluid setjes sponsort, citymarketing voor flyeren op de 
dag zelf en Mess als uitvalsbasis voor absurde muziek.

Memorabel waren Boaz, op een overvol terras, een dag na de 
uitzending van Mathijs Draait door. Hij werd elke 5 minuten herkend, 
bizar om van dichtbij te zien. Faske in een overvolle kroeg. Barth in 
de Catharinakapel op een vleugel. Jammer dat er toen vrij weinig 
bezoekers waren. Prima samenwerking met landelijk. Helpen mij 
even de deadlines scherp houden. 

Martijn en zijn tech team checken voortdurend bij mij in om te kijken 
hoe alles gaat. Als er dan iets aan de hand is heeft Martijn ook de 
overhand om dit op te lossen. Altijd blij als zij erbij zijn. Ook de 
samenwerking met het communicatieteam prima. Jammer dat de 
posters nooit gearriveerd zijn. Die zijn last minute alsnog zelf besteld.

Ambities: Meer promotie. We hebben iemand geregeld die dit vol-
ledig gaat oppakken. Ook met de pers. 

Suggesties: Artiesten een aangepaste Popronde rider laten maken. 
Deze zijn vaak totaal niet realistisch voor kleine kroegen (200+ 
kanalen etc)

POPRONDE HEERLEN
Coördinator Jeffrey Hanssen, Sven Vek

De opkomst was heel erg verschillend per podium. We hebben 
s’middags in de winkelstraat voor de Tosti bar Boaz geprogram-
meerd, dit sloeg goed aan en veel winkelend publiek bleef kijken. In 
het Toon Hermanshuis hebben we meer experimenteel elektronische 
geprogrammeerd, dit zat helemaal vol.

De podia besteden individueel aandacht aan de Popronde pro-
grammering, daarnaast is er een aparte poster vanuit stichting De 
Vijf Pleintjes gemaakt waarop alle podia extra aandacht kregen. 
Uiteindelijk waren we tevreden over het programma. We hebben 
samengewerkt met stichting de Vijf Pleintjes, poppodium NIEUWE 
NOR, Toon Hermanshuis en OUTPOET. Het Limburgs Dagblad heeft 
een artikel geschreven en Heerlen Mijn Stad (centrum media) heeft 
er via social media-aandacht aan besteed.

De samenwerking met het communicatieteam was prima, van het 
techteam wordt volgend jaar meer empathie verwacht naar de 
vrijwilligers. 

wat mij erg tof zou lijken. Daarnaast gaan we natuurlijk voor een nog 
grotere opkomst.

POPRONDE HOORN
Coördinator Melissa Hoek

Elke locatie was goed gevuld tijdens de optredens. Ik denk dat het 
goed is om volgende editie wat later dan 14uur te beginnen, omdat 
mensen naar huis gaan tegen etenstijd. Er is ook wel wat bezoek 
blijven hangen, volgens Ruud van De Beiaard en Burgers hadden ze 
het erg druk met eters. 

De meeste podia hebben het evenement gedeeld op de socials. Er 
zijn podia die dit goed hebben gedaan (zoals SWAF). Voor de vol-
gende editie wil ik hier meer bovenop zitten. Dit vereist van mij dat ik 
ook sneller het programma rond heb, zodat ze daar ook eerder mee 
kunnen beginnen.

Ik vind zelf dat ik een mooi programma heb neergezet. Van nature 
is er meer vraag naar pop/rock/indie/alternative, maar ik heb echt 
geprobeerd om ook de andere genres te programmeren. We heb-
ben weer wat locaties erbij kunnen trekken in vergelijking met vorig 
jaar (van 5 naar 9) en hebben ook meer acts kunnen boeken (van 19 
naar 26). Hiphop is altijd wat moeilijker in Hoorn. Veel locaties staan 
daar niet voor open. Metal kan ik altijd wel kwijt. De enige act die 
geselecteerd was en van origine uit de regio komt, is Sven Ross. 
Het zou tof zijn om de kop van Noord-Holland meer vertegenwoor-
digd te zien.

We hebben een jaarlijkse samenwerking met WEEFF, de regionale 
omroep. Ze doen altijd live-verslag van Popronde Hoorn, wijden de 
uitzending van vrijdagavond voor Popronde Hoorn eraan en we heb-
ben dit jaar ook weer interviews en Live-sessies gedaan. Ik zou het 
tof vinden om dit het aankomend jaar nog verder uit te bouwen.

Qua coöperatie is Manifesto al een aantal jaar niet meer betrok-
ken als locatie omdat het podium gewoon te ver weg ligt van de 
kern, heb geprobeerd om ze op een andere manier te betrekken. 
Dit jaar hadden we een nieuwe locatie, Hotel Maria Kapel. Tijdens 
de optredens werd er geëxposeerd, een leuke toevoeging die ook 
positief werd ontvangen. Ik hoop volgend jaar wat andere loca-
ties te betrekken die we ook op die manier kunnen benaderen, 
zoals EXPOOST, het Westfries Museum, Schouwburg 't Park en 
eventueel Cinema Oostereiland. Ook zal de Boterhal waarschijn-
lijk terugkeren als locatie. Ik zou wel meer kunnen doen met de 
VVV-locaties. Er is de nodige aandacht besteed in de media; door 
WEEFF, OnsWestfriesland plaatste diverse artikelen en het NHD 
plaatste een artikel. 

Memorabel was Bumble B Boy, vond deze er echt uitspringen met 
een unieke performance. Ook Lady Shaynah vond ik erg sterk.
De samenwerking met landelijk was positief. Gedurende de dag heb 
ik altijd veel aan het team en ook in de voorbereidingen kan ik altijd 
terecht. Hierdoor leer ik ook elk jaar van. Ook fijn dat er weer genoeg 
content beschikbaar was om mee te werken.

De ambitie is Popronde Hoorn uit te bouwen, zonder dat het publiek 
zich meer moet verspreiden. Verder wil ik wat meer culturele locaties 
benaderen en het event technisch beter voorbereiden. 

POPRONDE TILBURG - TALEE
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POPRONDE LEEUWARDEN
Coördinator Wytse Dijkstra en Esther Kloosterman

De opkomst was beter dan verwacht! Ook locaties die wat verder 
uit de route lagen stonden vol. De deelnemende podia waren erg 
tevreden met hoe het georganiseerd was en met de opkomst. We 
zijn achteraf langs de podia geweest om te vragen hoe ze het von-
den. Alle podia hadden een positieve ervaring. Deelnemers die zelf al 
veel met social media deden hielpen goed met de online promotie. 
Bij andere podia merk je dat ze niet zo goed weten hoe dit werkt. Zij 
hadden de posters wel weer zichtbaar opgehangen. Dus over het 
algemeen deed iedereen z'n best.

We waren erg tevreden over het programma. Het varieerde qua 
genres en er was genoeg ruimte voor experiment. Denk aan de 
afterparty met COW SHIFT Z of alle elektronische acts (Taro, Jaro en 
CHARLOT) die bij The TostiClub stonden. De meeste acts kwamen 
ook goed tot hun recht op de locaties waar ze stonden. Meerder 
locaties gaven aan geen hiphopact te willen boeken. Uit (regio) 
Leeuwarden waren 4 acts geselecteerd. We werkten samen met 
Neushoorn en OBE als podium en Visit Leeuwarden die heeft gehol-
pen met promotie. 

De meest memorabele show van Popronde Leeuwarden was Hugo 
Remmen bij de kledingwinkel Hardwerk Fogeltje. De winkel was 
afgeladen met bezoekers en er ontstond een dikke moshpit. De sfeer 
was echt heel goed op deze locatie. De eigenaar van de winkel vond 
het spannend dat iedereen helemaal losging, maar achteraf vertelde 
hij blij te zijn met dit legendarische feest in zijn winkel.

De ambitie is een gevarieerd programma neerzetten een aantal 
nieuwe, speciale locaties ertussen. Het was een legendarisch 
feestje! Volgend jaar weer.

POPRONDE LEIDEN
Coördinator Timo van den Berg

Goede editie, op bijna alle locaties was het vol. De podia waren 
allemaal tevreden, ze hebben ook allemaal iets op hun social media 
gepost (instagram of facebook). We zijn erg tevreden over het pro-
gramma, we hadden van alles wat en ook veel verschillende soorten 
bezoekers. Maar liefst 2 acts uit Leiden waren geselecteerd voor 
Popronde dit jaar. Met Gebr. De Nobel is intensief samengewerkt. 
Helaas is er op het vlak van publiciteit – met de boekjes en de pos-
ters – het nodige fout gegaan. 

Ambities 2024: Meer podia en cafés die mee willen doen en meer 
bands en artiesten. En een groter publiek bereiken door middel van 
nog meer marketing.

Opmerkingen/suggesties; Deelname kosten te hoog waardoor veel 
podia niet mee willen doen. Ook locaties zonder bar slaan daarom 
over. Verder hadden wij een locatie die al meerdere jaren mee 
heeft gedaan, maar door de kosten en doordat ze geen bar hebben 
sloegen ook zij dit jaar over. Sommige bands vragen echt extreem 
veel geld waardoor ze vervolgens niet worden gekozen om te komen 
spelen.
 

Avonds was het in de stad zeer druk. De afterparty was zeer goed 
bezocht. Podia waren dan ook zeer tevreden. De online aandacht 
had beter gekund. Programma en productie slurpen alle aandacht 
op, waardoor pr ondersneeuwt.

Het is wederom gelukt om alle beschikbare acts een plek te geven 
op de opening van de editie. Oftewel iedere act die kon presen-
teerde zich in Nijmegen! Alle genres waren zodoende vertegenwoor-
digt, ik denk dat er qua elektronica wel terrein te winnen is, meer 
acts zoals Cow Shift Z zou heel nice zijn. Dus acts voor dansend 
nachtpubliek.

Geselecteerd waren 14 acts uit Gelderland waarvan 6,5 uit Nijme-
gen. Programma inhoudelijk werd samengewerkt met De Basis 
(gaven op de avond zelf aan niet tevreden te zijn, waar ze later op 
terug kwamen), Doornroosje, De Lindenberg, LUX.

Memorabele show: bij deze vraag moet ik vooral denken aan de acts 
die in Nijmegen begonnen zijn, en te zien hoe die zich de afgelo-
pen jaren ontwikkeld hebben. Dat is supercool om te zien en vet 
om onderdeel van te zijn. Het is gewoon erg mooi om zoiets vets te 
faciliteren voor zoveel artiesten.

Ambities: Om Nijmegen die ene dag van het jaar de muzikale hoofd-
stad van Nederland te kunnen noemen!

Suggesties & opmerkingen: 
Ik maak me wel zorgen om komend jaar. De hogere bodemprijzen 
zijn goed ivm fair pay, maar locaties zijn niet gewend om zo veel te 
betalen voor de acts. Daarom was het erg moeilijk om op sommige 
plekken (zoals de Onderbroek of de Bijstand) nog drie bands neer te 
kunnen zetten. Andere locaties haakten überhaupt af, of wilden maar 
1 of 2 acts. Het is wel gelukt alles te programmeren, wat een grote 
uitdaging was. Ik hoorde dat de hoogte van de gages waar ik tegen-
aan liep, ook terug bij de andere steden. 

Maar, als de minimumgages volgend jaar nog hoger liggen dan 
is het probleem dat er te weinig locaties zijn die mee willen doen. 
Of je komt uit op de situatie dat alle locaties 1 of 2 acts willen. Dit 
resulteert in een sterk gefragmenteerd programma, welk technisch 
productioneel lastiger is. Allebei niet echt wenselijk lijkt me. 

POPRONDE ROERMOND
Coördinator Goof Veelen

De opkomst was dit jaar mager, het regende dan ook het overgrote 
deel van de dag ontzettend hard, wat publiek heeft afgeschrikt om 
de stad in te gaan. Het was sowieso uitgestorven in het centrum. Op 
de locaties met vaste clientèle was het ondanks het weer gezellig 
druk, al zijn we andere jaren beter gewend. Vooralsnog is iedereen 
erg enthousiast maar geeft aan dat het weer een dooddoener was. 
ECI Cultuurfabriek gaf aan dat de bezoekersaantallen tegenvielen. 
Helaas werd er niet veel op de socials gedaan door de locaties.

Omdat Roermond van oudsher een metal-stad is, hebben er redelijk 
wat harde bands gespeeld in de stad. Hiphop slaat minder aan, al 
hebben we wel wat experimentele acts kunnen programmeren. Met 
ECI Cultuurfabriek, De Azijnfabriek, Drums4Fanatics/De Muziek-
loodz, Gemeente Roermond is samengewerkt.

POPRONDE MIDDELBURG
Coördinator Auke van Laar

Opkomst was er goed. Locaties waren goed gevuld, soms kon er 
niemand meer bij. Er was 1 act ’s middags. Op donderdagmiddag 
zijn nog veel mensen aan het werk maar we hadden zo'n 30 a 40 
bezoekers voor die show wat best goed was. Tevredenheid bij podia 
was groot, een aantal locaties zijn nogal kieskeurig qua bands. 

De podia die mee deden stonden open voor diverse soorten bands 
en muziek, ook alternatief zoals punk en hiphop. Uit de regio komt 
tourde de Toegift mee, SYNGA komt van oorsprong uit Vlissingen 
maar is nu een Haarlemse band. Gijs van de band Peer opende 
Popronde Middelburg. 

Samengewerkt werd met HZ-Cult (van de Hogeschool Zeeland) en 
WFM96 helaas kregen ze de live radio studio dit jaar niet rond. De 
media-aandacht, met name van de PZC en WFM96, was top. Ook 
Omroep Zeeland radio en 3voor12 Zeeland heeft aandacht aan Mid-
delburg besteed. 

Memorabel: Ik ben wel weer blij dat ik boven in de Lange Jan (kerk-
toren) Oliver Pesch heb kunnen boeken.

De begeleiding door t team was erg goed weer. Je wordt altijd 
goed begeleid wanneer je het nodig hebt. Ik kreeg tips en instruc-
ties van Martijn (tech team) waar ik volgend jaar echt wat aan heb. 
Ik ben niet super technisch onderlegt, mochten wij ooit eens een 
workshop techniek kunnen krijgen dan kan dat misschien best inte-
ressant zijn. 

Ambities: Weer groeien naar iets van 25 bands. Ik zit te denken om in 
het voorjaar iets te organiseren met een link naar de Popronde, om 
zichtbaar te blijven in Middelburg. 
Suggesties: Ik mis een beetje de band met de rest van de coördina-
toren, de coördinatoren dag was altijd erg leuk. 

POPRONDE NIJMEGEN
Coördinator Pieter Sloot

De opkomst van het middagprogramma viel tegen, dat ligt ten dele 
ook aan het weer, maar voor volgend jaar ga ik graag op zoek naar 
een andere vorm van het middagprogramma, het heeft zeker toege-
voegde waarde. Wies opende ’s middags Popronde editie 2022. 

Memorabel: Op het moment dat Corné van Den Heilige Cornelius 
zich al stressend door een menigte ouwe rockers moet wurmen om 
tegen Baardvader te roepen dat het toch écht een tandje zachter 
mag, denk ik dat het een geslaagde dag was. Bumble B Boy was ook 
erg tof!

Ambities: meer acts, meer locaties (bijvoorbeeld in kerken, whate-
ver) en voornamelijk toch echt een andere dag; het is simpelweg 
niet handig Popronde in de tweede week van september te doen. 
Ondanks dat het jaarlijks steeds beter wordt, is het qua planning en 
werkdruk (school) voor ons verre van ideaal om het in september te 
houden. 

POPRONDE ROTTERDAM
Coördinator Francis Pronk

Tevreden over de avond, in de middag konden sommige locaties 
wel wat drukker, zoals de hiphop locatie. Deze locatie werd later op 
de dag wel drukker. In de avond kon ik zelf veel locaties bijna niet, 
oftewel: dat is een goed teken! Middags blijft wel van toegevoegde 
waarde, omdat er in Rotterdam veel bijzondere locaties meedoen 
zoals de Markthal, bibliotheek en kubuswoningen. Ook doen locaties 
mee die alleen ochtend’ s of ‘s middags geopend zijn. Een artiest 
in een servieswinkel bijvoorbeeld, hoe cool is dat? En een dik feest 
in een schoenenwinkel. Dat maakt Popronde Rotterdam juist zo 
bijzonder. 

Sommige podia maken eigen artwork en spammen hun hele account 
onder, andere podia reposten braaf. Ik was daar vooral dit jaar erg 
tevreden over. Het was te gek om te zien hoe het leefde en hoe lo-
caties hun best hadden gedaan. Krijtborden op straat met Popronde 
groot opgeschreven bijv. Fantastisch!

Elk genre stond geprogrammeerd, en dit was het eerste jaar dat 
we veel hiphop hadden; al kwamen er een aantal acts helaas niet 
opdagen. Voor het middagprogramma zou ik meer singer/songwri-
ters willen en meer wereldmuziek. En een genre als ska, denk dat de 
bezoekers daar wel blij van worden.

Uit Rotterdam tourden best wel wat acts met Popronde, o.a. Lady 
Shaynah, Philine, Poodle, Sammie Sedano, Shalisa, Willem 'T Hart. 
Samengewerkt werd met o.a. Baroeg, dat zich focust op harde, alter-
natieve muziek. Verder Gemeente Rotterdam, Bibliotheek Rotterdam 
en de Popunie/Rotterdamse Popweek. 

Promotioneel was er veel aandacht oa van 3voor12 Rotterdam, 
Havenloods, Open Rotterdam en een interview op Radio Capelle. 
Memorabel waren optredens van Boaz in Het Derde Servies en 
Bumble B. Boy in de Markthal.

Voor het tech team was het niet haalbaar vroeg in Rotterdam te zijn. 
Zelf was het ontzettend lastig lokale technici te vinden. Degene die 
ik had gevonden werd de avond voor het festival aangereden door 
een auto, maar kwam met in het gips en met krukken en al naar de 
Popronde (terwijl dat absoluut niet hoefde, maar ontzettend tof die 
dedication).

Ambitie: vorig jaar is al een enorme stap gemaakt door het winnen 
van de Rotterdam Music Award in de categorie Beste Festival. Ambi-
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tie nu is meer naamsbekendheid en een festival dat voor zich spreekt 
als je het over Rotterdamse festivals hebt, dus in hetzelfde rijtje als 
bijv. een Left of the Dial en Metropolis.

Suggesties en opmerkingen: Ik zou meer bands willen zien die eigen 
setjes meenemen. Verder hadden we veel afmeldingen, en sommi-
gen zelfs op de dag zelf. Veel energie ging dit jaar zitten in brandjes 
blussen van acts die niet op tijd komen, of last minute afzeggingen. 
Ook voor deelnemende podia zeer vervelend, maar ze namen mij 
niks kwalijk, overmacht… 

POPRONDE SITTARD
Coördinator Camiel Rodigas

In totaliteit was de opkomst absoluut naar behoren, zelfs goed te 
noemen. Voor het eerst was er 's middags een klein programma. Een 
opening in het kerkje had een paar bezoekers gelokt, hopelijk is dit 
het begin van meer. De previews waren voornamelijk leuk; bij Sjpas-
sie met de licht verstandelijk gehandicapten en bij Leven met het 
genietende terrasvolk. 

Iedereen was tevreden over Popronde dit jaar. Met betrekking tot de 
promo is het dit jaar niet slecht gegaan. Eigenlijk heeft iedere locatie 
gezorgd dat er bekendheid was voor Popronde Sittard, heb nergens 
moeten 'smeken' om iets op de socials te zetten. Het was een erg 
goed programma waar enkele locaties best verrassende acts heb-
ben gekozen. Als je van bezoekers hoort dat ze gewoonweg niet 
kunnen kiezen omdat ze het allemaal interessant vinden, is dat een 
goed teken.

Samengewerkt werd met 'SittardGenietenVoorop', de citymarketing. 
Voor komend jaar ga ik stappen zetten om de gemeente nóg meer 
te betrekken. De officiële opening is gedaan door mijzelf omdat 
het voor Popronde Sittard de 10e editie was. De wethouder was 
gevraagd maar uiteindelijk niet gekomen. Media-aandacht voor de 
10e editie was er volop.

Memorabel; heroes Solomon moet ik wel benoemen. Dit in combina-
tie met mijn 'speciale programmering' in de Philharmonie... Het was 
een perfecte match! 

Samenwerking zoals iedere keer, altijd top! Met iedereen is het con-
tact erg gemakkelijk, easy going en niets is teveel. In de beginfase 
even wat opstartproblemen, hulp gehad. Ook richting einde is er 
even bijgesprongen en mogen we blij zijn met het eindresultaat. Ook 
met het communicatieteam is deze hartstikke goed verlopen. Als ik 
iets nodig had van een aanpassing qua poster was dit redelijk snel 
gedaan.

Ambities... Handhaven van deze samenstelling qua deelnemende 
locaties is een pré, héél misschien zit er een uitbreiding in naar 15. 

POPRONDE TILBURG
Coördinator Tara van den Dries

Het was overal druk bezocht. Van de meeste locaties kreeg ik terug 
dat ze tevreden waren en voor volgend jaar al wilde plannen hebben. 
De tevredenheid is bij 26 van de 28 locaties prima. De meeste podia 

Er is samengewerkt met Venlopartners, zij doen de citymarketing 
voor Venlo. Daarnaast heeft dagblad De Limburger een stukje 
geschreven. 

Memorabel is locatie De Nieuwe Scene. De gaafste plek, namelijk 
een bioscoopzaal. En wat betreft act werd Oliver Pesch goed be-
zocht en speelden ze enorm goed. De samenwerking met landelijk 
was soepel, duidelijk en is goed verlopen. 

Mijn ambities zijn meer locaties te regelen waardoor Popronde Venlo 
een groot evenement wordt, zoals De Maaspoort (schouwburg) en 
een opticien. 

POPRONDE VENRAY
Coördinator Marc Gommans

We hadden dit jaar minder locaties. Ze waren dik tevreden met de 
opkomst en doen volgend jaar sowieso weer mee. Met name in de 
laatste 2 weken hebben de podia veel reclame gemaakt. Ondanks 
een kleiner programma zeer tevreden over het programma in Venraij. 
Met name de vijf NMTH acts die geboekt waren trokken veel pu-
bliek. Wel jammer dat de oordopjes op waren bij de Infostand. 

Omroep Venray was weer onze lokale mediapartner. Zij hebben in 
de aanloop naar de Popronde en op de dag zelf veel aandacht aan 
de Popronde besteed. Ook Peel en Maas TV, Dagblad De Limburger, 
HALLO Venray en Cultura Venray hebben t opgepikt.

Memorabel was Solomon in Kaffee. Volgens mij is er nog nooit een 
optreden zo druk bezocht tijdens de Popronde op deze plek. 

Ambitie: Volgend jaar weer groeien, dus op tijd beginnen met nieuwe 
locaties werven

POPRONDE WAGENINGEN
Coördinator Tjahzi en Mel

De opkomst was mega, zoals elk jaar. Er waren duizenden bezoekers. 
Er stonden voor elke locatie zeker 100 mensen buiten. We hadden 
'smiddags Fred Goverde op de markt en de kick-off was bij Hotel De 
Wereld. De opkomst was hier minimaal. 

De podia waren not amused dat er geen locatieposters zijn gekomen 
dit jaar. Verder besteden de social media gedreven podia wel aan-
dacht aan de optredens (zoals bblthk, loburg). We hadden een heel 
divers programma. Gelukkig staan ondernemers steeds meer open 
om gekke dingen te boeken. Minder tevreden over de hoeveelheid 
locaties, diversiteit in het program was er wel zoals Metal in Unitas 
en Hiphop bij het jongerencentrum. 

Memorabel: de binnenstadwinkel met techno acts. Daar is Wagenin-
gen altijd huiverig voor, maar dit ging heel goed en ik hoop dat het 
deuren opent om vaker techno acts te kunnen boeken aangezien het 
publiek daar behoefte aan heeft.

Graag zouden we zien dat we volgend jaar hulp krijgen vanuit lan-
delijk, en een coördinator erbij. Wij hebben alles geprobeerd maar 
het is niet gelukt tot dusver. Coöperatie met t tech team was goed. 

besteden aandacht op hub website en social media, toch zijn er ook 
die hierin achterblijven. 

Voor hiphop lijk ik nu een vaste plek te hebben; Club Smederij. Metal 
blijft een moeilijk genre, de enige plek waar dit echt past is Little 
Devil en die negeren mailtjes, belletjes, appjes. Hall of Fame lijkt wel 
overtuigd om wat hardere genres neer te willen zetten volgend jaar. 

Ik heb weer samengewerkt met de Gemeente, met poppodia 013 en 
Hall of Fame. Maar ook met Krakersgroep Kraakkelder in De Nieuwe 
Vorst en De Nachtzuster. Scholen waren dit jaar minder happig en 
na twee keer proberen hield ik het ook voor gezien. VVV en citymar-
keting hebben wat berichten gedeeld. Alle partners ondersteunden 
ook publicitair.

Heel Popronde Tilburg dit jaar was memorabel, hoogzwanger een 
Popronde organiseren.

Ambities: scholen meer betrekken en kijken wat voor samenwerkin-
gen er mogelijk zijn met culturele instellingen. Daarnaast kijken of 
ik nog meer mensen kan mobiliseren mee te gaan in het circus om 
Popronde Tilburg heen. 

POPRONDE UDEN
Coördinator Stefan School

De opkomst was goed, vooral voor een eerste editie in Uden. De 
reacties van de locaties waren goed en ook weer bereid deel te 
nemen aan de editie van 2023. Qua promo is het volgende gedaan: 
gesponsorde socials berichten/ stories (insta, Facebook), banners 
(op Festyland en verspreid door Uden), sandwichborden bij de loca-
ties. De Pul: socials (insta, Facebook), website en nieuwsbrief (cica 
6.000 mailadressen), Brabants Dagblad en Dtv.
Markant: website en nieuwsbrief, locaties deelden via eigen socials. 
Ook werd met Stichting Compass Maashorst (jongerenwerk) en het 
Udens College samengewerkt.

De reacties van de bezoekers waren goed. Qua diversiteit is het 
goed gelukt, alleen wil ik volgend jaar wel 1 of 2 extra hiphop acts er-
bij hebben. Meest memorabele show was die van Jet van de Steen, 
er stonden zelfs mensen van buitenaf (door het raam) mee te kijken 
en te wachten tot ze naar binnen konden.

De samenwerking is goed verlopen, het tech team moest terug uit 
Groningen komen en dat liep niet helemaal soepel. Ambities: een 
team bouwen met een breder veld uit Uden, locaties uitbreiden en 
dus meer acts boeken, bereik vergroten.

POPRONDE VENLO
Coördinator Sven Lenssen

De opkomst was goed. Voornamelijk wat ouder publiek, tussen de 
35 en 55 jaar. Alle podia waren dik tevreden over de bands en de 
opkomst, behalve de Blauw Trap omdat er bij hem 4 bands hadden 
afgezegd. Sounds Venlo had in de middag 2 acts staan. De opkomst 
was dik prima. Alle podia hebben aangekondigd op sociale media, 
dat maakt de promotie een stuk beter. Wat betreft genres zat het 
zeker snor. 

Love de draaiboeken van Martijn. Tech team checkt altijd netjes alle 
locaties of de techniek op orde is. Geen opmerkingen! Met de com-
municatie liep het minder dit jaar, een aandachtspunt.

Ambities: Groeien. Meer uitdagend programma neerzetten. En meer 
vaste locaties.

POPRONDE WOERDEN
Coördinator Mark van Leeuwen

Er waren veel mensen op been die genoten hebben van de Popron-
de in Woerden. Podia waren erg tevreden. Ze hebben een leuke 
middag gehad en waren blij dat de Popronde weer op een normale 
manier in de stad was. Alle locaties hebben veel aandacht besteed 
aan de Popronde via hun social media. Het was een divers program-
ma, perfect voor een zondagmiddag. Met meer gitaren/rock/indie/
hiphop heb ik helaas de locaties niet kunnen overtuigen. 

Popronde Woerden wordt breed gedragen getuige de samenwer-
king met Stadsmuseum, Bibliotheek, Cultuur Platform Woerden, 
Stadshart Woerden en Beleef Woerden voor de promo. De opening 
was door wethouder van cultuur (Jelmer Vierstra). De geschreven 
media hebben veel aandacht besteed.

Memorabel waren Barth en Fenne in de Lutherse Kerk, de shows 
kwamen helemaal tot hun recht in de prachtige locatie. Mensen 
waren ontroerd en hebben in een muisstille kerk genoten van deze 
optredens. Daarnaast was néomi tof en hebben we gedanst bij 
Daniel Nolet.  

Heel fijn was de samenwerking! Met Rico is altijd fijn werken! Het 
meeste contact is met hem geweest. Met Martijn en collega's is het 
altijd super. Het is zo fijn dat er altijd een technisch team meereist. 
Prima samenwerking met t communicatieteam. Goede updates, 
mooi artwork, duidelijke instructie, genoeg enthousiasme!

Ambities: Meer locaties, meer genres, randjes opzoeken! Er zit nog 
veel groeipotentie in Popronde Woerden. Er kan nog meer naamsbe-
kendheid gegenereerd worden. 

POPRONDE ZUTPHEN
Coördinator Izanka Labots

Opkomst was weer boven verwachting, waarvan in de piek op 
meerdere locaties alles vol stond. Podia allemaal weer erg tevreden. 
Zondagprogramma van 14:00 tot 00:00. Begintijd prima, zou ik niet 
te veel mee schuiven. Fanatiekelingen stonden al klaar bij de eerste 
bandjes, vanaf ca 15:30 kwam het borrelpubliek aansluiten en werd 
het aanzienlijk drukker.

Enorm divers programma, denk het breedst geprogrammeerd ooit. 
Veel punk en hardrock, ook r&b en hiphop hadden een podium. 
Ik miste dit jaar wel americana/blues in de selectie. Was specifiek 
vraag naar. Samenwerking met InZutphen (citymarketing), ook sa-
menwerking tussen deze locatie en de Hanzehof dit jaar. Van beide 
kanten goed bevallen dus hopelijk volgend jaar weer op deze manier. 
Popronde stond op de welkomstborden bij het betreden van de stad. 
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Memorabel was REFORMIST in Alley Cat, het volledige uur show 
was de barbershop enkel te betreden op eigen risico. Eén grote 
moshpit. Ook werkte Luc Pustjens als afterparty op een zondag 
beter dan gehoopt!

Ambities: meer non horeca venues werven, ook wil ik graag wat 
culturele locaties mee hebben. Zo'n Hanzestad als de onze heeft 
genoeg Hidden pareltjes.

POPRONDE ZWOLLE
Coördinator Abigail Helbers

De opkomst van het festival was groot in vergelijking tot vorig jaar. 
De deelnemende podia waren zeer tevreden. Bij de preview in 
de grote kerk was weinig opkomst en dit had geen toegevoegde 
waarde. Het academiehuis wil volgend jaar wel weer meedoen. Mis-
schien een lig concert? 

Zeer tevreden over het programma en veel complimenten van 
livemuziek programmeurs in de omgeving. Hiphop is erg moeilijk te 
programmeren. Metal valt altijd wel in de smaak in Zwolle. Twee acts 
uit Zwolle tourden met Popronde 2022. Met Hedon is fijn samenge-
werkt.

Memorabel: De shows bij ANNO. ANNO was dit jaar het 3voor12 
podia en er was een ongelofelijke opkomst. Van uit het museum had-
den ze een heel podium gebouwd en er was een heel goed geluid.

Ambitie: groeien van 13 naar 18 locaties en meer linkjes maken met 
de culturele omgeving in Zwolle.
         POPRONDE HAARLEM - MALU



 POPWAARTS 

Bas Broeder
Zakelijke leiding

Chris Moorman
Marketing, communicatie & promo

Elise Bos
Social media

Mischa van den Ouweland
Artistieke leiding

Rico Neeter
Productie

João de Groot
Maatschappelijke projecten en 
bijzondere programmering

Natasja Bökkerink
Social media

Fieke Kloppenburg
Maatschappelijke projecten en 
bijzondere programmering

 POPRONDE COÖRDINATOREN 

Timo Ranzijn 
Alkmaar

Yvo van Ravenswaaij 
Almelo

Bryan van Veenschoten 
Almere

Nicole van Es 
Amersfoort

Gaia Slotboom 
Amsterdam

Herman Sibon 
Breda

Robin van Westerlaak 
Apeldoorn

Wessel van Maanen 
Apeldoorn

SMOELENBOEK

POPRONDE NIJMEGEN - POODLE
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Timo van den Berg 
Leiden

Auke van Laar 
Middelburg

Pieter Sloot 
Nijmegen

Xiao Chen 
Utrecht

Francis Pronk 
Rotterdam

Goof Veelen 
Roermond

Sven Lenssen 
Venlo

Camiel Rodigas 
Sittard

Harold Pieper 
Tilburg

Tara van den Dries
Tilburg

Marc Gommans 
Venray

Tjahzi Oosterkamp 
Wageningen

Richard Wevers 
Deventer

Marisa Wouters 
Eindhoven

Miranda Gashi 
Eindhoven

Bob Mali 
Enschede

Nienke Zonsveld & Bart Kiers 
Doetinchem

Dion Tiktak 
Enschede

Leanne van Gurp 
Dordrecht

Nanne Hatzman 
Enschede

Richte Westerman 
Groningen

Gerben Roskam 
Gouda

Ralf Leemeijer 
Harderwijk

Melissa Hoek 
Hoorn

Esther Kloosterman 
Leeuwarden

Daan Noordhoek 
Groningen

Wytse Dijkstra 
Leeuwarden

Jesper van Rooijen 
Haarlem

Lux Jongen 
Leiden

Vera Baldé 
Dordrecht

Joris Branderhorst 
Den Bosch

Sammy Frankenhuis 
Den Bosch

Lucy Zuiderwijk 
Den Haag

Romy Paap 
Den Haag

Milan Bos 
Emmen

Anna Bernard 
Delft

Arlet Langewender 
Den Bosch

Aya Dupont 
Den Bosch

Myrthe van Dok 
Wageningen

Mark van Leeuwen 
Woerden
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Izanka Labots 
Zutphen

Rik Bleize

Abigail Helbers
Zwolle

Martijn Roselaar

Jasper van Vugt

Rinse Mesker

Edwin Niemantsverdriet

Sharid Alles Niels Duffhues

Pien Feith

Sebastiaan Kemperman

SELECTIECOMMISSIE 

De selectiecommissie voor 
Popronde 2022 bestond uit:

Angelo Pertijs & Camille 
Borkelmans GRAP

Amir Charles
Sony Music Entertainment

Adriaan Muts
Full Spectrum

Aafke Romeijn
Muzikant / Schrijver

Angelique Houtveen
Sublime

Femke van GemertJessie Kamp Dick van Lieshout

 COMMUNICATIE 

 PRODUCTIE 

 RAAD VAN TOEZICHT 

Atte de Jong
Plugger

Aron van der Ploeg
Warner Chappell

Anna Veenstra
Melkweg

Bart Jansen
Comfort in Sound

Bas Barnasconi
Pinguin Radio/Bazzookas

Bas van Dalen
KINK

Casper Nederhand
Massive Music

Bram van der Enden
Upstream Agency / FUGA

Carlos Arango
Hedon Productiehuis / Monsters 
Incognito

Bob Verhagen
Nightbirds

Bowie van Loon
Nuthin’ Left Media / Hiphop In Je Smoel

Bert Dondorff
Melkweg / Bevrijdingsfestival Utrecht

Bas van Duren
Powered by TINC / Volver Live / DJ

Canan Yurdakul
EBB Music
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David Koster
Top Notch / Noahs Ark

Dirk Baart EKKO / Into The Great 

Wide Open / Front / OOR

Eric van Holland
Spotify Benelux

Emiel Schaap
Double Vee Concerts

Eva van Netten Welcome to The 

Village / Blackboxred

Doortje Hiddema TivoliVreden-

burg / Welcome to The Village

Douwe Esschendal
Poppunt Gelderland

Eva van Manen
Rosetta / Muzikant

Erroll Antonie
BMG Talpa Music

Fidel Nina
BMG Benelux

Dennis van Leeuwen
Day Four Management

Eva Breunesse
Burning Fik / Le Guess Who? / 
No Sleep MGMT

Celina van Gool
Agents After All / Topbillin'

Conjo Vergeer
IndieChart / IndieXL

Daniël de Keizer
Eighty Five / de Brakke Grond

Daniel Nagelkerke
Wolf Bookings

Christiaan Walraven
3VOOR12

Frank Satink
Zwarte Cross/Goomah Music

Gaétan van de Sande
Trifecta

Gerard Esenkbrink
Outliner Management

Harold de Boer
Poppunt Overijssel

Fred van Kruining Meet Me There 

Management, Music & Publishing

Gerbine Ulehake
Mojo

Gert Gering
 Theaters Tilburg

Guillaume Warmerdam
LAB Music

Hugo Schaap
3FM

Emilie Kannekens
MassiveMusic

Enoma Amayo
Motel Mozaïque

Fleur van Ham
Paard

Erik Hoezen
Boeker,promoter,dj en coordina-
tor Poppunt Drenthe

Erik de Vries  Tumbleweed 
Bookings/Kunst en Cultuur 
Drenthe

Edvard Jan Visser
Muzink

Daan Snijders
Bank Bookings

Gio Hansen
Xite

Herman Hofman
DJ op Veronica

Imke Loeffen
Poppunt Gelderland

Ingmar Griffioen
Never Mind The Hype

Ilana Goldstoff
Deutsche Grammophon

Ivo Cooijmans
Willem Twee

Jaap de Waart
Radar Agency
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Jasper Leijdens
KINK

Jamie Reuter
3FM

Jasper Bax
Boombax / Zwarte Cross

Jelle Schotanus UROK 
Management / Indie in Town

Klaas Knooihuizen
Journalist voor o.a. OOR 

Kristel Nijs
Burgerweeshuis

Laurie Zantinge
Paradiso Vinyl Club

Josefien van Poppel
Cinetol

Kay Koopmans
NH Pop / Poppodium C.

Lucas van der Eijk
BMG Production Music

Malou Miedema
3voor12

Jelle Stavasius
V2 Records

Leon van Rijnsbergen
Baroeg

Jack Parker Hofman Utrecht / All 

Things Loud / Scruff of the Neck

Jeroen van den Bogert
EBB Music

Jerome Williams
EBB Music

Jasper van Vugt Trouw/OOR/
Entertainment Business

Jasper Willems
Freelance journalist

Jasper Martens
Suburban Records

Jim van Kooten
De Vorstin

Leontien Poppe
Popaanzee

Lieselotte Stapper
Paradiso

Jasja Offermans
Muzikant/producer

Johanneke Obdeijn
Melkweg

Jessica van Amerongen
Cultureel programmeur en creatief pro-
grammamanager

Jonatan Brand
Doornroosje

Lotte Sterk
Pennies From Heaven

Luca Sarsanszky
Warner Chappell

Malik Berrabah
Wisseloord Studio’s

Marcel Duzink
Phonic Management / Muzink

Maarten Middendorp
Agents After All

Marcel van Schooten
Smikkelbaard / Peel Slowly and 
See

Marije van Veen
Pop in Limburg

Madeleine van Geuns
88 Music Management

Joel van der Kwaak
DOX

Joël Heijda
013 Tilburg

Job Smit
Mattan Records

Jack Pisters
Conservatorium Amsterdam

Jarn van Strijen
Mojo Concerts

Jaco van der Waal
Dune Management
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Niek Hofstetter
Subroutine Records

Noortje Knol
Warner Music Benelux

Mike Dobber
Dynamo Eindhoven/Barreuh 
Records

Meindert Bussink
Mindnote/ Hooked

Mischa van den Ouweland
Popronde

Menno Timmerman
The Men-O / Feature Music

Pien Feith
Friendly Fire

Ploni van der Wansem
Mojo

Ray Ligthart
PIAS

Randall Spann
FunX

Riques ter Heerd
Poppunt Gelderland/Encore 
Festival/Jamrock Festival

Olivier Bakker
3FM

Pieter Kleinhout
Phonic

Quirina Geijsen
De Vorstin / Markt Centraal

Rakesh Kanhai
Prestige Worldwide

Paul Heijink & Jacco Toma
Kaiser Management

Pim Kastelein
Zware Metalen

Pim Kokkeler Booster Festival / ArtEZ 

Conservatorium Enschede / BAM!Festival

Ricardo Jupijn
The Daily Indie

Rients van Ganswijk
Muziekredacteur Khalid & 
Sophie

Rob van der Ham
Willem Twee / Corneel

Otto Kokke

Merijn Siben
Never Mind The Hype

Mijke Eryng Braaksma Festival 

Terug naar het Begin / Noorderzon

Menno Visser
3FM/VPRO/3voor12

Mike Borghs
MadAddiction

Perquisite Producer / Muzikant 
/Unexpected Records

Peter Dijkstra
VERA

Peter van der Ploeg
NRC

Max van Bossé
Melkweg

Paul Ankersmit Uncle P. Manage-

ment & Bookings, LAB Music

Matthijs Boom
Tribe Management

Max de Beijer To The Max En-
tertainment / Hall Of Fame

Martijn Mannak Docent 
Herman Brood Academie

Martijn Verlinden  Antilounge / 

INDEx / Klank Agency

Martijn Crama
Music United/Artez

Martijn Groeneveld
Mailmen Studios

Marijn de Valk
Luxor Live

Mark van Leeuwen
Gluren bij de Buren / Huiska-
merconcerten Woerden

Martijn de Jong
Attack 'n Release
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Xander van Dijck
Cloudhead Bookings

Theo Ploeg
Gonzo (circus)

Ton van der Werf Endewerf 

Management/HKU/Conservatorium 

Amsterdam

Vanity Roxane
DJ, Curator, Bruggenbouwer

Titus van ‘t Veer
Friesland Pop

Tobias Huveneers Podium 
Victorie / Young Art Festival

Tom Kohl
Greenhouse Talent

Timo Pisart
3VOOR12

Tessa Mol
KINK

Sytse Wils
TivoliVredenburg / Into the great 
wide Open

Tess Gaerthé
Cloud 9 Music

Sita Rawie
Hit The North

Sose Stepanian
Friendly Fire

Sam Frijhoff
P60/AUC Bookings

Sam Heegstra
Grasnapolsky / U? / EKKO.

Shalouw Sophy
Topbillin’

Stijn Kierkels
MOTEL

Stefan Breuer
Tiny Room Records

Sander Ruijters
Conservatorium Maastricht

Sanne Winkelmeijer
De Cooperatie

Serena Oosterloo
Top Notch / Noah's Ark

Seyi Ebiesuwa Cadmus
013

Yvonne Kuiper
Hedon

Robert Haan
VERA Groningen

Ronald Geldhof Comfort In 
Sound / Effenaar/ Altstadt

Rob van der Zwaan
Festivalinfo

Robert Koole
Goomah Music / FLUOR

Ronald 'Halfhide' van Holst
Amsterdam Songwriters Guild

Ruud Lemmen
013
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POPRONDE ROTTERDAM - BABS

POPRONDE NIJMEGEN - HIIGO

POPRONDE HAARLEM - CAVOLO NERO
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COLOFON 
Dit verslag kwam tot stand dankzij input van:
Joao de Groot en Fieke Kloppenburg (Coördinatie Maatschap-
pelijke Projecten & Bijzondere Programmering), Rico Neeter 
(Productie), Elise Bos (Social Media) Chris Moorman (Marketing 
& Communicatie), Mischa van den Ouweland (Artistieke Leiding/ 
Bestuur) Bas Broeder (Zakelijke Leiding/ Bestuur). 

Met dank aan de Raad van Toezicht Stichting Popwaarts

Dank aan alle lokale coördinatoren voor hun verslag, 
hun betrokkenheid en inzet!

Redactie & eindredactie
Bas Broeder en Chris Moorman

Ontwerp festivalverslag
Martijn Munsters

Foto’s
Jessie Kamp Fotografie

Popronde is een coproductie van 
Stg Popwaarts, Nijmegen

 Stichting Popwaarts 
Berg en Dalseweg 127 
6522 BE Nijmegen
024-3601184
info@popronde.nl

www.popronde.nl
www.facebook.com/popronde
twitter.com/popronde
www.youtube.com/popronde 

Artistieke leiding
Mischa van den Ouwenland

Zakelijke leiding 
Bas Broeder

Marketing, communicatie & publiciteit 
Chris Moorman

Coordinatie technische productie 
Martijn Roselaar

Social media
Elise Bos en Natasja Bökkerink

Productie
Rico Neeter

Maatschappelijke projecten en bijzondere programmering
Joao de Groot en Fieke Kloppenburg

Stage
Fleur van Leeuwen en Yentl Meijers

Raad van toezicht
Edwin Niemantsverdriet, Jasper van Vught, Niels Duffhues, 
Pien Feith, Sharid Alles en Rik Bleize

Ontwerp Popronde identiteit
Bas Koopmans 

Webdevelopment / hosting
Zoso

Boekhouding
Kim Beek

Loonadministratie
Buro Van Ditzhuijzen
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